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Stenografický záznam 

 

jednání 20. zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

konaného dne 16. prosince 2013 v zasedací místnosti Ú řadu 

městské části. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Záznam po řídil: Ing. ******************** 
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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Mgr. Bohumil Zoufalík 

(dále jen p ředsedající): Dámy a pánové, p řeji hezký den! 

 

 Konstatuji, že  

 

-  je p řítomno 29, zastupitel ů,  

-  nepřítomní jsou 4,  

-  omluveni 3,  

 

takže mohu zahájit 20. zasedání zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10. 

 

 

 P řistupme nejprve ke 

 

Schválení programu. 

 

 

 V tuto chvíli mám od mých koleg ů dv ě informace: 

 

-  pan kolega Richter v bod ě číslo 6 žádá o zm ěnu názvu 

materiálu a 

-  paní kolegyn ě Cabrnochová by ráda jako bod číslo 30 

doplnila materiál „Harmonogram činnosti odd ělení koncepce 

a rozvoje pro rok 2013 – 2014“. 

 

Dále vzhledem k tomu, že se jedná o aktualitu od mi nulého 

zasedání zastupitelstva, bych si dovolil doplnit pr ogram o 

materiál „Informace o rezignaci Ing. arch. Davida M ateáska a 
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Ing. Martina Veselého na členství v komisi pro vytvo ření 

vhodných prostor pro fungování Ú řadu m ěstské části Praha 10 a 

dopln ění člen ů komise pro vytvo ření vhodných prostor pro 

fungování Ú řadu m ěstské části Praha 10 o zástupce ob čanů“ a 

žádám proto pracovnice organiza čního odd ělení, aby tento 

materiál p ředaly jednotlivých p ředsed ům klub ů. 

 

 Tento materiál si dovoluji za řadit za za čátek programu a 

následn ě bychom mohli postupovat dle navrženého programu.  

 

 Kolegyn ě a kolegové, má n ěkdo z vás n ějaký další návrh na 

dopln ění programu? 

 

 O slovo se hlásí paní Hájková. Prosím.  

 

 

 Paní Hájková: Můj návrh na dopln ění se z řejm ě kryje s tím 

vaším, ale nepost řehla jsem, jak jste ho pojmenoval. 

 

 Navrhuji totiž další bod programu, a to o „Informa ci o 

činnosti komise pro vytvo ření vhodných prostor pro fungování 

Úřadu m ěstské části Praha 10“. 

 

 V tomto bod ě chci navrhnou usnesení, jehož obsahem je 

odvolání místostarostky Ivany Cabrnochové z postu p ředsedkyn ě 

této komise z d ůvodu nevykonávání své funkce. 

 

 Další podrobnosti bych sd ělila v d ůvodové zpráv ě.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Ur čit ě se nekryje, protože mým 

přáním je tuto komisi doplnit, vaším p řáním je tuto komisi 

zlikvidovat (oživení), což jsou dva podstatné rozdí ly. Proto 

bych nechal hlasovat o za řazení vámi navrhovaného materiálu 
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zvláš ť. Bude proto z řejm ě vhodné vysv ětlit podstatu mnou 

navrhovaného materiálu. 

 

 Jde o to, že dva členové této pracovní skupiny se rozhodli 

tuto skupinu opustit. Jedná se o členy z řad ob čanů, a proto 

si myslím, že logickým vyúst ěním této situace je, že necháme 

dovolit dva členy této komise z řad ob čanů, a to tak, jak jsme 

zvyklí, tzn. transparentním zp ůsobem, který zde máme 

k dispozici.  

 

 Budeme proto nyní hlasovat o návrzích jednotlivých  bod ů 

k za řazení do programu dnešního zasedání, nicmén ě protože 

nikdo ze zastupitel ů se o slovo nehlásí, dávám nejd říve 

příležitost k vystoupení paní *********. Prosím.  

 

 

 Paní ********* : Dobrý den! Bod programu, který jste 

navrhli, bych cht ěla ješt ě doplnit a rozší řit. 

 

 Ob čanská iniciativa Spole čně pro desítku navrhuje 

k dnešnímu projednávání za řazení nového bodu, a to „Informace 

o pr ůběhu zpracování alternativ vytvo ření prostor pro 

fungování Ú řadu m ěstské části Praha 10“. 

 

 Od ůvodn ění našeho návrhu. 

 

První d ůvod. Ob čané jmenovaní naší iniciativou do komise 

pro vytvo ření vhodných prostor pro fungování Ú řadu m ěstské 

části Praha 10 rezignovali na své členství v této komisi, a to 

z d ůvodu absence elementární komunikace s touto komisí jak ze 

strany Ú řadu m ěstské části, tak i ze strany z řizovatele této 

komise, kterým jste vy, zastupitelé. 

 

Komise se již od 26. 6., tj. šest m ěsíc ů, nesešla … … 
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 P ředsedající: Paní *********, musím vás p řerušit, protože 

jsem pochopil … … 

 

 

 Paní ********* : To je od ůvodn ění mého návrhu, jsou to 

ješt ě t ři v ěty. 

 

 P ředsedající: Pochopil jsem to, to sta čí. 

 

 

 Paní ********* : Ješt ě bych na úvod cht ěla požádat … … 

 

 

 P ředsedající: Paní *********, promi ňte, … … 

 

 

 Paní ********* : Cht ěla bych ješt ě na úvod požádat, abyste 

mě nep řerušovali a mohla jsem do říct tyto t ři v ěty. 

 

 

 P ředsedající: Paní ********* … … 

 

 

 Paní ********* : Jsou další d ůvody, které chceme, aby tady 

zazn ěly, pro č toto navrhujeme, a opravdu velmi prosím, aby m ě 

zezadu dnes nikdo nep řerušoval, když mám právo mluvit. 

Nezneužívejte toho, že máte p řed sebou k dispozici mikrofon a 

můžete m ě p řerušovat. My vás také nep řerušujeme. Nechte m ě 

proto, prosím, jestli se na tom m ůžeme domluvit, abych mohla 

uvést všechny d ůvody, které nás vedou k tomu, že navrhujeme 

projednání tohoto bodu programu. 
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 P ředsedající: Paní *********, m ůžeme. 

 

 Paní ********* : Dobře. První d ůvod, pro č chceme za řadit 

tento bod programu, jsem již uvedla. Je to absence elementární 

komunikace ze strany Ú řadu s komisí. 

 

 Druhý d ůvod je, že usnesením číslo 67 na minulém 

zastupitelstvu jste uložili rad ě p řipravit konkrétní podklady 

k jednotlivým variantám. Podle našich informací doš lo 

k posunutí t ěchto termín ů a nemáme k tomu více informací, 

takže bychom byli rádi, aby se to také projednalo. 

 

 Rezignace člen ů komise významn ě ovliv ňuje další pr ůběh 

přípravy variant řešení budovy radnice, a proto vás žádáme, 

aby si n ěkdo ze zastupitel ů tento bod p řevzal a navrhl ho 

zařadit jako další bod jednání. 

 

 Chci dodat, že dopln ění člen ů komise jinými ob čany je 

absolutn ě bezp ředmětné, protože d ůvody, které jsem tady 

přednesla pro to, že jsme rezignovali, jsou ty, že p ůl roku se 

komise nesešla a po celou tuto dobu nep řipravovala žádné 

podklady, takže si neumím p ředstavit, jak by mohla fungovat 

dál s jinými ob čany. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také vám d ěkuji za p řísp ěvek.  

 

 Pokusím se proto vyzvat zastupitele, i když tak pa ní 

********* již u činila, nicmén ě nevidím nikoho, kdo by se 

hlásil. 

 

 Osvojuje si n ěkdo ze zastupitel ů za řazení tohoto bodu, 

protože paní ********* tak činit nem ůže?  
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(Hlásí se paní Hájková.) 

 

 Paní Hájková si to osvojuje, nebo chcete n ěco dodat? (Paní 

Hájková si tento návrh osvojuje.) Dob ře. 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Cht ěl bych se jenom pro po řádek 

zeptat, abych v ěděl, o čem hlasuji. 

 

 Paní Hájková, vy tím p ředkládáte dva materiály nebo jenom 

jeden? (Dva.) 

 

 Dva tém ěř totožné? (Ano.) Dob ře, takže ke stejné 

problematice budou dva návrhy. Jde mi jenom o to, a bych se 

v tom zorientoval. 

 

 

 Paní Hájková: Vzhledem k tomu, že se jedná o stejný název, 

ozna čila bych sv ůj návrh jako písmeno „A“ a návrh paní 

********* jako písmeno „B“. Nevím, jestli to nechce te odlišit 

jinak. 

 

 

 P ředsedající: Prosím návrhový výbor, aby se s tím 

vyrovnal. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Weinert. Prosí m. 

 

 

 Pan Weinert: Dobrý den! Vážený pane starosto, vážení 

zastupitelé, poprosil bych paní Hájkovou, aby p řesn ě uvedla 
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text návrhu, který chce schválit, abychom v ěděli, o čem 

mluvíme. 

 

 P ředsedající: Domnívám se, že to bude nutné, a to vzhledem 

k tomu, že v tuto chvíli mn ě opravdu uteklo, o čem se má 

hlasovat.  

 

 Můžu proto požádat o up řesn ění, o čem budeme hlasovat? 

Začneme totiž hlasováním o tom, co navrhla paní Mgr. 

Cabrnochová, a to o materiálu číslo 30 s názvem „Harmonogram 

činnosti odd ělení koncepce a rozvoje pro rok 2013 – 2014“. 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  4 byli proti, 

-  4 se hlasování zdrželi, 

-  7 zastupitel ů nehlasovalo. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 Další návrh, který by byl bodem číslo 1, jsem navrhoval 

já, a to je materiál, který by otevíral možnost dov olit členy 

této komise, a po tomto návrhu by následoval návrh paní 

Hájkové. 

 

 Dávám proto hlasovat o mnou navrženém návrhu.  

 

 (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 Další návrh bodu programu, který bychom za řadili za bod 

číslo 1, je návrh paní Hájkové, kterou prosím, aby s e ujala 

slova.  

 

 

 Paní Hájková: Tento návrh se jmenuje „Informace o činnosti 

komise pro vytvo ření vhodných prostor pro fungování Ú řadu 

městské části Praha 10“. 

 

 

 P ředsedající: O za řazení tohoto materiálu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 8 zastupitel ů, 

-  proti byli 3, 

-  20 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

Tento návrh nebyl p řijat. D ěkuji. 

 

 Nyní budeme hlasovat o návrhu, který jste si osvoj ila od 

paní ********* a ozna čila ho písmenem „B“. 

 

 (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 7 zastupitel ů,  

-  proti bylo 6, 

-  16 se hlasování zdrželo. 

 

Tento návrh nebyl p řijat. D ěkuji. 

 

 Nyní dávám hlasovat o návrhu programu jako celku.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 24, 

-  2 byli proti, 

-  5 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Prvním bodem schváleného programu je materiál, kte rý jsem 

navrhoval k dodate čnému za řazení a který by m ěl zpr ůchodnit 

jednání komise, která po odchodu dvou zástupc ů z řad ob čanů 

ztratila dva členy. 

 

 Cht ěli bychom tak, jak jsme zvyklí, když se jedná o 

výb ěrová řízení jakéhokoliv jiného druhu na Praze 10, zvolit 

dva členy z řad ob čanů. 

 

 Prosím proto p ředsedy klub ů jednotlivých politických 

stran, aby do komise, která by m ěla právo tyto dva ob čany 

zvolit, delegovali své zástupce. V ěřím, že lidé, kte ří projeví 
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zájem, p ři čemž oslovíme celou ve řejnost, aby tento zájem 

projevila, a budou z řad ob čanů následn ě vybráni, d ůstojn ě 

zastoupí ty, kte ří z této komise odstoupili. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Děkuji. Mám jednoduchou otázku. 

 

 Chcete mi říct, že nikoho z vás tady nezajímá, z jakých 

důvod ů ob čané z této komise rezignovali? Nikoho z vás to 

nezajímá, nebude to probíráno? 

 

 Kladu zde otázku a prosím o odpov ěď na mikrofon 

 

-  předsedkyni komise paní Cabrnochovou a 

-  předsedy jednotlivých politických klub ů, protože tam 

každý máte své zástupce, 

 

abyste se vyjád řili k d ůvod ům, pro č ob čané rezignovali. 

Opakuji, že p ůl roku se komise nesešla, p ůl roku se nijak 

nepodílí na p říprav ě variant k řešení sídla radnice. 

 

 Myslíte si, že te ď to vy řešíte tím, že tam nanominujete 

nové ob čany? 

 

 Opakuji proto všechny, které jsem jmenovala, o vyj ádření. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Já také d ěkuji za p řísp ěvek. O slovo se 

hlásí paní Hájková. Prosím.  
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 Paní Hájková: Děkuji. Vzhledem k tomu, že jsem 

předpokládala, že m ůj navržený samostatný bod neprojde, návrh 

usnesení, který se týká paní p ředsedkyn ě Cabrnochové, proto 

přednesu te ď. 

 

 Návrh usnesení má pan Hošek k dispozici, nicmén ě ho 

přečtu. 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

1)  odvolává Ivanu Cabrnochovou z funkce p ředsedkyn ě komise 

pro posouzení alternativ vytvo ření vhodných prostor pro 

fungování ú řadu m ěstské části Praha 10, 

2)  ukládá komisi svolat své zasedání nejpozd ěji do 1 m ěsíce 

a zvolit ze svého st ředu nového p ředsedu (p ředsedkyni) 

této komise.“ 

 

Ráda bych ješt ě p řečetla d ůvodovou zprávu k tomuto návrhu 

usnesení. 

 

 „D ůvody k odvolání Ivany Cabrnochové. 

 

1) Podle § 7 odstavce 1 jednacího řádu komise, p řijatého 

zastupitelstvem m ěstské části dne 29. dubna 2013, se jednání 

komise konají nejdéle v intervalu 4 týdn ů. Poslední jednání 

komise se uskute čnilo 26. června letošního roku, což je ve 

zjevném rozporu s jednacím řádem.  

 

 P řestože já i zástupci ob čanských sdružení jsme opakovan ě 

požadovali svolání této komise, do dnešního dne nám  nebylo 

vysv ětleno, pro č paní p ředsedkyn ě tuto komisi nesvolala. 
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2)  Podle § 11 odstavce 1 se z každého jednání po řizuje 

zápis, za jehož vyhotovení odpovídá tajemník komise . Do 

dnešního dne členové komise neobdrželi zápis ze dvou 

posledních jednání komise, která se konala v kv ětnu a 

červnu letošního roku, což je op ět zjevné pochybení jak 

tajemníka komise, tak její p ředsedkyn ě. 

3)  Podle § 7 odstavce 2 musí být jednání komise svolán o 

nejpozd ěji do 14 dn ů od jednání, na kterém se nesešla 

nadpolovi ční v ětšina člen ů komise.  

 

28. kv ětna bylo sice p řítomno 7 z 11 člen ů, 2 z p řítomných 

ale opakovan ě odbíhali, takže de facto bylo p řítomno pouze 5 

člen ů. 

 

 26. června bylo na za čátku jednáni p řítomno pouze 5 člen ů, 

což nespl ňovalo podmínku usnášeníschopnosti komise. 

Předsedkyn ě komise Ivana Cabrnochová m ěla okamžit ě jednání 

komise p řerušit a svolat nové jednání nejpozd ěji do 14 dn ů, 

zvlášt ě, když se hlasovalo o tak závažném bodu, jakým byl 

proces participace v lokalit ě Vlasta. 

 

 Vzhledem k uvedeným bod ům se domnívám, že vedení radnice 

nemá zájem na skute čné a smysluplné činnosti komise, jejímž 

účelem m ělo být p řizvání politické opozice a zástupc ů 

veřejnosti na spolurozhodování o tak d ůležité skute čnosti, 

jakou je výb ěr vhodných prostor pro fungování radnice m ěstské 

části Praha 10.“ 

 

 Domnívám se, že vznik komise byl iniciován pouze z  d ůvod ů 

navenek ukázat, že i politická opozice a zástupce o bčanských 

sdružení se svým poradním hlasem na spolurozhodován í o osudu 

budoucí radnice podílejí. Ve skute čnosti si však vedení 

radnice o všem rozhoduje samo. 
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 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí paní Markéta 

Jirásková. Prosím. 

 

 

 Paní Jirásková: Dobré odpoledne, dámy a pánové. Jenom bych 

cht ěla p řipomenout, že stále ješt ě tady platí zastupitelská 

demokracie, že jsme zastupitelé volení ob čany a že by bylo 

dobré pro tu paní, rozho řčenou ob čanku, která tady vystupuje 

téměř na každém plenárním zasedání, aby si vybrala n ěkterého 

z opozi čních zastupitel ů a své návrhy p ředkládala 

prost řednictvím opozi čních zastupitel ů. Možná, že by to m ělo 

větší šanci na pr ůchodnost. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji za tuto poznámku. 

 

 Vzhledem k tomu, že nevidím nikoho dalšího, kdo by  se 

hlásil o slovo, proto v tuto chvíli ukon čuji diskusi a prosím 

předsedu návrhového výboru, aby nechal o p ředloženém návrhu 

hlasovat.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

1 tak, jak zde byl p řečten paní Hájkovou. Tento text odpovídá 

textu, který má návrhový výbor k dispozici.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Budeme proto hlasovat o tomto 

protinávrhu.  

 

 (Nejasnosti.) 
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 Návrh paní Hájkové je logickým protinávrhem k mému  návrhu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 6 zastupitel ů, 

-  7 bylo proti, 

-  17 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

Tento návrh nebyl p řijat. D ěkuji. 

 

 Nyní budeme proto hlasovat o mém návrhu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování:  

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  5 bylo proti, 

-  5 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Richter . 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. Jenom chci říct, že 

zástupci TOP 09 necht ějí, aby v komisi pro hodnocení radnice 

byli zástupci ob čanů. O tom totiž tento tisk byl. D ěkuji.  
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 P ředsedající: V tuto chvíli p řistoupíme k milejší 

záležitosti, a to v p ůvodn ě p ředloženém návrhu programu k bodu 

pořadové číslo  

 

1. 

 

Informace o ú časti žák ů Základní školy Gutova na amatérské 

filmové sout ěži AntiFetFest – p ředání cen.  

 

 

 Cht ěl bych p řivítat žáky této základní školy.  

 

 (Žáci p ředstupují p řed zastupitele.) 

 

 Tito mladí pánové nato čili film, kterým cht ěli prorazit do 

velkého sv ěta. Na magistrátu byli nakonec 18., ale myslím si, 

že jejich zkušenost a práce stojí za to, abychom zd e 

představili naše vyslance v tomto oboru a v ěřím, že to je 

první vlaštovka toho, co bude následovat.  

 

Jedná se o krátký film, který vám promítneme. 

 

 Chlapci, chcete n ěco říct?  

 

 

 Představují se:  

 

-  Dobrý den! Jsem *********, 

-  *********, 

-  *********, 

-  mně kamarádi říkají ********* (oživení). 

 

 

 P ředsedající: Nebudu vás trápit, proto jsem vás nepozval. 
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 Cht ěl jsem vám p ředstavit chlapce, kte ří byli opravdu 

úsp ěšní a kte ří, doufám, v tomto své kroku, kterým vykro čili, 

v cest ě, kterou zapo čali a která je vítána, budou pokra čovat.  

 

 Dovolili jsme si vám tady p ředat malou cenu, protože si 

myslíme, že si ji zasloužíte. 

 

 Pane vedoucí, poj ďte ji p ředávat vy, protože máte v ruce 

batoh. 

 

 (Za potlesku p řítomných p ředává jejich vedoucí chlapc ům 

ocen ění, v krabi čce je fotoaparát.) 

 

 

 Pan ********* : Dobrý den! Toto jsem v ůbec ne čekal. 

 

 Asi se nemusím bát toho říci, že jsem u čitelem t ěchto čty ř 

chlapc ů (oživení), tatínek mi vždycky říkal „lékárníku“, i 

když nevím pro č. 

 

 Kluci v rámci p ředmětu naší Základní školy Gutova, který 

se jmenuje „multimédia“, vytvá řeli malé dílko a v zásad ě 

pomocí fo ťáků a pardon, pánové, hloupých kamer vytvo řili n ěco 

o tom, co si myslí o sv ětu drog, a to celé bylo projektem, 

který se jmenuje AntiFetFest, který pojednává o tom , jak 

dospívající mládež obecn ě vidí patogenní jevy v naší 

spole čnosti a ve sv ět ě kolem nás. 

 

 

 P ředsedající: Myslím, že to sta čí. Film, který netrvá déle 

než pár minut, te ď shlédneme. 

 

 Ješt ě jednou vám, pánové, gratuluji. 
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 Jeden z žák ů: Cht ěl bych moc pod ěkovat vám a panu 

starostovi. 

 

 

 P ředsedající: Pane magist ře, d ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 (Následuje promítnutí filmu.) 

 

 

 P ředsedající: Ješt ě jednou d ěkuji pán ům a tímto ukon čuji 

bod číslo 1 našeho programu a ur čitý exkurs do pohledu mladých 

lidí na dnešní sv ět. Je dob ře se dívat a vnímat. Díky moc! 

 

 

 P řistoupíme k dalšímu bodu p ředloženého programu dnešního 

zasedání, kterým je bod po řadové číslo  

 

2. 

 

Návrh komunitního plánování na rok 2014 – 2015. 

 

 

 Praha 10 ke komunitnímu plánovaní p řistoupila dobrovoln ě 

již v roce 2004 a řekl bych, že za t ěchto 9 let jsme se 

v tomto plánování zdokonalili, „p řitáhli“ jsme k n ěmu řadu 

neziskových organizací a myslím si, že dnes mezi m ěstskými 

částmi pat říme ke špi čce. 

 

 Paní Linda Zákorová je p řipravena, aby tento materiál 

obhájila a já ji tímto dávám slovo.  
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 Paní Zákorová: Dobré odpoledne! Ráda bych vám na tomto 

míst ě p ředstavila dva dokumenty, které máte p řed sebou.  

 

Jedná se o st řednědobý plán rozvoje a udržitelnosti 

sociálních a návazných služeb pro období let 2014 –  2016. 

 

 St řednědobý plán je již čtvrtým dokumentem v po řadí: 

 

-  první jsme m ěli v roce 2010 – 2011, 

-  druhý v roce 2012 a 

-  t řetí v roce 2013. 

 

Odbor sociální p ři zpracování tohoto dokumentu vycházel 

z r ůzných podklad ů, které se zam ěřovaly zejména na pot řeby 

občanů Prahy 10. 

 

 Na tvorb ě tohoto dokumentu se nep římo podíleli i 

pracovníci odboru majetkoprávního, odboru školství,  odboru 

kultury a projekt ů. Základem tohoto dokumentu je 

srozumitelnost a stru čnost pro širokou ve řejnost.  

 

 St řednědobý plán obsahuje základní informace o procesu. 

Ráda bych zde zd ůraznila informace o 

 

-  historii procesu od roku 2004 až do roku 2013, 

-  činnosti pracovních skupin, 

-  setkávání s poskytovateli sociálních a návazných sl užeb a  

-  zapojování ve řejnosti. 

 

Další kapitola stru čně p ředstavuje území m ěstské části 

Praha 10 a základní statistické údaje o obyvatelích  Prahy 10. 

Součástí t ěchto základních dat jsou i data z ú řadu práce. 

 

 Nesmíme zapomínat ani na související oblasti, jako  je  
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-  systém poskytování byt ů na m ěstské části Praha 10, 

-  systém grantového řízení 

-  aktivity a služby, které realizuje p římo m ěstská část 

Praha 10 v oblasti sociálních a návazných služeb a 

-  systém zvýhodn ěného nájemného pro neziskové organizace. 

 

Zajímavé pro všechny, pro celou širokou ve řejnost mohou 

být informace o poskytovatelích, celkem 54, které n ám formou 

tabulek sd ělily, jaké služby nebo akce v ůbec pro ob čany Prahy 

10 poskytovali v letech 2010, 2011 a 2012. 

 

 Nejd ůležit ější z celého dokumentu jsou priority a 

opat ření. 

 

 Tyto priority a opat ření byly tvo řeny v pracovních 

skupinách, které máme 4 ze spolupráce s ob čany Prahy 10 a se 

zástupci poskytovatel ů sociálních a návazných služeb.  

 

 Sou časn ě vycházely i  

 

-  ze zpracovaných svod analýz, které byly zpracovány 

v pracovních skupinách, 

-  z analýzy poskytovaných služeb a 

-  zejména z analýzy pot řeb ob čanů Prahy 10. 

 

Oba dokumenty byly zpracovány v roce 2013. 

 

 Celkem tento dokument obsahuje 15 priorit a 81 opa t ření, 

jejichž napln ění vlastn ě povede k napln ění uvedených priorit. 

 

 Poslední kapitola st řednědobého plánu se zabývá sledováním 

a vyhodnocováním. Jedná se o postupy, které zajistí , že tento 

dokument bude pr ůběžně monitorován i pln ěn. 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

21 

 

 Nedílnou sou částí st řednědobého plánu rozvoje a 

udržitelnosti je i p říloha. 

 

 Sociální odbor tyto dokumenty rozd ělil na dva: 

 

-  prvním, hlavním dokumentem je st řednědobý plán, který 

opravdu stru čně a jasn ě vystihuje vše d ůležité a zajímavé 

a  

-  příloha dopl ňuje další statistická data  

 

� informace o aktivitách m ěstské části,  

� o z řízených organizacích v oblasti sociálních služeb 

a mimo jiné i  

� tabulky grantového řízení od roku 2008 v sociální 

oblasti a všech zmín ěných 54 tabulek od 

poskytovatel ů, jaké služby poskytli ob čanům Prahy 

10. 

 

Nejd ůležit ější pro celý tento proces je spolupráce 

s poskytovateli a zejména s ob čany Prahy 10, kte ří se zajímají 

o sociální služby. 

 

 D ěkuji za pozornost a p řeji vám p říjemné prožití svátk ů 

váno čních. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji za krátký exkurs do této 

problematiky, ale možná úpln ě nezazn ělo, že celé komunitní 

plánování se odehrává na p ůdě jednotlivých pracovních skupin, 

kde se potkávají ob čané jak z řady t ěch, kte ří tuto v ěc 

provozují, tak ob čané, kte ří jednotlivé služby využívají. 
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 V rozprav ě k tomuto bodu se p řihlásili t ři ob čané, takže 

nyní dávám slovo paní *********, p ředsedkyni Svazu postižených 

Praha 10. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý den, všechny vás zdravím! 

 

 Jsem p ředsedkyn ě Svazu t ělesn ě postižených obvodní 

organizace v Praze 10 a s komunitním plánováním spo lupracuji 

již delší dobu. 

 

 Spolupráce je výborná, mám velkou radost z toho, ž e 

pracuji v pracovní skupin ě pro postižené ob čany, protože 

kdykoliv se setkáme, m ůžu p ředložit ur čité p řipomínky apod. 

 

 P ři posledním setkání naše p řipomínky z pracovních skupin 

byly za řazeny do tohoto plánu, takže mám velkou radost z to ho, 

že i ob čané m ůžou k tomuto mluvit. 

 

 Nechci vás dlouho zdržovat, takže vám mnohokrát d ěkuji, 

přeji vám p říjemné svátky a t ěším se na další spolupráci jak 

s komunitním plánováním, tak i s m ěstskou částí Praha 10. 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Další p řihlášenou je paní 

*********. Prosím, máte slovo. 

 

 P ředtím se ale s technickou poznámkou hlásí pan Ján. 

 

 

 Pan Ján: Počkám až po vystoupení hosta. 
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 Paní ********* : Dobré odpoledne! Krátce bych se 

představila. 

 

 Již od roku 2004 pracuji jako zástupkyn ě v pracovních 

komisích senior ů a vlastn ě se spolupodílím na vytvá ření 

priorit, které se nyní fináln ě projevily ve st řednědobém plánu 

sociálních a návazných služeb pro léta 2014 – 2016.  

 

 Pravideln ě se zú čast ňuji všech pracovních setkání. Vždycky 

je nás tam slušná řada, takže si vym ěňujeme názory, 

podporujeme dobrá stanoviska a dobré myšlenky a jse m velmi 

ráda, že se takto pravideln ě můžeme scházet a aktualizovat 

priority, které se samoz řejm ě mohou v pr ůběhu doby p řípravy 

změnit.  

 

 Ješt ě jednou d ěkuji za možnost zú čast ňovat se jednání 

t ěchto pracovních skupin a doufám, že tomu tak bude i  nadále a 

že budeme i v roce 2014 – 2016 se sociálním odborem  

spolupracovat tak jako dosud. 

 

Děkuji a také všem p řeji p říjemné svátky a hodn ě úsp ěchů 

osobních i profesních v roce 2014. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za p řísp ěvek. S technickou 

poznámkou se hlásil pan kolega Ján. Prosím.  

 

 

 Pan Ján: Pracuji jako ředitel Centra sociálních služeb 

Praha. Jsme celopražská organizace a ve své funkci se setkávám 

s vypracovanými plány jednotlivých m ěstských částí a tady 

s čistým sv ědomím mohu říci, že tento plán je unikátní, že tak 

podrobný a všeobsahující plán, kde by uživatelé, po skytovatelé 

a zadavatelé spolu tak úzce spolupracovali, navazov ali 
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spolupráci a nastavovali sociální služby podle pot řeb 

uživatel ů a podle schopností poskytovatel ů, žádná jiná m ěstská 

část nemá. Není to tak nikde a opakuji, že je to uni kátní. 

 

 Chci proto pod ěkovat všem, kte ří se na tomto komunitním 

plánu podíleli a zpracovali ho. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Zdaleka to nebyla technická, ale milá 

poznámka, takže také za tento p řísp ěvek d ěkuji. 

 

 Posledním p řihlášeným z řad ob čanů k tomuto bodu je pan 

********* z hnutí Ano. Prosím. 

 

 

 Pan ********: Dobrý den, starosto, dobrý den, vážení 

zastupitelé, dovolte mi říci pár poznámek. 

 

 Nejd říve jsem tady samoz řejm ě za sebe, hnutí Ano je až 

druhotné, nicmén ě za čnu tím, že skládám poklonu tv ůrc ům tohoto 

dokumentu. Opravdu je to dobrý dokument a je v n ěm o čem 

diskutovat, nicmén ě našel jsem tam pár v ěcí, na které se 

zeptám. 

 

 Za čnu svod analýzou pracovních skupin. 

 

 Ve skupin ě pro rodinu, d ěti, atd., kde je jako jedna ze 

slabých stránek vytknuto špatné využití Gutovky. M ůj dotaz: 

 

a)  co s tím hodlá radnice d ělat, 

b)  pro č se tv ůrci dokumentu domnívají, že je to špatn ě, 

c)  návrh do bodu 29, aby si toto sledovat dal kontroln í 

výbor do plánu své činnosti. 
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Svod analýza pracovní skupiny senio ři. 

 

 Uvádíte tam slabou stránku v tom, že byly zrušeny jídelny 

pro seniory.  

 

Moje otázka: nelze k tomuto ú čelu využít školní jídelny? 

 

 Když to funguje na ČVUT v Dejvicích, pak by to asi mohlo 

fungovat i v n ěkterých školních jídelnách v Praze 10. 

 

 Pracovní skupina pro osoby ohrožené sociálním vylo učením.  

 

 Tam máte jako slabé stránky vypíchnuty terénní pro gramy, 

zdravotní a jinou pomoc a nedostupnost návazných sl užeb.  

 

 Tady se trochu obávám jednostranného postupu Prahy  10, 

protože pokud Praha 10 bude mít výrazn ě vst řícn ější podmínky 

k t ěmto skupinám než zbytek Prahy, pak se nám sem všich ni 

„natáhnou“, takže je t řeba toto koordinovat minimáln ě v rámci 

celé Prahy, abychom pro n ě nebyli p řitažliv ější než ti 

ostatní. 

 

 Dále tam píšete o pot řebách ob čanů městské části Praha 10 

v nep říznivé sociální situaci v tom smyslu, že radnice ch ce 

nějakým, mn ě zatím neznámým zp ůsobem ovlivnit p řístup 

zaměstnavatel ů k matkám samoživitelkám a k osobám se 

zdravotním postižením. 

 

 Rád se nechám pou čit, jaké páky na to radnice má. Obávám 

se, že žádné, ale t řeba se mýlím. 

 

 Potom tam píšete o zdravotní pé či pro osoby bez p říst řeší 

a o zajišt ění bydlení pro n ě. Zajímalo by m ě, z  čeho to 

hodláte financovat. 
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 Ve vystoupení k tomuto bodu skon čím nabídkou. 

 

 Nabízím za sebe a eventuáln ě za pana kolegu Charváta, 

který je také od nás a který je p řihlášen do další diskuse, 

výpomoc v t ěchto v ěcech, že umíme. Nabízíme eventuální pomoc, 

účastníme se n ěčeho, bude-li pot řeba. D ěkuji p ěkně. 

 

 

 P ředsedající: Pokusil bych se eventuáln ě na n ěco z toho, 

co bylo řečeno, odpov ědět, ale v tom soub ěhu bych vám rad ěji 

dal odpov ěď písemnou.  

 

 P řihlášky ob čanů do diskuse jsou vy řízeny, o slovo se dále 

hlásí pan Ing. Weinert. Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Děkuji za slovo, pane starosto.  

 

 Tento materiál jsem si pe čliv ě pro četl a musím říci, že je 

zpracován velmi dob ře, což tímto chválím, nicmén ě zaujal m ě 

v n ěm problém lidí bez p říst řeší neboli bezdomovectví. 

 

 Vzhledem k tomu, že kolega Ján je ředitelem Centra, jak 

před chvílí řekl, zajímalo by m ě, jak se promítají aktivity 

hlavního m ěsta na území m ěstské části Praha 10. Zejména m ě 

zajímají nízkoprahové aktivity nebo z řízení nízkoprahového 

centra, protože pokud vím všechny m ěstské části se tomu 

bránily. Nevím proto, jestli to hlavní m ěsto plánuje na území 

hlavního m ěsta Prahy. 

 

 Dále prosím, aby nám řekl, kolik zhruba t ěchto lidí na 

území m ěstské části Praha 10 je, protože on o tom asi n ěco ví, 
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a zp ůsob, jakým se s tím lze řádně, legáln ě a lidsky 

vypo řádat. D ěkuji.  

 

 P ředsedající: Pokusil bych se v kostce odpov ědět a pak 

předám slovo panu Mgr. Jánovi. 

 

 Kdyby n ěkdo dokázal vy řešit problém bezdomovectví v Praze, 

v Čechách, v Evrop ě, mám pocit, že by byl kandidátem na 

Nobelovu cenu míru. Myslím si, že je to opravdu pro blém 

rozsáhlý, a to nejenom Prahy. O tom ale možná více kolega Ján, 

který se tím opravdu profesn ě zabývá. My s jeho organizací a 

jím osobn ě t ěsně spolupracujeme, což je pro nás jako m ěstskou 

část d ůležité.  

 

 Vrátil bych se ješt ě k dotaz ům pana *******.  

 

 Gutovka byla za řazena proto, že p ři jednání o této 

problematice n ěkteré ú častnice jednání z řad maminek uvedly, 

že v této chvíli pro n ě jako matky s d ětmi není stoprocentn ě 

k využití. 

 

 Celý tento „p říb ěh“ máme p řipraven v plánu pro rok 2014, 

tzn. že s Gutovkou budeme dále pracovat, budeme mít  zájem 

rozši řovat služby a to ve spolupráci práv ě i s maminkami t ěch 

nejmenších d ětí. 

 

 Je to o tom, že evidujeme nedostatek a tak také fu nguje 

práce na tomto koncep čním materiálu, p ři čemž tento materiál 

z roku 2004, jak už bylo řečeno, není a nikdy nebude u konce, 

protože budou stále nové a nové p řipomínky, podn ěty, nápady, 

takže vše se bude komponovat do dalších a dalších m ateriál ů, 

které zde budou dál a dál projednávány p ři zasedáních 

zastupitelstva, jednotlivých komisí, pracovních sku pin. Tolik 

ke Gutovce. 
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 Jídelna. 

 

 V této chvíli na území m ěstské části Praha 10 školní 

jídelna opravdu neva ří jenom pro školy, ale va ří pro sociální 

oblast a i pro naši LDN. 

 

 Pro vaši p ředstavu m ěsí čně zajiš ťuje rozvoz 9600 ob ědů pro 

naše nejstarší po Praze 10. Je to 395 ob ědů denn ě, 180 ob ědů o 

víkendu. 

 

 Asi víte, že jsme spustili pro n ěkoho záležitost 

příjemnou, pro n ěkoho mén ě p říjemnou, a to rekonstrukci bývalé 

ubytovny v Malešicích, v Penzionu Malešice.  

 

 Tato rekonstrukce bude v sob ě ukrývat nejenom 180 

malometrážních byt ů, ale bude tam rekonstruováno i tzv. 

přízemí, kam chceme nasm ěrovat n ěco jako místo pro seniory a 

máme představu, že bychom tam mohli zorganizovat práv ě i n ěco 

takového jako setkávání se a možné stravování. 

 

 Když jsem u stravování, dodal bych, že mnoho senio r ů se 

naučilo na jídlo docházet do základních škol. Obsluhuje me 

poměrn ě velkou část t ěchto lidí práv ě formou rozvozu nebo tak, 

že si tito lidé docházejí na jídlo do základních šk ol. 

 

 Pokud jde o situaci, která vznikla v oblasti 

bezdomovectví, spolupracujeme s Nad ějí, s Maltézskými rytí ři, 

s Armádou spásy, máme tady dva domy, které má Nad ěje, což nemá 

jiná m ěstská část, tato spolupráce je velice na t ěsno, a také, 

a to p ředstavitel hnutí Ano říká správn ě, je v této chvíli 

důležité spolupracovat s magistrátem.  
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 Co se tý če celom ěstské koncepce práce s drogami a lidmi 

závislými na t ěchto látkách, úzce nyní pracujeme na koncepci, 

která by m ěla oslovit jednotlivé m ěstské části. Vymohli jsme 

si pozastavení tohoto materiálu na projednávání zas tupitelstva 

hlavního m ěsta Prahy a tento materiál se vrací na jednotlivé 

městské části. 

 

 Vím, že naši pracovníci, kte ří na n ěm pracují, jsou v 

přímém styku práv ě s magistrátem a máme tam n ěkolik funk čních, 

technických p řipomínek práv ě k této problematice.  

 

 V této chvíli probíhají dva projekty, které se zab ývají 

práv ě touto problematikou. Jsou to projekty, které jsou přímo 

v ulicích m ěstské části Praha 10.  

 

-  Jeden projekt se zabývá p římo mladistvými,  

-  druhý mladistvými celkov ě,  

-  t řetí projekt je projektem práv ě o bezdomovectví, 

 

takže i toto je záležitost, kterou d ěláme aktivn ě a která je 

sou částí práv ě i zde zmi ňovaného komunitního plánování pro 

léta 2014 – 2016. 

 

 Te ď bych požádal pana Mgr. Jána, na n ěhož sm ěřoval jeden 

či dva dotazy, jestli by se mohl pokusit odpov ědět na dotazy 

pana Ing. Weinerta. D ěkuji. 

 

 

 Pan Ján: Na úvod musím říct, že v Praze jsou podle 

posledního s čítání 4 tisíce bezdomovc ů, z toho tisíc zjevných, 

t ěch, které vidíme v tramvajích a kte ří se pohybují po 

ulicích. 
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 Zbytek je v azylových domech nebo v komer čních ubytovnách, 

ale protože neexistuje jednotná specifikace, kdo je  to 

bezdomovec, za bezdomovce m ůžeme v podstat ě po čítat i dít ě 

z d ětského domova, takže v tuto chvíli se nelze dopátra t 

přesného čísla. Nicmén ě opakuji, že 4 tisíce jsou z posledního 

sčítání.  

 

 Hlavní m ěsto Praha vytvo řilo koncepci, na které jsme se 

podíleli, už v roce 2010 se na ní podílely i nezisk ové 

organizace, jako je Nad ěje a Armáda spásy, a v letošním roce 

jsme ji dopracovali. Vyšla z toho mimo řádná opat ření, která 

v tuto chvíli realizujeme. 

 

 Krom ě stávajících za řízení, která má hlavní m ěsto Praha 

k dispozici, jako je lo ď Hermes, která má kapacitu 255 míst, 

jsou to noclehárny Armády spásy a Nad ěje, takže celkem jsme 

měli k dispozici 600 míst. 

 

 Te ď jsme na území hlavního m ěsta Prahy otev řeli další dv ě 

ubytovny, takže jsme v tuto chvíli na cca tisíci mí stech pro 

naše klienty a pro bezdomovce. To znamená, že v tut o chvíli 

pokrýváme onu zjevnou část bezdomovecké populace, on ěch tisíc 

míst. 

 

 Navíc jsme otev řeli denní centra, aby se klienti mohli i 

během dne dojít n ěkam osprchovat a kde dostanou čisté oble čení 

i n ějakou poradenskou informaci.  

 

 Dále jsme z řídili jak denní, tak no ční terénní programy. 

Noční mají za úkol odvést bezdomovce z tramvají, proto že dnes 

už není d ůvod, aby jezdili hromadnými dopravními prost ředky 

z toho d ůvodu, že je jim zima, protože jak jsem říkal, máme 

otev řeny no ční ubytovny, takže mohou jít do t ěchto ubytoven. 
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 Proto v sou činnosti s m ěstskou policií a Dopravním 

podnikem tyto klienty vykazujeme z m ěstské hromadné dopravy a 

odkazujeme je práv ě na tyto volné kapacity t ěchto za řízení. 

 

 Tato za řízení jsou v provozu od 1. 12. a v tuto chvíli 

můžeme říct, že nám klesl po čet bezdomovc ů v tramvajích o 30 

procent. 30 % za 14 dní je krásný výsledek. 

 

 Z řídili jsme dispe čink, který tuto činnost koordinuje, 

tzn. že komunikuje jak s terénním programem, tak s městskou 

policií i s Dopravním podnikem a vysíláme naše prac ovníky 

práv ě na ta místa, kde je nejv ětší výskyt osob bez p říst řeší, 

a odesíláme je cílen ě tam, kde je volná kapacita, takže nám 

nebloumají po Praze a dostávají službu p římo na míst ě.  

 

 Ve všech t ěchto za řízeních jsme z řídili ošet řovny, takže 

klient ům jsou ošet řováni jejich b ěžné problémy, jako jsou 

bércové v ředy, rány apod., které lé číme na míst ě. Se 

záchrankou a nemocnicemi hlavního m ěsty Prahy jsme se 

domluvili, že nám budou tyto klienty p řednostn ě brát, takže i 

tito nemocní klienti se mohou vylé čit a vrátit se znovu na 

ulici ve stavu, kdy jsou schopni se o sebe postarat . 

 

 To všechno jsou mimo řádná opat ření, která budou trvat do 

31. 3., jinak se orientujeme na preventivní činnost, která 

probíhá celý rok a týká se i m ěstské části Praha 10, kde naše 

týmy vyjížd ějí do n ěkterých lokalit Prahy 10 jak z vlastní 

iniciativy, tak na požádání radnice p římo tam, kde se vyskytne 

nějaký problém, a tento problém řešíme ve spolupráci 

s m ěstskou policií a s jinými neziskovými organizacemi.   

 

 Pro další období se p řipravují další denní centra, 

noclehárny tak, aby byla jejich kapacita srovnateln á 

s pot řebou našich klient ů. 
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 Pokud n ěkdo bude pot řebovat ješt ě další informace, jsem 

k dispozici. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také bych cht ěl pod ěkovat panu Mgr. Jánovi. 

 

 D říve, než dám slovo panu Borisu Š ťastnému, chci říct, že 

kolegové z hnutí Ano mají u nás dve ře otev řené v tom smyslu, 

že nabídku o spolupráci, kterou nám v této chvíli 

prost řednictvím jejich p ředsedy dali, rádi vás, budete-li mít 

zájem, p řivítáme do komunitního plánování. P řij ďte, každý, kdo 

chce pracovat, je zde vítán. D ěkuji. (Šum v sále.) 

 

 Slovo má pan Boris Š ťastný.  

 

 

 Pan Š ťastný: Moc d ěkuji. Mám jednu poznámku k tomuto 

bezdomovectví.  

 

 Kolega Ján tady velmi podrobn ě popsal tuto problematiku, 

která pat ří k jedn ěm z významných v evropských m ěstech, kde 

tato záležitost je velmi dob ře řešena, nicmén ě je velice 

důležité uv ědomit si, že tito bezdomovci ze 40 % nejsou lidé, 

kte ří by netrp ěli duševními onemocn ěními, což velmi závažným 

způsobem souvisí s tzv. deinstitucionalizací psychiatr ické 

péče. 

 

 Jinak řečeno, p řibližn ě 40 % bezdomovc ů jsou schizofrenici 

a lidé s jinými závažnými psychickými poruchami, za tímco 

schizofrenik ů v b ěžné populaci je p řibližn ě do jednoho 

procenta. 
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 Říkám to proto, že v sou časné dob ě probíhá velmi široká 

diskuse o tzv. deinstitucionalizaci stávající psych iatrické 

péče práv ě sm ěrem ke komunitnímu prost ředí a bude velmi 

důležité, jak se k tomu postaví p říští vláda, protože pokud to 

bude pokra čovat ve stávajícím návrhu, pak obrovské množství se  

bezdomovc ů se z řad t ěchto pacient ů, řádov ě o desítky, možná 

stovky procent, objeví v ulicích m ěsta. 

 

 To znamená, že je pot řeba, aby jednotlivé m ěstské části a 

město jako takové tuto záležitost velmi nutn ě koordinovaly 

s ministerstvem zdravotnictví a p říslušnými organizacemi, 

protože pokud by tento návrh prošel tak, jak je p řipraven 

k velmi rychlému projednání, bude to znamenat obrov ský, 

masový, skokový nár ůst bezdomovc ů z řad psychiatricky 

nemocných pacient ů tím, že by m ěli sm ěřovat práv ě do komunitní 

péče, která je v řadě ohled ů velmi výhodná, ale v tomto sm ěru 

jsem spíše názoru konzervativního. 

 

 Je proto pot řeba na to pamatovat a možná to sm ěřuje i 

k zástupc ům hnutí Ano, ale i k ostatním stranám, které se 

budou podílet na p říští vlád ě. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Je vid ět, že tato problematika 

bezdomovectví by si zasloužila malý seminá ř, poj ďme se nad tím 

zamyslet. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Ján. Pr osím. 

 

 

 Pan Ján:  Chci potvrdit slova pana dr. Š ťastného, že tento 

problém tady opravdu je. 
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 Správn ě řekl i to, že m ěstské části tuto problematiku 

bezdomovectví na svém území moc řešit necht ějí, necht ějí to 

tam mít, nicmén ě jsou i „sv ětlé“ m ěstské části, kde se nám 

daří trochu tuto problematiku řešit.  

 

 Pokud jde o psychiatrické diagnózy u bezdomovc ů, Praha 

vlastní psychiatrické odd ělení RIAPS, kde se snažíme našim 

klient ům poskytnout základní psychiatrickou pé či a v sou časné 

době jednáme jak s ministerstvem, tak konkrétn ě 

s psychiatrickou lé čebnou v Bohnicích o konkrétní spolupráci a 

péči našich klient ů. 

 

 Podstatou ale je, abychom naše klienty dostali do nějakého 

našeho za řízení, by ť toho nízkoprahového, a ť je to lo ď Hermes, 

noclehárna, tam s nimi m ůžeme za čít pracovat a m ůžeme na n ě 

nějakým zp ůsobem p ůsobit, aby brali službu sociální, zdravotní 

či léka řskou. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Uzavírám diskusi a prosím 

předsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

2 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  pro hlasovalo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat.  

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního zasedání, který p ředkládá pan kolega 

Vozobule, kterému p ředávám slovo. 

 

 

 Pan Vozobule: Děkuji za slovo. Materiál, který p ředkládám, 

je uveden pod po řadovým číslem  

 

3. 

 

Návrh na rozd ělení finan čních prost ředk ů na podporu sportovní 

činnosti mládeže na území m ěstské části Praha 10 v roce 2013 

z dotace hlavního m ěsta Prahy.  

 

 

 Je to materiál, který zde obecn ě máme již pot řetí, a svým 

způsobem jsme jakýmisi piloty v celé Praze, kte ří jsou schopni 

i takto finan ční prost ředky rozd ělovat na sportovní kluby na 

svém území. 

 

 V této chvíli se pokusíme rozd ělit prost ředky za 2. 

čtvrtletí letošního roku. Dostali jsme je od Magistr átu 

hlavního m ěsta Prahy a jsou to prost ředky, které se v jeho 

rozpo čtu ocitly po novelizaci loterijního zákona.  

 

 Dostali jsme cca 3,984 milion ů korun s ur čitými 

nerozd ělenými prost ředky z minulého období. V tuto chvíli je 

rozd ěleno cca 4 196 700,- korun.  
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 Prost ředky rozd ělujeme mezi sportovní kluby a t ělovýchovné 

jednoty na Praze 10 a řeknu vám, jaké podmínky musí spl ňovat: 

 

1)  musí mít sídlo na Praze 10, 

2)  musí mít členství v n ějaké zast řešující sportovní 

organizaci, což je t řeba Česká unie sportu nebo Česká 

obec sokolská, 

3)  musí vyvíjet pravidelnou činnost na území Prahy 10, 

4)  musí se jednat o neziskovou organizaci, 

5)  musí mít minimáln ě 20 člen ů v mládežnických družstvech, 

při čemž mládežnická družstva tvo ří ro čníky 1994 a mladší. 

 

Jenom v souhrnu bych si dovolil uvést, že v letošní m roce 

prost ředky rozd ělujeme mezi 7666 sportovc ů, v lo ňském roce 

bylo t ěchto sportovc ů 6948. Z toho je vid ět, že tato naše 

finan ční podpora sportovním klub ům vede k tomu, že po čet 

mladých sportovc ů v žádném p řípad ě neklesá, naopak roste a že 

tato finan ční podpora má mimo jiné smysl v tom, aby se, vložím  

aktuální vsuvku, z našich d ětí nestaly „hrdinové“ filmu, který 

jsme vid ěli na za čátku dnešního zastupitelstva.  

 

 Tím, že podporujeme sport, samoz řejm ě otvíráme d ětem 

spoustu možností, jak se vyvarovat nekalým jev ům naší 

spole čnosti. 

 

 Ješt ě bych možná doplnil, že podobn ě jako v minulosti zde 

máme i p řísp ěvky pro hokejový klub Slávia, SK Slávia Praha, 

fotbal mládeže a CU (?) Bohemians Praha, ob čanská sdružení, 

která byla nejvíce postižena výpadkem finan čních prost ředk ů po 

novele loterijního zákona a p řitom jsou to vícemén ě výkladní 

sk řín ě sportu na Praze 10. 
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 Tímto bych vás tudíž cht ěl poprosit o podporu tohoto 

materiálu. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji panu magistrovi. 

 

 Z řad ob čanů se o slovo hlásí pan ************. Prosím.  

 

 

 Pan ***********: Děkuji za slovo. K p ředkládanému 

materiálu mám n ěkolik dotaz ů. 

 

1)  V textu se píše, že magistrát p řid ělil Praze 10 dotaci 

7 968 308,- korun, z toho jde na mládež polovina, t akže 

dotaz: kam jde ten zbytek? 

2)  Problém SK Hamr. V textu se objevuje n ěkolik r ůzných 

čísel. Je tam návrh dát jim dotaci na 94 mládežník ů nebo 

to, co cht ěli oni sami, tzn. na 522, anebo to, je 

uvedeno v tabulce, na opravdové p řid ělení na 310, takže 

jak to vlastn ě je? 

 

Otázku n ěkolika r ůzných Bohemians mi kolegové vysv ětlili, 

takže tu p řejdu, a potom jde možná jenom o mou vlastní 

neznalost, ale zeptal bych se, co je to „Profitnes Praha“? Je 

to n ějaký sportovní klub, který má mládežnický oddíl? D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Myslím, že tím, kdo by m ěl odpov ědět, je pan 

kolega Vozobule. Prosím. 

 

 

 Pan Vozobule: Zaznamenal jsem dotaz ohledn ě po čtu člen ů u 

sportovního klubu Hamr. 
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 Oni udávali n ějaké jiné číslo, než jsme zp ět ov ěřili na 

Českém tenisovém svazu a je tam ur čitý problém v tom, že oni 

ve své p řihlášce uvedli po čet evidovaných člen ů, zatímco Český 

tenisový svaz má k dispozici po čet registrovaných člen ů. 

 

 V tom je totiž rozdíl, protože ten, kdo je pouze 

evidovaný, nem ůže nastupovat k mistrovským utkáním p římo pod 

hlavi čkou SK Hamr, protože to mohou být pouze hrá či 

registrovaní a t ěch je samoz řejm ě menší po čet než po čet hrá čů 

evidovaných. Tolik k rozporu u SK Hamr. 

 

 Další dotaz se týkal toho, kam jde druhá polovina dotace. 

 

 Z magistrátu jsme dostali skute čně necelých 8 milion ů 

korun. Polovina z nich, tzn. zhruba 4 miliony, je u r čena na 

podporu sportování mládeže, druhou polovinu jsme do stali na 

podporu kultury, sportu, sociálních v ěcí atd., což se sportem 

vlastn ě nemá nic spole čného, takže mezi sportovní kluby 

rozd ělujeme pouze polovinu. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Dalším p řihlášeným do rozpravy je pan Ing. 

Nepevný. 

 

 

 Pane Nepevný: Dobrý den vespolek! Mám čist ě kontrolní 

otázku: po vyplacení této dotace se již dále nekont roluje její 

využití, nebo je tam n ějaký zp ětný mechanismus t řeba v tom, 

zda t řeba byla využita nap říklad pro nákup dres ů, pro nové 

míče, sít ě, prost ě cokoliv, co má spole čného s daným sportem? 

Děkuji. 

 

 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

39 

 Pan Vozobule: Ano, ale ješt ě bych se vrátil k jednomu 

z p ředchozích dotaz ů, a to co d ělá Profitnes Praha. 

 

 Zabývají se gymnastickou činností, kde mají oddíl 

gymnastiky, sportovní aerobik apod., takže je to ta to činnost. 

 

 Pokud jde o vykazování, je tam samoz řejm ě kontrola využití 

t ěchto prost ředk ů. Tyto peníze poskytujeme s tím, že chceme 

vědět, na co byly opravdu použity, a sportovní kluby ma jí 

povinnost myslím do jednoho m ěsíce od obdržení t ěchto pen ěz 

nám poslat zú čtování. 

 

 Vzpomínám si, jak jsme to d ělali minule. Jestli chce n ěkdo 

koupit nap říklad fotbalové sít ě, pošle nám následn ě ú čet, že 

využil t řeba 9500,- korun na koupi t ěchto sítí. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí pan kolega 

Richter. Prosím. 

 

¨ 

 Pan Richter: Děkuji. Odpov ěděl bych ješt ě na dotaz pana 

********, nebo ho možná rozvedu, kam jde zmi ňovaná polovina 

dotace a pro č nejde jinam. 

 

 Historicky tyto peníze z loterií šly p římo t ěmto 

sportovním klub ům. Změnou zákona, kdy na ministerstvu financí 

sed ěl nejmenovaný politik za TOP 09, se toto zm ěnilo a tyto 

peníze plynou na magistrát.  

 

 Na Magistrátu hlavního m ěsta Prahy se odehrál obrovský boj 

o tyto finan ční prost ředky a zástupci Prahy 10 tam 

prosazovali, aby sto procent t ěchto pen ěz šlo do sportu. 
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Bohužel i na magistrátu v tuto chvíli tento balík p eněz, což 

jsou obrovské stamiliony, se rozd ěluje nap ůl:  

 

-  polovinu si magistrát nechává a 

-  polovinu distribuuje m ěstským částem. 

 

Polovinu z poloviny, tzn. on ěch 50 %, které dostaneme, 

máme přímo ú čelov ě vázány na školství, kulturu a sociální 

věci. Kdybychom tyto peníze použili, jako že je chcem e použít 

pro d ěti, které sportují, proto se to odvíjí od registrov aných 

a aktivních d ětí, které jsou v našich t ělovýchovných jednotách 

atd., o tyto peníze bychom p řišli a museli bychom je vracet. 

 

 Ani tak si ale nemyslím, že musí n ěkdo zoufat, protože 

tato polovina jde nap říklad na po řízení 

 

-  nových u čebnic do škol, 

-  r ůzných interaktivních tabulí, 

-  ale t řeba i část na asistenty postižených d ětí, které ve 

škole pot řebují atd. atd., 

 

takže tyto peníze jsou skute čně dob ře využity. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Vyčerpali jsme všechny p řihlášky do diskuse, 

takže diskusi uzavírám a prosím pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

3 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat.  

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního zasedání, který uvede pan tajemní k Martin 

Slavík a kterému p ředávám slovo. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. 

 

 Dobrý den, dámy a pánové, dalším bodem schváleného  

programu je materiál uvedený pod bodem po řadové číslo 

 

4. 

 

Zhodnocení ro ční kampan ě „Praha 10 – M ěsto strom ů 2012/2013.“ 

 

 

 Je to pouze informativní materiál, který dostáváte  spíše 

proto, abyste si ud ělali p ředstavu, následn ě budu mít ješt ě 

jeden o jedné zajímavé akci, která tady probíhala p o celý rok. 

 

 Jde o to, že v říjnu 2012 Praha 10 vyhrála sout ěž „M ěsto 

strom ů“, což je sout ěž zašti ťovaná neziskovými organizacemi a 

v podstat ě se jedná o to, že m ěsto, které ji vyhraje, pracuje 
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velmi dob ře v oblasti zelen ě a územního rozvoje, informování 

občanů apod. 

 

 V d ůvodové zpráv ě jsou tyto akce rozepsány a vidíte, že se 

během roku jenom v rámci této jedné kampan ě ud ělalo  

 

-  114 akcí, které navštívilo zhruba 3,5 tisíc lidí, 

-  vysázelo se 820 strom ů,  

-  udělalo se n ěkolik vlastiv ědných stezek,  

-  několik setkání s ob čany. 

 

 Podrobný rozpis je následn ě uveden v četn ě fotografií 

v rámci p řílohy, takže jsem spíše p řipraven na dotazy, nicmén ě 

předesílám, že je to v podstat ě informativní materiál. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. O slovo k tomuto bodu programu 

se z řady ob čanů hlásí *********. 

 

 Tento materiál je dob ře zpracován a cht ěl bych pochválit 

všechny pracovníky kte ří skute čně celý rok na této akci 

pracovali, protože tak, jak bylo řečeno, posunulo to m ěstskou 

část hodn ě daleko. 

 

 Slovo má paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Děkuji. Jenom jsem cht ěla říct, že toto je 

jedna z platforem, kdy vlastn ě Ú řad může spolupracovat 

s neziskovými organizacemi. 

 

 Jsem velice ráda, že tomu tak je a chci jenom říct, že a č 

je mnoho v ěcí, kde se zásadn ě neshodneme, budeme se ur čit ě 

chtít i nadále n ějakým zp ůsobem zapojovat. 
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 Myslela jsem si, že by stálo za p řipomenutí, že i 

iniciativa Spole čně pro desítku se na řadě t ěchto akcí 

podílela, že jsou to opravdu stovky, možná spíše ti síce 

dobrovoln ě odpracovaných hodin nap říklad na  

 

-  „sousedské slavnosti“, která probíhá na p ěti místech 

Prahy 10, nebo  

-  „dobrovolnickém úklidu“, který po řádáme asi ve 4 

lokalitách dvakrát ro čně. 

 

Zdá se mi dobré, že toto m ěstská část podporuje t řeba i 

vyhlášením „dobrovolníka roku“, což probíhá už druh ým rokem, 

takže to podle m ě také hodn ě podporujeme. 

 

 Uv ědomila jsem si, že jsme vlastn ě ješt ě ve řejn ě 

nepod ěkovali za podporu vedení radnice práv ě našim sousedským 

slavnostem, které po řádáme už asi čtvrtým rokem, takže díky. 

 

 Možná je škoda, ale doufám, že tento materiál bude  

následn ě souvisle uve řejn ěn na webu, takže se mi zdá, že je 

docela dobré, aby se i další ob čané dozv ěděli, co se vlastn ě 

ve spolupráci radnice a „neziskovkami“ na Praze 10 děje.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji za pochvalu a další p řihlášenou je 

paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý den, vážené zastupitelstvo! Ráda 

bych navázala na paní ********* v tom, že M ěsto strom ů je 

docela prestižní záležitost, takže gratuluji Praze 10 za to, 

že toto ocen ění dostala, ale chci dodat, že je škoda, že  

podrobný rozpis je z dalších materiál ů, který podle mého 
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názoru ve řejnost stejn ě jako všechno, co jste jako zastupitelé 

dostali k dispozici, k dispozici nemá. Myslím, že v  tomto 

případ ě je to opravdu jenom ke škod ě jako u všech ostatních 

podklad ů a tisk ů.  

 

 Ráda bych k tématu M ěsta strom ů ocitovala Karla Čapka: 

 

 „Velmi lehko, dejme tomu, se řekne, že les je černý, ale 

žádný strom v lese není černý, nýbrž je červený. Červený nebo 

zelený, pon ěvadž je to oby čejná borovice nebo smrk. A velmi 

lehko se řekne, že spole čnost je špatná, ale b ěžte tam hledat 

zásadn ě spatné lidi.“ 

 

 V souvislosti s tímto Čapkovým citátem bych velmi ráda 

připomn ěla, že není myslím pot řeba u akce typu M ěsto strom ů 

hodnotit, který krok, která akce byla červená nebo zelená, 

dobrá nebo špatná, ale možná je pot řeba si říct, jestli n ěco 

zásadního nechyb ělo, jestli u takovéto akce by náhodou nebyla 

obrovská p říležitost vytvo řit koncepci. 

 

 Nap říklad jde o to, že pokud si ob čané všímali, pak si 

všímali toho, že se stromy sází zásadn ě na místa, kde už 

stromy jsou. Není to tak, že je pot řeba ud ělat p ředevším plán 

jak ozele ňovat místa, která jsou šedivá, místa, kde stromy 

chybí? 

 

 Moje otázka tudíž je: vznikl v rámci M ěsta strom ů n ějaký 

strategický plán, který bude využitelný do budoucna , n ěco, co 

tady pom ůže skute čně problematickým, šedivým, prašným 

lokalitám?  

 

V podstat ě mě to bude už brzy zajímat, „strom za každé 

narozené dít ě“, a tak si říkám, jestli tento post řeh mnoha 

lidí, kte ří se ozývají, že jejich strom uschnul, nesouvisí 
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s tím, že chybí práv ě n ějaká celková koncepce, že není pot řeba 

vysazovat strome čky, které pak uschnou, do parku mezi 

existující stromy, ale že by lidé klidn ě i více p řivítali 

nemít tam cedulku, která pak za rok je na uschlém s trom ě, ale 

něco, co ozelení dnešní beton. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji za p řísp ěvek ke strom ům. Červené, 

žluté a jiné stromy, ale máme i uschlé stromy, i to  se stává, 

ale vzhledem k tomu, že se v tomto roce poda řilo vysadit tém ěř 

tisíc strom ů, m ůže se stát, že n ěkterý z nich uschne, ale 

proto máme odbor životního prost ředí, který by se m ěl o n ě 

umět postarat. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsem byl u p ředávání putovního poháru 

panu nám ěstkovi primátora Zlína, který sem p řijel, m ůžu 

tlumo čit jeho obdiv a dík za to, že jsme byli inspirací p ro 

jejich konání pro léta 2013 a 2014. 

 

 Ješt ě jednu drobnou poznámku, než p ředám slovo panu 

tajemníkovi. Jsme první m ěstská část v Praze, která toto 

ocen ění získala. 

 

 Pane tajemníku, máte slovo. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Obsah tohoto materiálu 

bude zve řejn ěn na webových stránkách. 

 

 V ěc se má tak, že nejd řív jsem s ním cht ěl seznámit radu, 

poté zastupitelstvo a následn ě samoz řejm ě ob čany m ěstské 

části, a to v tomto po řadí. 
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 Nechci reagovat zbyte čně p řecitliv ěle, ale doufám, že to 

zvenku nevypadá tak, že tady sedí banda amatér ů, protože 

stromy samoz řejm ě vysazujeme podle ur čitého harmonogramu, 

nějakého plánu v lokalitách, které k tomu jsou vhodné , máme 

dendrologické posudky, nejsme skupina n ějakých laik ů, která si 

vysadí strom, kde ji napadne.  

 

Stromy samoz řejm ě vysazujeme tam, kde m ůžeme, bohužel 

spousta šedivých ploch nám nepat ří, takže není možné tam tyto 

stromy vysadit, ale bohužel máme jiný problém. My n emáme kam 

tyto stromy vysazovat. 

 

 Pokud najdete pozemek m ěstské části, opakuji m ěstské 

části, který je vhodný tím, že je neosazen stromy, v elmi by m ě 

to p řekvapilo, protože takový dle mých informací a dle 

informací odboru neexistuje. 

 

 Pokud najdete soukromý pozemek, kde nám majitel um ožní  

vysadit stromy a zp řístupní je ve řejnosti, o čekávám vaše 

návrhy. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Nikdo další se do rozpravy nehlásí a 

vzhledem k tomu, že tento materiál bereme na v ědomí, budeme 

pokra čovat projednáváním dalšího bodu schváleného program u, a 

to bodu po řadové číslo  

 

5. 

 

Informace o realizaci projektu „P říb ěhy našich soused ů“. 

 

 

 Vzhledem k tomu, že p ředkladatelem také tohoto materiálu 

je pan tajemník, prosím ho, aby se op ět ujal slova.  
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 Pan Slavík: Opět se jedná o informativní materiál, a to 

realizaci projektu „P říb ěhy našich soused ů v roce 2013“. 

 

 Všechny d ůležité v ěci jsou zase uvedeny v d ůvodové zpráv ě 

a v p říloze, takže to jednoduše shrnu.  

 

 Pokud se trochu zabýváte historií a zejména proble matikou 

prvního, druhého a t řetího odboje, v podstat ě se jedná o to, 

že v České republice funguje jedna pom ěrn ě významná nezisková 

organizace, a to „Post Bellum“, která se touto prob lematikou 

zabývá, nedávno m ěli docela zajímavý po řad na ČT 1 

v souvislosti s p ředáváním výro čních cen, a my jsme s touto 

organizací ve spolupráci s našimi základními školam i ud ělali 

projekt, do kterého jsme zapojili d ěti ze základních škol tak, 

aby oslovily pam ětníky t ěchto odboj ů, a to jak prvního, tak 

druhého i t řetího, což je odboj protikomunistický, aby 

posbíraly tato data p římo od žijících pam ětník ů v Praze 10, a 

toto je výstup z celé této akce. 

 

 De facto jsou tam p řiloženy i grafické výstupy, které byly 

sou částí výstavy, která byla realizována v Galerii Prah y 10. 

 

 Myslím si, že je to ojedin ělý projekt, o kterém budeme 

samozřejm ě také informovat ob čany, ale  

 

-  tady jsme informovali, stejn ě jako p ředtím o M ěst ě 

strom ů,  

-  zvali jsme na r ůzné akce,  

-  na výstavu,  

-  dělali jsme letáky,  

-  posílali jsme SMS, 

-  dávali jsme to na web,  
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-  na facebook a  

-  nevím, kde všude možn ě jsme o tom informovali, 

 

nicmén ě takto ucelen ě tuto informaci dáme i te ď na webové 

stránky. 

 

 Opravdu si to p řečt ěte, protože i m ě p řekvapilo a myslím, 

že se o tuto problematiku docela zajímám, kolik t ěchto lidí 

žije na území Prahy 10. Jejich životní p říb ěhy jsou opravdu 

někdy dosti zajímavé a jsem pyšný na to, že tito lidé  do toho 

s námi šli a o své p říb ěhy se pod ělili. Je to opravdu 

zajímavé. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za tato slova panu tajemníkovi. 

Rád bych ješt ě dodal, že se domnívám, že nejde jenom o to, 

kolik to bylo lidí, ale kolik jich bylo ochotno rea lizovat 

sv ůj životní p říb ěh prost řednictvím našich žák ů. I mn ě se 

tento projekt líbil. 

 

 O slovo k tomuto materiálu se hlásí paní ********* . 

Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Děkuji. Mn ě nezbývá než si jenom 

povzdechnout, že je mi líto, že tyto podklady op ět nejsou 

k dispozici, ale zde musím naopak pochválit Ú řad, že jich je 

řada dostupných na webu, takže toho, koho to zajímá,  si je tam 

může najít.  

 

 Jsem velice ráda, že se m ěstská část do tohoto objektu 

Post Bella zapojila, a chci říct, že Post Bellum d ělá úžasnou 

věc, protože vlastn ě mapují hrdiny své doby a já jsem pyšná na 
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to, že se do toho zapojily práv ě školy v Praze 10, protože 

díky nim známe další naše nové „desítkové“ hrdiny. 

 

 S ředitelem Post Bella Mikulášem Kroupou se osobn ě znám. 

Seznámili jsme se na celosv ětov ě známé konferenci Terex, kde 

jsme spole čně vystupovali v bloku, který se jmenoval „Hrdinové 

dnešní doby“. 

 

 Bavili jsme se o tom a já bych vám cht ěla p řednést nám ět, 

jak bychom mohli p řisp ět k tomu, aby se i v Praze 10 

přispívalo k výchov ě budoucích hrdin ů, kte ří je budou 

následovat. A jednou z t ěchto možností je iniciovat zájem o 

veřejné d ění práv ě mezi mládeží a mít možnost zapojit se do 

rozhodování. 

 

 Jedním z takových nástroj ů, zmi ňovaných t řeba v agend ě 

E21, je žákovské zastupitelstvo, které vlastn ě funguje jako 

poradní orgán Ú řadu a zprost ředkovává komunikaci mezi vedením 

a mládeží. Inspiraci k tomu najdete všude po České republice i 

v Praze, namátkou bych uvedla t řeba Prahu 14 nebo Libuš. 

 

 Moc bych si proto p řála, kdybyste se tím inspirovali a 

něco podobného ud ělali i na Praze 10. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Nechci vás p řerušovat, ale my toto 

zastupitelstvo už osm let, jestli se nepletu, máme.  

 

 O slovo se ješt ě hlásí pan tajemník Slavík. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Cht ěl bych to, co bylo řečeno, ješt ě doplnit.  
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 Nejenom, že je tady studentský parlament ze základ ních 

škol, ale snažíme se zapojit i st řední školy. Každý rok 

pořádáme „Dny otev řených dve ří Ú řadu“, kde provádíme 

jednotlivé zástupce škol po vybraných pracovištích tak, aby se 

seznámili s činností Ú řadu a m ěli n ějakou p ředstavu o tom, jak 

Úřad funguje, co všechno to obnáší nap říklad p ři vy řizování si 

doklad ů apod. a p řípadn ě aby se p řesv ědčili o tom, že to není 

zrovna místo, kde by t řeba v budoucnu nemohli pracovat, 

protože n ěkdy p ředstavy d ětí a dospívajících jsou zna čně 

zkreslené. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Nechám hlasovat o materiálu 

číslo 5, ale te ď jsem dostal výtku, že jsme nehlasovali o bodu 

číslo 4. Prosím proto, abychom nejd říve hlasovali o materiálu 

v bod ě číslo 5, p řestože ho bereme na v ědomí, a následn ě 

bychom se vrátili k bodu číslo 4 a odhlasovali bychom i 

materiál pod tímto bodem. D ěkuji za shovívavost ke mn ě. 

 

 Prosím proto nyní pana p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu k materiálu po řadové číslo 5 a následn ě 

k materiálu číslo 4. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

5 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. Materiál bereme na v ědomí. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  pro hlasovalo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat.  

 

 Dále prosím, abychom dodate čně hlasovali o materiálu 

pořadové číslo 4. 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

4 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. Materiál bereme na v ědomí. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 K uvedení a projednání dalšího materiálu p ředávám slovo 

panu kolegovi Richterovi. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  
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6. 

 

Návrh na koupi pozemk ů a narovnání vlastnických vztah ů 

k pozemk ům v katastrálním území Strašnice v Praze 10 od 

spoluvlastník ů paní ********* , ********* , ********* , *********  

a ********* a na mezipoložkový p řesun z odv ětví ORJ 0082 – 

správa majetku do odv ětví ORJ 0081 – obecní majetek. 

 

 

 Naše m ěstská část byla oslovena právním zástupcem 

restituent ů pozemk ů v oblasti Strašnic s nabídkou na prodej 

t ěchto pozemk ů. Jedná se o pozemky o celkové vým ěře 113 777 

metr ů čtvere čních.  

 

 Právní zástupce t ěchto vlastník ů uvádí, že na jeho klienty 

se prakticky neustále obracejí r ůzné developerské spole čnosti, 

které mají zájem na území m ěstské části Praha 10 realizovat 

své projekty, které zasahují i na výše uvedené poze mky, a 

protože jeho klienti necht ějí prodávat tyto pozemky zvláš ť, 

izolovan ě, mají zájem celou v ěc řešit komplexn ě práv ě s naší 

městskou částí. 

 

 Pokud jde o tyto pozemky, nabízejí nám je jako cel ek a dle 

znaleckého posudku, který si m ěstská část Praha 10 zajistila, 

činí tržní hodnota celého komplexu pozemk ů 53 622 250,- korun, 

tzn. pr ůměrn ě 471 korun za metr čtvere ční. 

 

 Pokud jde o majetkové a územní hledisko, je nabídk a 

relativn ě významná tím, že m ůžeme vlastn ě realizovat scelení 

pozemků, tzn. že jsme i vlastníky v okolních lokalitách, a  

toto nám samoz řejm ě velmi významn ě pomůže i z hlediska 

veřejných prostor a dlouhodobého strategického zájmu m ěstské 

části o tyto prostory.  
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 Dle vyjád ření našeho odboru OŽD se jedná o pozemky, o 

které má OŽD historicky dlouhodob ě zájem a s ohledem na 

budoucí rozvoj m ěstské části Praha 10 je i p řipraveno tyto 

pozemky p řevít do své správy a údržby. 

 

 Nutno poznamenat, že část t ěchto pozemk ů je uvedena na 

Listu vlastnictví jako duplicitní vlastnictví. Jedn á se o 

16 476 metr ů čtvere čních a d ůvod je, že s ohledem na zánik 

původní organizace Irop (?) byla tato práva v katastr u 

duplicitn ě p řevedena na hlavní m ěsto Prahu. 

 

 Na st ůl jste dostali návrh na úpravu návrhu usnesení, 

který jsme p řipravili a která by se týkala toho, že 

navrhujeme, aby u t ěchto duplicitních pozemk ů byl maximáln ě 

schválen zám ěr a aby se o nich dále diskutovalo s hlavním 

městem Prahou.  

 

 Pokud bychom p řijali tento návrh usnesení, který máte p řed 

sebou, je p řed vámi komplexní materiál na realizaci koup ě 

97 301 m2 pozemk ů za celkovou kupní cenu zhruba 43,5 milion ů 

korun, takže pr ůměrná cena za metr čtvere ční je 448,- korun. 

 

 To je do úvodního slova vše a reagovat budu na záv ěr. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za úvodní slovo. 

 

 Z řad ob čanů se hlásí paní *********, kterou prosím, aby 

se ujala slova.  

 

 (O slovo se sou časn ě hlásí pan Ing. Lojík, nicmén ě 

přednost dostává ob čanka Prahy 10.) 
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 Nejd říve uspokojíme ob čany a následn ě vás, pane 

zastupiteli. (Šum v sále.) 

 

 

 Paní ********* : Máme změnu Jednacího řádu, podle které 

nejd říve diskutují ob čané a poté zastupitelé. Nám by se to 

také líbilo obrácen ě, ale nebyli jsme vyslyšeni. 

 

 K tématu chci říci, že toto je pro m ě p říklad, kdy mi 

skute čně vadí, že nemáme k dispozici podklad vašeho 

projednávání, že prost ě ob čanům nejsou p ředem zve řejn ěny ani 

čísla pozemk ů, kterých se to týká, ani jaké zám ěry tam má 

městská část, takže vlastn ě tím, že vystupuji p řed vámi a 

nejsem sou částí diskuse, m ůžu tady vznést jenom n ějaké 

spekulace, nicmén ě doufám, že na n ě následn ě dostanu odpov ěď. 

 

 Ptám se proto v jakém ve řejném zájmu a jaké pozemky se 

kupují. 

 

 V této souvislosti bych cht ěla upozornit na to, že 

vlastníci, od kterých tento návrh je, p řed rokem v rámci 

restituce získali i pozemky v okolí Trojmezí a hlav ně i 

pozemky navazující na p řístupovou cestu do Trojmezí, což 

osobn ě pokládám za velký ve řejný zájem. 

 

 V této souvislosti se proto ptám p ředkladatele materiálu a  

 

-  prosím o podrobnou prezentaci,  

-  jaké p řesn ě pozemky to jsou,  

-  jaká jsou jejich čísla,  

-  nějaké mapky, protože by m ě to velice zajímalo, 

-  s jakým zám ěrem městská část tyto pozemky kupuje, protože 

to tady bylo řečeno jenom obecn ě, a 

-  za jakou cenu,  
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-  zajímala by m ě nap říklad cena za metr čtvere ční, jestli 

tady byla n ějaká částka, zm ěny v metrech, takže se v tom 

úpln ě neorientuji. 

 

Dále se ptám, zda s t ěmito vlastníky bylo jednáno i o 

odkupu pozemk ů na p řístupové cest ě do Trojmezí. Pokud ne, tak 

kdy to zahájíte. 

 

 Te ď bych prosila pana starostu, aby skute čně ohlídal, že 

dostanu odpov ědi na své otázky protože v bod ě číslo 1 jsem 

žádala na mikrofon paní místostarostku a p ředsedy jednotlivých 

klub ů, aby se vyjád řili k mému dotazu, ale neu činili tak, 

takže nevím, jak to napravíte a te ď navíc čekám odpov ěď na 

otázky k tomuto bodu programu. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za p řísp ěvek. O slovo se dále 

hlásí pan kolega Lojík. Prosím. 

 

 

 Pan Lojík: Především se omlouvám zde p řítomným ob čanům za 

to, že jsem se snažil p ři vystoupení paní ********* 

předběhnout, což jsem nem ěl v úmyslu. 

 

 Pokud jde o projednávanou tématiku, pan místostaro sta 

říkal, že kupujeme pozemky o vým ěře kolem 97 m2, ale cht ěl 

bych upozornit, že jenom 75 m2 z rozlohy t ěchto pozemk ů jsou 

pozemky, které jsou stanoveny jako pozemky lesní. C ht ěl bych 

se proto pana místostarosty zeptat, co vlastn ě s t ěmito 

pozemky bude d ělat. 

 

 P ředpokládám, že má n ějaký plán, jak tento les bude 

využívat, jestli tam bude t ěžit, jestli se bude bránit k ůrovci 

a podobným kalamitám. 
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 Dále bych cht ěl upozornit, že zde bylo řečeno, že chceme 

pozemky, které scelí parky. To je samoz řejm ě bohulibá činnost 

a nelze s ní než souhlasit, ale je t řeba upozornit, že práv ě 

scelení u parkových ploch se týká pozemk ů, které mají 

nevyjasn ěné vlastnictví, takže si myslím, že až tak úpln ě 

vlastn ě nejsme schopni říct, že se nám poda ří tyto pozemky 

scelit. 

 

 V tom p řípad ě se chci dále pana místostarosty zeptat, jak 

si p ředstavuje zám ěr s narovnáním vlastnických vztah ů. D ěkuji 

mnohokrát. 

 

 

 P ředsedající: Dříve, než pan místostarosta odpoví, se 

s technickou poznámkou hlásí paní Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunarová: Pane starosto, cht ěla bych jenom odpov ědět 

paní *********. 

 

 Už jsem speciáln ě jí říkala, že k bodu 1 se vyjád řím 

v bod ě „R ůzné“. 

 

 

 P ředsedající: Předpokládal jsem, že jednotliví p ředsedové 

klub ů podají t řeba písemnou odpov ěď, a proto jsem na vás 

netla čil. Nedokáži si totiž p ředstavit, že z pozice starosty 

budu tla čit na jednotlivé politické kluby, aby na n ěco 

odpovídaly. Jist ě všichni uznáte, že to ani nemohu. 

 

 Vzhledem k tomu, že nikdo další už do rozpravy p řihlášen 

není, prosím pana místostarostu, aby odpov ěděl na 

předcházející diskusní vystoupení.  
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 Pan Richter: Děkuji. Tento materiál sice p ředkládám já, 

protože jsem tím byl pov ěřen radou, nicmén ě na tomto materiálu 

spolupracovalo p ředevším OŽD.  

 

Tento materiál byl velmi obsáhlý a byl velmi sofist ikovan ě 

zpracován, jsou v n ěm nejr ůznější mapi čky, vidíte tam i 

majetkoprávní vztahy v okolí daných pozemk ů, takže tam je 

skute čně vše. 

 

 Cena za metr čtvere ční je 448,- korun a jenom pro vaši 

představu cenová mapa na území Prahy 10 se pohybuje m inimáln ě 

někde na úrovni od 3 – 3,5 tisíce korun. 

 

 Pokud jde o další pozemky, které jsou vydávány 

v restituci, tato jednání vedeme nebo chceme vést, ale nejenom 

my, i hlavní m ěsto Praha, s vlastníky t ěchto pozemk ů. 

 

 V tuto chvíli tady máme tento balík pozemk ů, který m ůžeme 

získat, ale je to na rozhodnutí zastupitelstva. 

 

 Co se týká zmi ňovaných lesních pozemk ů, ano, ty jsou 

samozřejm ě zásadní, nicmén ě naše p ředstava je asi taková, aby 

tento les byl úpln ě zachován, protože na Magistrát hlavního 

města Prahy denn ě docházejí žádosti o zm ěny územního plánu a o 

to, aby se tyto oddechové lesní plochy m ěnily na stavební 

pozemky, což naším zájmem ur čit ě není. 

 

 Bylo tady hovo řeno o M ěstu strom ů i o tom, že je pot řeba 

v Praze 10 d ělat zelené plochy. V p řípad ě lesního pozemku, o 

kterém hovo říte, je spíše snahou tyto plochy zachovat, 

zajistit je pro další generace. Navíc jsme vlastník y okolních 

pozemků nebo dalších částí. 
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 To je asi v záv ěre čném slov ě vše. 

 

 

 P ředsedající: O p ředloženém návrhu usnesení k tomuto bodu 

programu bych nechal hlasovat. 

 

 Pan Richter: S dovolením bych ješt ě nechal hlasovat o 

upraveném návrhu usnesení, který vám byl p ředložen na stoly, 

aby se duplicitní vlastnictví řešilo na n ějakém dalším 

zasedání zastupitelstva a aby byl schválen zám ěr, abychom 

mohli vstoupit do jednání s hlavním m ěstem Prahou i 

s vlastníky t ěchto pozemk ů, aby se vše vy řešilo. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji za vysv ětlení a prosím pana p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

5, který byl vložen do materiálu. 

 

  

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  l se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

7. 

 

Návrh na funkci p řísedících Obvodních soudu pro Prahu 10. 

 

 Je to technický materiál, který se týká znovuzvole ní 

přísedících obvodního soudu.  

 

 Domnívám se, že jde o záležitost, kdy vycházíme po měrn ě 

rádi vst říc našemu obvodnímu soudu, protože bez t ěchto 

přísedících má tento soud velké problémy. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 Hlásí se paní *********, takže jí dávám slovo. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý den! K tomuto bodu jsem vystupovala 

asi tak p řed dv ěma lety, kdy tato volba probíhala naposled, a 

tehdy jsem se ptala, jak to procesn ě probíhá, kolik času máte 

k tomu, abyste se v ůbec této pro vás technické záležitosti 

mohli v ěnovat.  

 

 Ráda bych totiž p řipomn ěla, že forma p řísedících obvodního 

soudu je jeden ze zp ůsob ů, jak se snažíme o to, aby naše 

spole čnost efektivn ě a dob ře fungovala, aby ten náš sv ět byl 

co nejspravedliv ější. 
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 Proto bych vás ráda požádala, abyste to nepodce ňovali, 

abyste to nebrali jenom jako n ějakou technickou záležitost, 

kterou, když to řeknu trochu vulgárn ě, odmávnete. 

 

 Zkušenosti z magistrátu totiž ukazují, že do té do by, než 

občané za čali volat po tom, aby se ztransparentnil proces 

schvalování p řísedících a aby to zastupitelé brali skute čně 

jako v ůli ob čanů, že to mají n ějak zkoumat, byli bohužel t řeba 

často schvalováni i lidé s minulostí v STB atd. 

 

 Ješt ě bych k tomu ráda ocitovala, jak se na to díval Kar el 

Čapek: 

 

 „Sv ět se nestane rájem po dobrém ani revolucí ba ani 

vyhubením lidského plemene, ale kdybychom mohli n ějakým 

způsobem sebrat všechno to dobré, co v ězí koneckonc ů v každém 

z nás, lidských tvor ů, v ěřím, že by se dal na tom konstituovat 

sv ět p řece jen daleko vlídn ější, než je ten dosavadní.“ 

 

 D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Nevím, jestli vás uklidním mou replikou, 

drahé kolegyn ě a kolegové, ale lidé, o kterých budeme hlasovat 

už na tomto soudu pracují a v ěřím, že soudci by byli t ěmi 

prvními, kte ří by asi nem ěli zájem, aby tam byl n ějaký problém 

při jejich znovuzvolení. 

 

 Paní ********* d ěkuji za Čapky, nicmén ě bych ji poprosil, 

kdyby se p říšt ě pokusila i o vlastní tvorbu, protože jsem se 

dozv ěděl, že i ona skládá básn ě, takže by možná stálo za to, 

kdyby n ěkterá z nich zazn ěla na jednání zastupitelstva. 

Děkuji.  
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 S technickou poznámkou se hlásí pan Narovec a násl edně pan 

Slavík s poznámkou faktickou. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Jenom jsem cht ěl koleg ům zastupitel ům říct, 

že jsem v tomto bod ě podjatý, nicmén ě hlasovat budu. 

(Oživení.) 

 

 P ředsedající: Vid ěl jsem tam jedno p říjmení, nicmén ě slovo 

má pan tajemník. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Jenom bych cht ěl doplnit, protože jsem to te ď 

ověřoval, že mám pocit, že všichni p řísedící soudu dokládají 

lustra ční osv ědčení soudci, takže si myslím, že v tomto sm ěru 

nemusíme mít obavy. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu 

programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 7 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 
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-  1 byl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k dalšímu bodu schváleného programu dnešn ího 

zasedání, kterým je bod po řadové číslo  

 

8. 

 

Návrh zásad pro hospoda ření v období rozpo čtového provizoria 

městské části Praha 10 pro rok 2014. 

 

 

 Je to standardní materiál, který řeší období rozpo čtového 

provizoria m ěstské části Praha do doby schválení rozpo čtu na 

rok 2014. 

 

 Tímto materiálem m ěstská část reaguje na p řípad, že bychom 

se opravdu dostali do situace rozpo čtového provizoria. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 Z řad ob čanů se o slovo hlásí paní *********. Prosím.  

 

 

 Paní ********* : Dobrý den, vážený pane starosto, vážení 

zastupitelé, vzhledem k tomu, že ve řejnost nemá k disposici 

podklady, ráda bych vás, pane starosto, požádala o to, jestli 

byste nás mohl seznámit s pravidly schvalovaného ro zpo čtového 

provizoria a stru čně vysv ětlit, co znamená schválení 

rozpo čtového provizoria pro každodenní hospoda ření m ěstské 

části. D ěkuji.  
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 P ředsedající: Odpovím vám písemn ě, nicmén ě bylo mi řečeno, 

že se to řídí zákonem, který nám ur čuje, jak máme postupovat. 

Dostanete písemnou odpov ěď. D ěkuji. 

 

 Nikdo další se o slovo nehlásí, takže prosím pana 

předsedu, aby p ředložil návrh na usnesení k tomuto bodu 

programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 8 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 Další materiál p ředkládá kolega Richter, kterému proto 

předávám slovo.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. P řistoupíme 

k projednávání dalšího bodu schváleného programu, k terým je 

bod po řadové číslo 
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9. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části - 

uzav ření smluv o p řevodu bytových nedotek.  

 

 Uvedu jednu p ředkládací zprávu k bod ům 9.1 – 9.9. 

 

 Jedná se o zm ěny usnesení, jimiž byl v minulosti schválen 

prodej byt ů jejich oprávn ěným nájemc ům v rámci privatizace. 

 

 D ůvodem t ěchto zm ěn je, že další osoby splnily podmínky 

pro prodej bytových jednotek dle našeho provád ěcího p ředpisu 

privatizace a p řípadné odstran ění administrativních chyb. 

 

 Konkrétní d ůvody má daný tisk trochu jiné, ale jsou to  

 

-  rozhodnutí soudu o neplatnosti výpov ědi z nájmu, 

-  náprava administrativních chyb v prohlášení vlastní ka 

týkajících se za řazení jednotlivých dom ů do stavebn ětech-

nických celk ů, 

-  zařazení vít ězného uchaze če výb ěrového řízení na stavební 

úpravy do privatizace, 

-  zákonný p řechod nájmu bytu na vnuka a 

-  odstran ění administrativních chyb týkajících se vým ěr 

jednotlivých bytových jednotek.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji za úvodní slovo k jednotlivým bod ům 

uvedeným pod po řadovým číslem 9 a o jednotlivých materiálech 

budeme hlasovat. 
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 Pan Richter: Dovolil bych si, pane starosto, řídit 

projednávání t ěchto jednotlivých materiál ů. 

 

 

 P ředsedající: Pane místostarosto, prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dovolil bych si vás tudíž provést 

jednotlivými materiály. 

 

 Materiál uvedený pod bodem  

 

9.1 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 3/30/2011 ze dne 11. 3. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

474, katastrální území Vršovice, ulice B ělocerkevská, číslo 

orienta ční 15a) Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.1 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 Dále prosím pana místostarostu, aby sám řídil pr ůběh 

hlasování. 
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 P ředsedající: Dobře, d ěkuji, budu ho řídit.  

 

O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.2 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/60/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 715, katastrální 

území Vršovice, ulice Bulharská, číslo orienta ční 39, Praha 

10, rozd ěleném na jednotky, v četn ě zastav ěného pozemku.  

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.3 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/67/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1008, katastrální 

území Vršovice, ulice Holandská, číslo orienta ční 13, Praha 

10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících 

s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.3 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.4 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/77/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 776, katastrální 

území Vršovice, ulice Minská, číslo orienta ční 2, Praha 10, 

včetn ě zastav ěných pozemk ů ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 776, katastrální území Vršovice, ulice  

Minská, číslo orienta ční 2, Vršovická, číslo orienta ční 39 a 

Vršovická, číslo orienta ční 41, rozd ělených na jednotky. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.4 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.5 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 13/14/2012 ze dne 5. 11. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 713, katastrální 

území Vršovice, ulice Na Mí čánkách, číslo orienta ční 11, Praha 

10, rozd ěleném na jednotky, v četn ě zastav ěného pozemku. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.5 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.6 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 14/6/2012 ze dne 10. 12. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 719, katastrální 
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území Vršovice, ulice Bulharská, číslo orienta ční 31, Praha 

10, rozd ěleném na jednotky, v četn ě zastav ěného pozemku. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.6 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.7 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 15/184/2013 ze dne 4. 2. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 
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jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1967, katastrální 

území Strašnice, ulice U hranic, číslo orienta ční 21, Praha 

10, ze stavebn ětechnického celku, tj.dom ů číslo popisné 1936 a 

1937, katastrální území Strašice, ulice U hranic, číslo 

orienta ční 19 a 21, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky  

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.7 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 
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9.8 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 19/24/2013 ze dne 23. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1198, katastrální 

území Vršovice, ulice Jakutská, číslo orienta ční 7, Praha 10, 

ze stavebn ětechnického celku, tj.dom ů číslo popisné 1195, 

1196, 1197, 1198, 1199 a 1200, katastrální území Vr šovice, 

kulice Jakutská, číslo orienta ční 1, 3, 5, 7, 9 a 11, Praha 10 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.8 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 
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Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem 

 

9.9 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 19/26/2013 ze dne 23. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1200, katastrální 

území Vršovice, ulice Jakutská, číslo orienta ční 11, Praha 10, 

ze stavebn ětechnického celku, tj.dom ů číslo popisné 1195, 

1196, 1197, 1198, 1199 a 1200, katastrální území Vr šovice, 

ulice Jakutská, číslo orienta ční 1,3, 5, 7, 9 a 11, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí paní kolegyn ě Procházková. Prosím.  

 

 

 Paní Procházková: Dovoluji si ohlásit st řet zájm ů, protože 

bydlím v tomto dom ě. Nebudu tudíž hlasovat. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Nikdo další se do diskuse nehlásí, 

takže uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9.9 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, který je bod po řadové číslo 

 

10. 

 

Návrh na uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Pod tímto po řadovým číslem jsou uvedeny další materiály, a 

to pod po řadovými čísly 10.1 až 10.3, ale op ět uvedu jenom 

jednu p ředkládací zprávu. 

 

 V prosinci 2011 zastupitelstvo souhlasilo se zám ěrem na 

rozd ělení jednotky a prodejem části domovního fondu sv ěřeného 

městské části Praha 10. Tímto zám ěrem byl odsouhlasen zám ěr 

prodeje 139 dom ů. 
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 Tyto materiály se týkají prodeje 3 dom ů, ve kterých se 

nachází 46 byt ů, p řínos prodeje by mohl činit 32 milion ů 

korun. 

 

 Tolik do úvodní zprávy a p řistoupíme k bodu po řadové číslo 

 

10.1 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1282, katastrální území Vršovice, ulice Litevská, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů 

číslo popisné 1281 a 1282, katastrální území Vršovic e, ulice 

Litevská, číslo orienta ční 3, 1, rozd ěleného na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 10.1 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 22 zastupitel ů, 
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-  nikdo nebyl proti, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

10.2 

 

 Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1281, katastrální území Vršovice, ulice Litevská, číslo 

orienta ční 3, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů 

číslo popisné 1281 a 1282, katastrální území Vršovic e, ulice 

Litevská, číslo orienta ční 3, 1, rozd ěleného na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 10.2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  pro hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

10.3 

 

 Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1307, katastrální území Vršovice, ulice Na louži, číslo 

orienta ční 21, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 1307, 1308 a 1309, katastrální území 

Vršovice, ulice Na louži, číslo orienta ční 21, 23 a 25, 

rozd ěleného na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 10.3 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

11. 

 

Návrh zám ěru prodeje volných bytových jednotek v domech, kter é 

byly schváleny k prodeji po jednotkách. 

 

 

 Jsou to byty, které nám zbyly poté, co byl zprivat izován 

daný d ům, 

 

 Jedná se o 94 volných bytových jednotek, které byl y 

uvoln ěny v pr ůběhu privatizace. Navrhujeme, aby byly stejn ě 

jako dosud prodávány jednotliv ě na základ ě výsledk ů výb ěrového 

řízení formou elektronické aukce. 

 

 Pouze pro vaši informaci chci uvést, že  

 

-  zastupitelstvo schválilo k prodeji již 150 byt ů formou 

této elektronické aukce,  

-  do dnešního dne prob ěhla elektronická řízení na prodej 

130 byt ů,  
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-  prohlídek se zú častnilo tém ěř 3,5 tisíce zájemc ů,  

-  bylo podáno více než tisíc p řihlášek na 128 byt ů a 

-  celkem bylo u čin ěno více než 5 tisíc p říhoz ů, 

-  příjem pro m ěstskou část bude činit více než 190 milion ů 

korun a 

-  oproti cenám daných znaleckým posudkem došlo k navý šení o 

cca 33 %. 

 

Neodpustím si poznámku, že bych byl rád, aby stejn ě jako 

v tomto p řípad ě TOP 09 stála u zrodu podmínek v rámci 

elektronické aukce, za což d ěkuji, protože tam byla velmi 

přínosná diskuse, systém jsme nastavili tak, že nám t o 

skute čně vynáší nadpr ůměrná procenta nad rámec rozpo čtu. 

 

Stejný model byl zaveden nap říklad na hlavním m ěst ě Praze, 

kde se o tom totiž až dosud pouze hovo ří, ale my jsme jediní, 

kte ří tímto zp ůsobem naprosto transparentn ě v elektronické 

aukci prodávají majetek a jak je vid ět, prodej se tímto 

způsobem vyplácí. 

 

 Byl bych proto rád, aby se takto řídila nejenom Praha 10, 

ale t řeba i zástupci TOP 09 a pan primátor na hlavním m ěst ě 

Praze. 

 

 V tomto p řípad ě nešlo o rýpnutí, byla to pochvala za to, 

že tady to d ěláme jinak. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 11 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

12. 

 

Návrh na zm ěnu vlastnického podílu k bytové jednotce ve 

vlastnictví m ěstské části Praha 10 ve sdružení vlastník ů 

jednotek Řipská 1445/6 a uzav ření smlouvy o výstavb ě.  

 

 

 Pokud jde o tento d ům, SVJ Řipská žádá o souhlas s 

při člen ěním části sklepa a chodby k bytové jednotce, která se 

nachází v dom ě, který byl prodán v rámci privatizace, a 

městská část má v tomto spole čenství vlastník ů podíl ve výši 

2,2 %, takže se k tomu musíme vyjád řit, jako sou část vlastník ů 

k tomu musíme dát n ějaké rozh řešení.  
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 V p řípad ě souhlasu s t ěmito navrhovanými stavebními 

úpravami je nutno upozornit na to, že by se podíl m ěstské 

části snížil ze 2,2 na 2,17 %. D ěkuji. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 12 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

13. 

 

Návrh na prodej bytových jednotek – elektronická au kce.  
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 Zde jde o materiály uvedené pod po řadovými čísly 13.1 a 

13.2, ve kterých je uveden prodej volných byt ů v domech 

prodávaných v rámci privatizace na základ ě výsledk ů výb ěrového 

řízení formou elektronické aukce. 

 

 

 První z t ěchto materiál ů je uveden pod bodem 

 

13.1 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – XI. 

 

 

 

 Protože k tomu asi v tuto chvíli není co dodat, ot evřel 

bych diskusi, do které se jako první hlásí paní *** ******. 

Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý den! Možná si už říkáte, pro č se 

vyjad řuji k elektronickým aukcím. K tomu „pro č“ se ješt ě 

dostanu, ale d říve bych se ráda vrátila k poznámce pana 

Slavíka, že se jako ob čané nemáme s p řáními na ozelen ění 

šedivých prostor obracet na m ěstskou část.  

 

 

 Pan Richter: Velice se vám omlouvám, ale tento bod se týká 

prodeje byt ů. 

 

 

Paní ********* :  Ono to souvisí.  
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Pan Richter: Ne, nezlobte se na m ě, ale v ěnujte se tomuto 

bodu. 

 

 Paní ********* : Ono to totiž souvisí s tím, že jsem velmi 

loajální ob čanka. Opravdu mi záleží na tom, aby tato m ěstská 

část vypadala co nejlíp, a proto mi v podstat ě p řipadá jako má 

povinnost upozor ňovat na to, o čem se domnívám, že nefunguje 

úpln ě správn ě, a to je p řípad prodej ů bytových jednotek 

způsobem, jaký se provádí tady. Je to p řípad toho, když se 

neozele ňuje nekoncep čně, ne úpln ě tam, kde by to bylo nejvíce 

pot řeba. 

 

 Nyní konkrétn ě k prodej ům týkajícím se jednotlivých byt ů 

rozmíst ěných po celé m ěstské části. 

 

 Nevím, nakolik se zajímáte o problematiku sociální ho 

bydlení nebo o problematiku za čle ňování do spole čnosti, ale 

každopádn ě to je n ěco, co následn ě dlouhodob ě ovliv ňuje 

kvalitu života všech do budoucna. 

 

 Cílem m ěstské části by v podstat ě mělo být nekoncentrovat 

sociální bydlení na jednu stigmatizující adresu, ne vytvá řet 

podmínky pro vznik ghett, ale naopak jim p ředcházet. To je 

naprosto klí čová záležitost.  

 

 V situaci, kdy v ůbec není z řejmé, jaký bude sociální dopad 

Penzionu Malešice, se domnívám, že v ůbec není zpracován žádný 

odborný posudek na sociální rozm ěr celé této akce. Je 

v podstat ě šílenství rozprodávat jednotlivé byty, které by 

mohly fungovat jako skv ělé startovací sociální bydlení.  
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 Jist ěže to je pro m ěstskou část organiza čně náro čnější, 

ale domnívám se, že je to mnohem efektivn ější a z dlouhodobého 

hlediska záslužn ější činnost, a protože chci vysv ětlit svou 

motivaci, ocituji op ět Karla Čapka. Jde totiž o problém 

loajality. Podle Karla Čapka loajalita není pasivní poslušnost 

nebo uctivost k daným řádům, nýbrž velmi aktivní ú čast na 

osudu státu: 

 

 „I ty, člov ěče oby čejný, jsi na svém míst ě p ředstavitelem 

státu, jako jím je na svém míst ě prezident nebo na vart ě voják 

nebo na soudním stolci soudce“, viz. p ředchozí bod. 

 

 „V ěz tedy, že nesmíš selhat. Loajalita není berán čí 

trp ělivost. Je to pohotovost.“ 

 

 A Karel Čapek ješt ě dodává:  

 

„Je to odhodlání p řijmout stát jako rozkaz nebo prapor a 

odevzdat sv ůj život. Do té doby d ělej své a odevzdávej to 

nejlepší, co dovedeš.“ Tak já se snažím. (Potlesk.)  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. To jsem zv ědav, kdy p řijde Dášenka. 

(Oživení.) 

 

 Te ď se o slovo hlásí paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý den, vážený pane starosto, vážení 

zastupitelé, tímto svým vystoupením navazuji na obd obný bod, 

který jste projednávali v zá ří, možná na bod číslo 11, o 

kterém mluvil pan místostarosta p řed chvílí. 
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 Vzhledem k Jednacímu řádu, kdy mohu vystoupit pouze p řed 

projednáváním bodu, nemám jinou možnost než reagova t s tímto 

t říměsí čním zpožd ěním.  

 

 S prodejem byt ů ve vlastnictví m ěstské části, které jsou 

volné, nesouhlasím, ale musím p řiznat, že zp ůsob prodeje, 

který jste zvolili, je pro m ěstskou část p řekvapiv ě výhodný. 

 

 Bohužel nerozumím tomu, pro č informace, které tady minule 

a i dnes pan místostarosta tak pe čliv ě prezentoval, nejsou 

k dispozici na webových stránkách m ěstské části. 

 

 Elektronické aukce jsou vlajkovou lodí deklarované ho úsilí 

radnice zvyšovat svou transparentnost. Dalším prakt ickým 

krokem by bylo zjednodušit jednoduchou tabulku, kde  bude  

 

-  přehled prodávaných byt ů,  

-  odhadní,  

-  prodejní ceny, 

-  počet p říhoz ů.  

 

Vypadá to jako mali čkost? Práv ě takovéhle mali čkosti, 

data, p řehledn ě nezpracovaná data, která umož ňují další 

analýzu, jsou podstatou tzv. otev řených dat. A otev řená data, 

jak všichni jist ě víte, jsou jedním z možných postup ů 

zvyšování transparentnosti ve řejné správy, potažmo boje 

s korupcí, což je p řesn ě to, co je uvedeno v programovém 

prohlášení rady.  

 

 Proto doufám, že informace, které budou za chvíli 

prezentovány, najdeme na webu m ěstské části i jinde než ve 

stenozáznamu z tohoto jednání. D ěkuji. 
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 Pan Richter: Děkuji vám. Z řad zastupitel ů se dále hlásí 

kolega Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den, dámy a pánové! Nejd říve bych uvedl tu 

jednodušší reakci na paní *********. 

 

 V podstat ě s tím souhlasím, mn ě také není jasné, pro č to 

v takové tabulce není, podobná tabulka tam asi klid ně může být 

a asi by bylo správné tímto zp ůsobem to dobré, co jsme 

udělali, také dob ře prodat. 

 

 V reakci na paní ********* se obávám, že paní **** ***** 

v tuto chvíli spletla dva problémy m ěstské části dohromady: 

 

-  jeden problém je ur čitá akce startovacího a sociálního 

bydlení, což však v žádném p řípadn ě nelze zam ěňovat s 

-  prodejem volných bytových jednotek v domech, které nám už 

nepat ří. 

 

Jestli si paní ********* myslí, že bude pro m ěstskou část 

efektivn ější si tyto byty nechávat, spravovat je a být 

sou částí on ěch SVJ, kam každoro čně p řispíváme 30, 40, 50 

miliony korun do všech SVJ dohromady, p ři čemž náš podíl v nich 

je absolutn ě zanedbatelný a nemáme jakoukoliv rozhodovací 

pravomoc, nem ůžeme se k tomu prost ě žádným zp ůsobem 

vyjad řovat, pak bych cht ěl upozornit, že to opravdu efektivní 

není. Naopak pro nás je daleko efektivn ější tyto byty prodat a 

všechny byty, které vlastníme, vlastnit v n ějakém jednom dom ě. 

 

Myslím, že téma vytvo ření ghett jsme si tady už jednou 

odbyli, takže s tím zásadn ě nesouhlasím. Naopak si myslím, že 

vlastnictví byt ů v domech, které pat ří m ěstské části jako 
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celek, je daleko efektivn ější než vlastnit jednotlivé byty 

v rámci SV Č. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: O slovo se hlásí pan starosta. 

 

 P ředsedající: Děkuji paní ********* za to, že i o tuto 

problematiku za čala mít zájem. Ona jednozna čně v ůbec 

nepochopila to, co se v tomto materiálu řeší. M ěstská část 

Praha 10 p řed více než osmi lety spustila privatizaci bytového  

fondu. To jenom na dokreslení toho, co se tady odeh rávalo. 

 

 V pr ůběhu privatizace jsme prodali n ěkolik desítek, 

chcete-li stovek dom ů, ve kterých z ůstaly prázdné byty. Tyto 

byty se pro m ěstskou část stávají p řít ěží. M ěstská část místo 

toho, aby mohla rozhodnout a zkontrolovat, jakým zp ůsobem 

„te čou“ do t ěchto dom ů finan ční prost ředky, musí každoro čně 

zv ětšovat výši finan čních prost ředk ů, které jsou, jak říkal 

Ivan Vinš, v jednotlivých spole čenstvích vlastník ů smluvn ě 

zavázány. 

 

 P řed dv ěma lety to bylo 25 milion ů, p řed rokem 30, 

v p říštím roce to bude 50 milion ů. Je to absolutn ě nevhodné 

pro sociální bydlení. 

 

 Mimo jiné chci říct, že sociální bydlení a zákon o 

sociálním bydlení neexistují. Je to obor, o který s e zajímám 

několik volebních období, navštívil jsem osobn ě n ěkolik 

ministr ů, zú častnil jsem se dvou seminá řů jak v Poslanecké 

sněmovně, tak v Senátu Parlamentu České republiky na téma 

„sociální bydlení“ a v ěřte, že sociální bydlení spoušt ět 

v domech, které nám nepat ří, je opravdu hloupost. 

 

 Krátký citát z Karla Čapka (oživení): 
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 „P ředstavte si to ticho, kdyby lidé říkali jen to, co 

opravdu v ědí.“ D ěkuji. (Oživení, potlesk.) 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Záv ěre čné slovo bylo vypovídající. 

 

Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 13.1 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál je uveden pod číslem 

 

13.2 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – XII. 
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 K tomuto materiálu otevírám diskusi. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 13.2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

14. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup volných nebytových jednotek se stanovením min imální 

ceny.  
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 Jedná se tudíž o nebytové jednotky v domech, které  se 

prodávají v rámci provád ěcího p ředpisu privatizace a Zásad. 

Jedná se o prodej t ří volných nebytových prostor na základ ě 

výsledk ů výb ěrového řízení a p říjem pro m ěstskou část 

v p řípad ě schválení bude činit 1 828 261,- korun. 

 

 D ěkuji a otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 14 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

15. 
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Návrh na uzav ření smlouvy o poskytování finan čního p řísp ěvku 

na studium se studentem za řazeným do projektu „Studentský d ům, 

Záběhlická“. 

 

Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se nehl ásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 15 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

Dámy a pánové,  

 

 te ď bych cht ěl využít svého práva a možnosti k tomu, abych 

přerušil naše jednání, a to na 15 minut. Myslím, že s i to 

všichni zasloužíme. 
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x x x 

 

 

 P ředsedající: Dámy a pánové, budeme pokra čovat v našem 

jednání.  

 

 P ředávám slovo panu místostarostovi Richterovi. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. P řistoupíme k projednávání dalšího 

bodu schváleného programu dnešního zasedání, kterým  je bod 

pořadové číslo  

 

16. 

 

Informace o pr ůběhu soudního sporu a návrh na prominutí úrok ů 

z prodlení paní ********* . 

 

 

 I když tato problematika je velmi složitá, mohl by ch ji 

uvést, ale vzhledem k tomu, že se jedná o složitý p rávní 

problém, výjime čně bych požádal pana Mgr. Eksteina, aby nás 

provedl tímto tiskem a p řednesl úvodní slovo. D ěkuji. 

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Pokusím se uvést vás ve stru čnosti 

do této problematiky, kterou se rada zabývá už n ěkolik let a 

tento soudní spor je pom ěrn ě komplikovaný. 

 

 Již v sedmdesátých letech byla paní ********* paci entkou 

tehdejšího OPNU Praha 10, kde jí bohužel byl apliko ván lék, 

který jí zp ůsobil trvalé poškození zdraví. 
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-  Již v roce 1979 jí byla soudem p řiznána náhrada škody. 

V mezidobí OÚNZ zanikl a m ěstská část se stala jeho 

právním nástupcem, tudíž na ni p řešly všechny závazky 

OÚNZ. 

-  V roce 2003 podala paní ********* novou žalobu o ná hradu 

škody, která byla zd ůvodn ěna zejména zhoršením jejího 

zdravotního stavu.  

-  V roce 2008 jí byla p řiznána náhrada škody ve výši 4 

miliony korun, odvolacím soudem v roce 2009 byla ta to 

částka snížena na 2,5 milion ů korun a tuto částku m ěstská 

část žalobkyni zaplatila. 

-  Ve zbytku odvolací soud rozhodnutí zrušil. 

-  Proti tomuto rozsudku jsme, p řestože jsme tuto částka 

zaplatili, podali dovolání. 

-  V mezidobí se m ěstská část snažila o mimosoudní vy řešení 

tohoto sporu, které se ovšem s ohledem na neustále 

nar ůstající požadavky poškozené neuskute čnilo. 

-  V roce 2011 dovolací soud zrušil rozhodnutí odvolac ího 

soudu a problematika za čala být znovu projednávána 

obvodním soudem, který v roce 2012 paní ********* p řiznal 

náhradu škody pouze ve výši 500 tisíc korun.  

-  Ve zbytku soud p ůvodní žalobu zamítl, tudíž v tu chvíli 

paní ********* 2 miliony, které jsme jí vyplatili, držela 

vícemén ě bez právního d ůvodu a byla tudíž vyzvána, aby 

tuto částku vrátila. 

-  Odvolací soud toto rozhodnutí potvrdil,  

-  dovolací soud, na který se paní ********* obrátila,  

dovolání zamítl.  

-  V červnu 2013 zaplatila paní ********* m ěstské části 

požadovanou částku, kterou neoprávn ěně držela, protože se 

jí domohla z titulu náhrady škody na své advokátce,  

kterou zažalovala, protože její nároky zažalovala 

opožd ěně. 
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V sou časné dob ě se tudíž s paní ********* soudíme pouze o 

částku 377 296,- korun, což jsou v podstat ě úroky z prodlení 

za to, že neoprávn ěně držela onu částku zhruba 2 milion ů 

korun. 

 

 Paní ********* nyní žádá zastupitelstvo o prominut í této 

částky úrok ů. 

 

 Pro vaši informaci bych jenom cht ěl dodat, že 31. 10. 2013 

podala paní ********* na m ěstskou část novou žalobu, kterou 

požaduje zaplacení částky 2 793 774,- korun a 4700,- eur, 

takže navrhujeme její žádosti nevyhov ět, protože nás čeká 

další sáhodlouhý spor, který je opravdu na dlouhá l éta, a to i 

s ohledem na to, že budeme mít ob čanských zákoník, který 

náhradu škody na zdraví řeší op ět úpln ě novým zp ůsobem. 

Děkuji. 

 

 

 Pan Richter: Také d ěkuji a otevírám diskusi k touto 

materiálu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 16 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 
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-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán i je bod 

pořadové číslo  

 

17. 

 

Návrh na vyslovení souhlasu s odejmutím sv ěřené správy majetku 

hlavního m ěsta Prahy, a to budovy číslo popisné 200 a pozemk ů 

parcelní číslo 1/1, 1/3 a 1/4 p ři sou časné možnosti sv ěření 

nemovitostí ve vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, a to pozemk ů 

parcelní číslo 1463/22, 1463/23, 1463/24. 1463/25, 1463/26 a 

budov bez čísla popisného na nich postavených a pozemk ů 

parcelní číslo 1463/1, 1463/9 a 1463/28, vše v katastrálním 

území Strašnice. 

 

 

 Radní hlavního m ěsta Prahy pro oblast školství se na nás 

obrátila a požádala m ěstskou část o projednání odejmutí 

budovy, kterou je „stará škola“ na Starostrašnické na metru 

Strašnická. 

 

 Jedná se o to, že tento náš souhlas či nesouhlas je 

nezbytný z hlediska zákona o hlavním m ěst ě Praze. Paní radní 

nám recipro čně nabízí možnost sv ěření areálu bývalého u čilišt ě 

Dopravního podniku na T řebešín ě. Areál je z části využíván ke 

komer čním ú čel ům a z části pro praktickou výuku u čilišt ě. 
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 Bohužel tato nabídka, kterou jsme obdrželi, není p rávn ě 

závazn ě formulovaná, protože paní radní nám ji u činila bez 

projednání v jakémkoliv orgánu hlavního m ěsta Prahy. 

 

 P řistoupením k výše uvedené nabídce, pokud bychom ji 

odsouhlasili, by se však m ěstská část fakticky vzdala možnosti 

realizace výstavby p řípadné radnice v lokalit ě Strašické, což 

je jedna z alternativ, kterou v tuto chvíli prov ěřujeme. 

 

Ve chvíli, kdy všechny tyto t ři varianty na p řípadnou 

výstavbu nebo rekonstrukci nové radnice budeme mít 

k dispozici, bude to p ředloženo a p ředpokládám, že na p říštím 

nebo na nejbližším zasedání zastupitelstva, nicmén ě v tuto 

chvíli je tento materiál koncipován tak, že nesouhl asíme s 

tímto „odsv ěřením“, protože to v tuto chvíli nedává smysl, ale 

předpokládám, že jsme o tom ochotni diskutovat až pot é, co 

bude vyjasn ěno jak dál s radnicí a asi až poté, až tato žádost 

bude mít skute čně formální a právní formát, abychom ji mohli 

sofistikovan ě projednat.  

 

Přesto jsme si dovolili tuto, řekl bych snad osobní žádost 

paní radní zastupitelstva hlavního m ěsta Prahy p ředložit 

zastupitelstvu k projednání. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji panu místostarostovi který, a č 

jsem p ředkladatelem já, řekl celou úvodní řeč za m ě. 

 

 

 Pan Richter: Pane starosto, za to se omlouvám, beru zp ět, 

poslechn ěte si to ješt ě jednou od pana starosty. 
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 P ředsedající: Ne, takhle to neumím. Pravdou je, že neznám 

právní opodstatn ění paní radní, že nám v ůbec m ůže nabídnou 

takovou v ěc, protože se domnívám, že je úpln ě mimo rámec. To 

je ale m ůj názor. 

 

 K tomuto materiálu otevírám diskusi, do které se 

přihlásila paní ********* z řad ob čanů. Prosím.  

 

 

 Paní ********* : Dobrý den! Velmi ráda slyším, že jsou to 

jenom formální nedostatky, které brání tomu, aby šk ola byla 

„odsv ěřena“ a vrácena tomu, komu pat ří, a to jsou d ěti nebo 

studenti … … 

 

 

 P ředsedající: To jste špatn ě pochopila. 

 

 

 Paní ********* : Nepochopila. Pochopila jsem, že pokud paní 

Štvánová dodá dostatek podklad ů, jist ě zvážíte možnost, že by 

se škola vrátila d ětem nebo student ům. 

 

To, že by m ěla být sou částí nové strašnické radnice, 

myslím, že v tuto chvíli není relevantní, protože p odle 

objemových studií, které známe, tato budova není po t řeba, 

radnice by se tam vešla i bez toho a žádné velké mo nstrum tam 

lidé ur čit ě necht ějí. Vyplynulo to i z participace, která 

prob ěhla.  

 

 Prosím vás proto, abyste zvážili tuto možnost a um ožnili, 

aby tato škola byla zase školou. D ěkuji. 
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 P ředsedající: Děkuji za p řísp ěvek. O slovo se dále hlásí 

paní Hájková, p řipraví se pan Weinert. 

 

 

 Paní Hájková: Mám protinávrh. P řipravila jsem si návrh 

usnesení, které je stejné jako to stávající, takže jsem ho ani 

nepřepracovávala, ale m ění se v n ěm jedno sl ůvko, a to 

„nesouhlasí“ na „souhlasí“, takže m ůj návrh usnesení zní 

takto: 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

I.  souhlasí s odejmutím sv ěřené správy majetku hlavního 

města Prahy, a to budovy číslo popisné 200 a 

příslušných pozemk ů …“, další text je stejný. 

 

Ráda bych toto své stanovisko zd ůvodnila. 

 

 Musím bohužel konstatovat, že m ěstská část Praha 10 se 

chová pon ěkud macešsky k n ěkterým objekt ům, které má ve své 

správ ě. Konkrétn ě se to týká práv ě „staré školy“. 

 

 Léta zde byla základní škola, mate řská školka, 

v posledních letech dokonce praktická škola pro han dicapované, 

ale podstatné je to, že budova je řadu let nepoužívaná. Celý 

objekt chátrá a není s ním nakládáno s pé čí řádného hospodá ře, 

což je v rozporu se zákonem o hlavním m ěst ě Praze. 

 

 Proto chápu jako logický krok, aby se škola vrátil a ke 

svému p ůvodnímu využití, aby op ět byla školou. Na odbor 

školství pražského magistrátu se obrátili zástupci Montesovy 

školy, kte ří by rádi tento objekt využívali jako školu 

důstojn ě a beze zm ěn, aniž by tento objekt poškodili. Proto 
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radní pro školství paní Štvánová zažádala o „odsv ěření této 

budovy.  

 

 I mezi ob čany koluje petice na podporu toho, aby byl 

objekt „staré školy“ znovu vrácen svému p ůvodnímu ú čelu. 

 

 Zcela nepochopitelný je i fakt, že radnice tento o bjekt 

nevyužila alespo ň jako školku, p řestože tam školka řadu let 

v minulosti p ůsobila a nebylo by t řeba složitých stavebních 

úprav, aby byla školka op ět v provozu. 

 

 P řestože je na Praze 10 více než 600 neumíst ěných d ětí do 

mateřských škol, nevzala radnice tento fakt v potaz a bu dova 

dál leží ladem. 

 

 Cht ěla bych zd ůraznit, že 

 

1)  objekt řadu let chátrá, 

2)  neobstojí argument, že m ěstská část Praha 10 zvažuje na 

uvedených pozemcích možnost výstavby nové radnice či 

multifunk čního centra. Podle návrhu projektu na základ ě 

objemové studie na stavbu nové radnice, který jsme si 

nechali zpracovat, není t řeba, aby byla budova „staré 

školy“ p řipojena k nové radnici. Nová radnice by se podle 

uvedených parametr ů vešla na p řilehlý pozemek a nebyly by 

tak narušeny p říslušné pozemky;  

3)  městská část Praha 10 nedisponuje dostate čně silnými 

argumenty, aby mohla bránit „odsv ěření“ vlastník ů této 

budovy. 

 

Proto vyzývám m ěstskou část Praha 10, aby v souladu se 

zákonem o hlavním m ěst ě Praze p řistoupila ke znovuobnovení 

využití budovy k jejímu p ůvodnímu ú čelu a schválila 

„odsv ěření“ této budovy. Je nepochybné, že Magistrát hlavn ího 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

101  

města Prahy se bude o tuto budovu starat zcela ur čit ě lépe než 

městská část Praha 10. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo je dále p řihlášen pan Ing. 

Weinert. Prosím. 

 

 Pan Weinert: Děkuji za slovo. Mn ě paní p ředřečnice trochu 

vzala slovo v tom smyslu, že jsem se cht ěl zeptat na pravé 

důvody paní Štvánové, která žádá o sv ěření budovy. 

 

 Já jsem na školství pracoval rok, byl jsem nám ěstkem pro 

školství a vím, že budov, které by mohlo používat h lavní m ěsto 

pro své školství, zejména st řední a školství speciální, 

nikoliv základní, je dost, protože je málo žák ů. 

 

 To, že paní radní Štvánová neoptimalizovala školy a chce 

další budovu, je podle mého názoru n ěco, co jde úpln ě proti 

sob ě. 

 

 Od p ředřečnice jsem pochopil, že to tak není, že paní 

Štvánová chce tento objekt pronajmout soukromému su bjektu, 

tzn. soukromé škole. Nevím, za jakých podmínek, ale  to je 

celkem jedno, nicmén ě rozhodn ě i to jde proti duchu pražského 

školství, protože se tím roz řeďuje vzd ělávání, není natolik 

kvalitní, jak by být mohlo apod., takže já zásadn ě nesouhlasím 

s tím, aby se tato budova dala hlavnímu m ěstu a aby se do ní 

str čila n ějaká soukromá škola. To skute čně ne. 

 

 Kdyby to bylo pro ú čely základního školství, nicmén ě 

hlavní m ěsto ho v kompetenci nemá, nebo speciálního školství , 

rozum ěl bych tomu, ale v tomto p řípad ě s tím zásadn ě 

nesouhlasím. D ěkuji. 
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 P ředsedající: O slovo se hlásí paní Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Vážené zastupitelstvo, vážení radní, vážené 

vedení radnice, m ůžu říct, že do této „staré školy“ jsem 

chodila od t řetí t řídy. 

 

 Cht ěla bych říct, že pokud se týká „staré školy“, pak bez 

ohledu na to, do jakého stavu se dostala, radnice v  d řív ější 

době se snažila tuto školu zachovat aspo ň v trochu p řijatelném 

stavu. 

 

 Můžu říct, bylo to už po roce 1990, že se tam ur čit ě 

měnila okna, zpev ňovaly se tam stropy, a to v dob ě, kdy práv ě 

Magistrát hlavního m ěsta Prahy tuto školu opustil, vypov ěděl 

nám nájemní smlouvu, protože pro ni nem ěl využití a postavil 

nás prakticky p řed hotovou v ěc, aniž by to s námi tehdy 

projednával. 

 

 Myslím si, že pokud by tato škola m ěla sloužit škole a 

pokud by m ěla stále být i ob čany chápána jako dominanta 

Strašnic, protože dnes je mi s ohledem na to velice  líto, jak 

je zrekonstruována vršovická radnice, protože by si  to i tato 

„stará škola“ zasloužila, ale rozhodn ě ne za peníze, které 

tady dnes vyprodukujeme a zvlášt ě ty, které jsou odvád ěny do 

státního rozpo čtu, potažmo magistrátu, protože to je práv ě 

důsledek toho p řerozd ělování. 

 

 Mám dojem, že my sami se tady dokážeme o tuto „sta rou 

školu“ postarat a také ji řádně využít. 

 

 Chápala jsem, že radnice to neposuzuje z toho titu lu, 

protože tam byla dána možnost práv ě ob čanům, aby se k této 
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lokalit ě vyjád řili, aby se vyjád řili k tomu, co tam vlastn ě 

cht ějí, jak cht ějí zvýšit kulturu tamního prost ředí. 

 

 Mám za to, že dokud toto nebude vyjasn ěno, nem ělo by se 

rozhodovat o jiném postupu a odebírání n ějakého vlastnictví 

radnici, protože jak je vidno, ani magistrát nemá v e v ěci 

jasno. 

 

 Kdybychom postupovali tak, jak to ud ělala paní radní, 

věřte tomu, že magistrát by to okamžit ě napadl a dal by nám 

navíc pokutu za to, že nedodržujeme stanovený ú řední postup. 

 

 Jsem zv ědavá, jaké z toho vyvodí magistrát d ůsledky, aby 

se paní radní alespo ň kála, protože tento postup odporuje 

zákonu o hlavním m ěst ě Praze. 

 

 Promi ňte, že mé vystoupení bylo trochu delší, ale je mi 

líto, když n ěkdo sahá na majetek obce, který pat ří ob čanům. 

Všichni ob čané mají zájem na tom, aby se radnice (? z řejm ě 

škola) nevrátila n ěkam na magistrát. To bych dala k posouzení 

skute čně ob čanům, aby se vyjád řili k tomu, jak by radnice m ěla 

postupovat. 

 

 

 P ředsedající: Pan kolega Richter. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Možná jenom technicky odpovím na 

dotaz paní kolegyn ě Hájkové s tím, že tam historicky byla 

školka, ale ta tam bylo možná p řed 30 nebo 20 lety. (To není 

pravda.) 

 

 Jestli tam byla, protože jinak tam byla základní š kola, 

abychom si rozum ěli, a uv ědomme si, že jsou dnes v ůbec nové 
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zákonné požadavky na fungování školek oproti t ěm, které byly 

kdysi. 

 

 To, co říkala má p ředřečnice paní Čunátová, je naprostá 

pravda. Magistrát tuto školu vyklidil zhruba p řed čty řmi lety, 

protože ji nepot řeboval, prý ji necht ěl. Vyklidili ji a 

nechali v ur čitém stavu, takže vaše argumenty, že hlavní m ěsto 

Praha se o tuto budovu bude starat lépe než m ěstská část, 

nejsou pravdivé, protože to už ukázali, to jsme si už zažili.  

 

 Po celou dobu jsem to nechápal a d ěkuji vám, že jste mi to 

vysv ětlila. Te ď už tomu rozumím. Radní hlavního m ěsta Prahy 

Štvánová za TOP 09 se dohodne se zastupitelkou za T OP 09 na 

městské části Praha 10 a snaží se p řipravit m ěstskou část o 

budovu, aby ji pronajaly n ějaké soukromé spole čnosti, n ějaké 

firm ě.  

 

 Nezlobte se, ale mn ě to zavání n ěčím úpln ě jiným.  

 

(Hlasitý výk řik z řad p řítomných host ů.)  

 

To mně docela vadí, já to nechápu a musím říct, že to je 

poprvé v historii, kdy n ěkterý zastupitel zvolený za Prahu 10, 

byť je z jedné strany, vyznává rad ěji stranickou linii než 

logiku a zájmy m ěstské části Praha 10. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Pan kolega Vinš. 

 

 

 Pan Vinš: Mě to malinko fascinuje. TOP 09 na Praze 10 by 

se m ěla trochu víc zajímat o d ění na magistrátu a o to, jak 

tam TOP 09 funguje, protože jenom díky našemu úsilí  na minulém 
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zastupitelstvu se nám poda řilo, že TOP 09 tam v ůbec 

nezlikvidovala školství jako takové. 

 

 Když si totiž uv ědomíte, že cht ěli odebrat a nasypat do 

neúčelové rezervy pana primátora 50 % všech investi čních fond ů 

všech st ředních škol a vy mn ě říkáte, že se magistrát bude o 

tu školu starat líp? A jak, proboha? Vždy ť není schopen se 

starat ani o ty školy, které tam te ď má. 

 

 N ěkolikrát jsme jednali s asociacemi ředitel ů st ředních 

škol a nep řejte si slyšet, co říkali na adresu TOP 09 na 

magistrátu s tímto p řístupem k financování školství. V ůbec 

nechápu, obzvláš ť poté, co se stalo na minulém zastupitelstvu, 

jak tohle v ůbec n ěkdo m ůže říct.  

 

 Opravdu by bylo dobré, aby n ěkdy jak ob čané, tak možná i 

zastupitelé za TOP 09 na Praze 10 na jednání zastup itelstva na 

magistrátu p řišli.  

 

 

 P ředsedající: O slovo se op ět hlásí paní Hájková. Prosím. 

 

 

 Paní Hájková: Svému p ředřečníkovi bych ráda řekla, že na 

tato jednání zastupitelstva chodím, není pravda, že  bych tam 

nechodila. 

 

 Dále bych cht ěla zd ůraznit, že jste asi zapomn ěli, že p řed 

čty řmi lety na magistrátu vládla pon ěkud jiná politická 

reprezentace, a to koalice ODS a ČSSD (potlesk, výk řiky 

z pléna), takže si tady kopete do vlastního hnízda.  Pokud za 

to n ěkdo m ůže, tak si tady m ůžete n ěco vy čítat do vlastních 

řad. 
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 Dále bych cht ěla říct, že m ě zajímají fakta. Já jsem 

s paní Štvánovou o tom nemluvila, nikdy jsem s ní v lastn ě 

nebyla osobn ě v kontaktu. Já jsem tu školu sama osobn ě 

navštívila, na rozdíl od vás, na za čátku tohoto roku, takže 

vím, v jakém stavu tato budova je. Školka tam fungo vala asi 

před 4 nebo 5 lety, takže to není 30 let. 

 

 Myslím si, že je d ůležité, aby tato škola fungovala dál. 

Mimochodem Montesova škola je také škola základní, nikoliv 

st řední, a jestli je soukromá nebo státní, není podsta tné. 

Kdyby byla státní, pak a ť tam je škola státní, ale d ůležité 

je, aby dál fungovala v tom duchu, pro jaký byla po stavena. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan Lojík. Prosím.  

 

 

 Pan Lojík: Jenom bych cht ěl fakticky upozornit paní 

Čunátovou, že tato škola není ve vlastnictví m ěstské části 

Praha 10, ale ve vlastnictví Magistrátu hlavního m ěsta Prahy a 

městská část by se o ni m ěla řádně starat. To, že tato škola 

je prázdná, sv ědčí o tom, že tak ne činí a nevidím v ůbec žádný 

důvod proti tomu, pro č by se tato budova nemohla pronajmout i 

t řeba n ějaké soukromé organizaci, která provozuje školy, 

protože potom by totiž plnila sv ůj ú čel, nebyla by prázdná a 

kolem by se nepohybovali bezdomovci, kte ří se tam dobývají. 

Vím, to, protože chodím kolem každý den a vidím, co  se kolem 

této budovy d ěje. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Znovu se o slovo hlásí pan Vinš. 

Prosím.  
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 Pan Vinš: Znovu, paní Mgr. Hájková, fakta. 

 

 Byla jste na minulém zastupitelstvu hlavního m ěsta Prahy? 

(Ne.) Říkala jste, že tam chodíte a že si umíte p ředstavit, 

jak to tam funguje. Víte tedy, co se tam projednáva lo? Opravdu 

víte o tom, že vaše strana TOP 09 na magistrátu cht ěla sebrat 

50 % finan čních prost ředk ů st ředním školám? 

 

 Když si tuto budovu vezme magistrát, pak se o ní p řece 

bude muset starat magistrát, ale ten zatím není sch open se 

starat ani o budovy, které má, a bere peníze st ředním školám, 

aby se o n ě mohly samy starat. 

 

 To bylo to, co bylo sou částí onoho tisku. Mezi námi, 

jednalo se tém ěř o p ůl miliardy korun, které si p řesunuli na 

financování n ějakých svých b ěžných výdaj ů. 

 

 Jak tedy m ůžete kritizovat n ějakou koalici? Poj ďme za čít u 

tohoto, když v tuto chvíli chcete tuto školu p řesunout do 

rozhodování TOP 09 na magistrátu. Podívejte se na t o, jaké tam 

v tuto chvíli p ředkládají tisky a co se snaží prosazovat. To 

jsou fakta, žádné výmysly. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega 

Lipovský. Prosím. 

 

 

 Pan Lipovský: Dobré odpoledne! Pokud tady n ěkdo říká, že 

v budov ě „staré školy“ ve Strašnicích, pokud se bavíme o ní , 

protože jsem se v té debat ě trochu ztratil, byla školka, pak 

tedy, p řátelé, nebyla. Rozhodn ě tam nebyla p řed t řemi ani p řed 

pěti lety. Jestli p řed 40, tak to si prost ě nepamatuji, možná 

paní Čunátová by si to pamatovat mohla. (Oživení, šum v s ále.) 
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 P ředsedající: Pane kolego, pane kolego … …  

 

 

 Pan Lipovský: To nebyla invektiva, ale školka tam prost ě 

nebyla. 

 

 P ředsedající: Jenom chci poznamenat, že kolega Lipovský 

měl tady 8 let na starosti školství, takže asi ví, kd e školka 

byla. 

 

 

 Pan Lipovský: Na rozdíl od jiných o tom fakticky n ěco vím. 

 

 Pokud se bavíme o řízení školství a magistrátu, nechci to 

nijak zvláš ť komentovat, nicmén ě vzpome ňme si na objekt 

v Jahodové ulici, který n ěkdy v polovin ě minulého volebního 

období magistrát slavnostn ě od nás p řevzal a od té doby se o 

něj „podstatn ě lépe stará i v tomto volebním období, než my se 

staráme o „starou školu“ ve Strašnicích“. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Pro ty, kte ří neznají dob ře 

kolegu Lipovského, to byla ironie. 

 

 O slovo se dále hlásí pan kolega Slavík. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji za slovo. Mám dv ě poznámky. 

 

 První se týká toho, že nechápu, o čem se tady vede debata. 

Tady zazn ělo, že až se vy řeší problematika radnice, p řípadn ě 

dojde k diskusi. 
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 Nevidím d ůvod, pro č by se t řeba se soukromou školou 

nemohla domlouvat m ěstská část, pro č to musí být magistrát. My 

chceme m ěstskou část p řipravit o p říjem? Já tomu nerozumím. 

 

 Druhá poznámka je spíše osobní. 

 

 Cht ěl bych poprosit toho pána, který tam vyk řikuje, aby se 

ovládal. Já jsem se opravdu lekl, i když chápu (šum  v sále), 

to není legrace … …, že má právo na sv ůj názor, ale prosím, 

trochu mírn ěji. V sále jsou t ři t ěhotné ženy. Nedávno jsem m ěl 

také t ěhotnou manželku a vím, jak je to stresující, když n ěkdo 

takto vyk řikuje. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: V tuto chvíli nevidím nikoho dalšího, kdo by 

se hlásil do rozpravy, takže slovo starosty k tomut o bodu 

programu.  

 

 Já také prožívám pom ěrn ě dramatická jednání na magistrátu. 

Opravdu je to tak, že sou časné magistrátní jednání o školství 

vypadalo tak, že ješt ě p řed t řemi týdny TOP 09 cht ěla vzít p ůl 

miliardy korun st ředním školám. 

 

 Druhá poznámka.  

 

 Op řeme se o tento materiál. Rád bych každému ukázal, j ak 

se Magistrát hlavního m ěsta Prahy umí starat o své školy. 

 

 Mimo jiné pokud jde o bývalou st řední škola na T řebešín ě, 

kterou nám z n ějakého d ůvodu, ani nevím z jakého, nabízí paní 

radní, bylo by, paní Hájková, dobré, kdybyste se šl a podívat, 

jak tato škola dopadla. Je vším možným, jenom ne st řední 

školou. 
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 T řetí poznámka. 

 

 Dob ře to tady řekl pan tajemník. P řátelé, možná jsem se už 

ztratil v d ění na jednání tohoto zastupitelstva, ale jestli 

jsem dob ře pochopil to, co jsme tady p řipravovali na minulém 

zastupitelstvu a co bylo bodem číslo jedna dnešního 

zastupitelstva, pak nás, zastupitele, čeká základní rozhodnutí 

o tom, jak budeme sm ěřovat situaci kolem po řízení nebo opravy 

nové radnice.  

 

 Jestli jsem to dob ře pochopil, protože jsem byl u 

participace s ob čany, jedna ze t ří možných variant je práv ě 

řešení této situace kolem této školy. Dokonce si mys lím, že je 

to zlý úmysl n ěkterých lidí, nevím, jestli konkrétn ě paní 

Hájkové, kte ří této situaci nep řejí. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsem byl sv ědkem interpelace paní 

********* na magistrátu hlavního m ěsta Prahy, pochopil jsem, 

že ve své podstat ě jde o jediné: znemožnit rozhodnutí o 

variant ě „B“, nebo nevím, jak ji nazveme. 

 

 Umím si p ředstavit, dokonce si myslím, že to bude 

povinností nás, zastupitel ů, že ve chvíli, kdy vy, 

zastupitelé, n ějakým zp ůsobem rozhodnete o nasm ěrováni práv ě 

toho rozhodnutí, jak budeme nakládat s myšlenkou o pořízení 

nové či o oprav ě této radnice, bude to ten správný impuls 

k tomu, abychom rozhodli i o tom, jak budeme řešit p řípadn ě 

tuto školu a pozemky kolem ní. 

 

 Proto bych požádal o jedno. Byl by to precedens, k dybychom 

schválili tento materiál, ale protože paní Hájková předložila 

protinávrh, poprosím pana p ředsedu návrhového výboru, aby 

nechal nejprve hlasovat o tomto protinávrhu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o protinávrhu paní kolegyn ě 

Hájkové, a to o návrhu usnesení k bodu číslo 17, bodu I. 

nahradit slovo „nesouhlasí“ slovem „souhlasí“. 

 

 

 P ředsedající: Mou povinností je říct, že se s tímto 

návrhem neztotož ňuji. 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 6 zastupitel ů, 

-  proti 14, 

-  8 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

Návrh nebyl schválen. D ěkuji. 

 

 Pane p ředsedo, budeme pokra čovat hlasováním o návrhu 

usnesení k tomuto materiálu ve zn ění, které bylo p ůvodn ě 

navrženo. Prosím. 

 

 

 Pan Hošek: Dobře. Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

číslo 17 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

112  

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 21 zastupitel ů, 

-  proti 6, 

-  1 zastupitel se hlasování zdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního zasedání, kterým je bod po řadové číslo 

 

18. 

 

Návrh na úpravu závazných limit ů stanovených Centru sociální a 

ošet řovatelské pomoci v Praze 10, p.o., v rozpo čtu pro rok 

2013. 

 

 

 Mé úvodní slovo bude spo čívat pouze v tom, že požádám, aby 

k mikrofonu p řišel ředitel CSOP pan Ing. Černý a sv ůj materiál 

obhájil, protože se domnívám, že jako p ředstavitel nového 

managementu bude na jednání zastupitelstva docházet  čast ěji. 

Na radu už dochází. 

 

 Prosím, pane inženýre, máte slovo. 

 

 

 Pan Černý: Dobré odpoledne, dámy a pánové. V materiálu, 

který máte na stole, žádáme o zvýšení mzdových limi t ů o 

necelých 1,4 milionu korun, konkrétn ě z částky 36,237 milion ů 

korun na 36,800 milion ů korun.  
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 (Poznámka stenografa: v d ůvodové zpráv ě jsou uvedeny 

částky 37,237 a 38,6 milion ů korun.) 

 

 D ůvodem tohoto zvýšení je zejména napln ění stav ů 

v pe čovatelské služb ě, kde jsme byli dlouhodob ě pod stavy. 

Jenom pro vaši informaci organiza ční struktura nám stanoví 

limit v pe čovatelské služb ě 60 lidí, my jsme byli na stavu 

kolem 32 lidí. 

 

 Tento stav se snažíme napl ňovat, což se nám v této fázi 

daří. P řepočtený stav zam ěstnanc ů ke konci minulého roku byl 

kolem 150 lidí, dnes jich máme 165, tzn. že se tent o stav 

snažíme navyšovat a napl ňovat tak stavy, které tam byly. 

 

 Ješt ě bych rád řekl, že d ůsledkem snížených stav ů 

v pe čovatelské služb ě jsme p řicházeli v rámci pe čovatelské 

služby o klienty. Na p řelomu jara a léta jsme m ěli kolem 650 

klient ů, te ď se nám tyto stavy da ří zvyšovat v sou časné dob ě 

máme kolem 750 – 800 klient ů, p ři čemž perspektiva je stále 

rostoucí, takže toto je hlavní d ůvod tohoto navýšení. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji otevírám diskusi k tomuto 

materiálu.  

 

 O slovo se hlásí paní Hájková. Prosím. 

 

 

 Paní Hájková: V d ůvodové zpráv ě k tomuto materiálu je 

uvedeno, že hlavním d ůvodem navýšení mzdových limit ů je 

navyšování stavu zam ěstnanc ů a zárove ň nábor nových 

zaměstnanc ů do Domova spokojeného stá ří ve Vršovickém záme čku. 
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 Mohl by pan ředitel tuto informace ješt ě dále rozvést 

v tom smyslu, kolik je to nových zam ěstnanc ů apod. 

 

 

 P ředsedající: On to říkal, nicmén ě může to zopakovat ješt ě 

jednou. 

 

 Paní Hájková: To se potom omlouvám. 

 

 

 P ředsedající: Pozval jsem ho sem na dnešní jednání 

záměrn ě, protože on bude v budoucnu obhajovat mnohem 

složit ější materiály. Celkov ě to nevyšlo, ale v p říštím roce 

to bude mnohem markantn ější.  

 

 Pane řediteli, prosím ješt ě jednou o uvedení zmi ňovaných 

čísel. 

 

 

 Pan Černý: Pokud jde o Vršovický záme ček, postupn ě tam 

nabíráme lidi v rámci sociálních šet ření, která pot řebujeme 

provést v rámci náboru nových lidí, takže tam jsme přijali dv ě 

sociální pracovnice a museli jsme p řijmout technický personál, 

který se stará o technický stav budovy. 

 

 Rekonstrukce je u konce, prob ěhla kolaudace a naši lidé si 

už p řebírají veškeré technologie a starají se o tento ob jekt, 

takže v sou časné dob ě jsou to pro Vršovický záme ček 4 noví 

pracovníci.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Sta čí tato odpov ěď? (Ano.) 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Narovec. Prosí m.  
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 Pan Narovec: Pane starosto, jenom jsem cht ěl poprosit o 

prov ěření, protože jsem dostal zprávu, že nefunguje p římý 

přenos. Bylo by tudíž možno prov ěřit, jestli je to pravda, a 

v p řípad ě že ano, jestli by bylo možno zjednat nápravu.  

 

 P ředsedající: Myslím, že nemusím opakovat dotaz, zazn ěl 

docela jasn ě, takže prosím o informaci, jak to vypadá. (Bez 

odezvy.) 

 

 Myslím si, pane řediteli, že dnešní vaše vystoupení 

skon čilo.  

 

 Podle informace p římý p řenos je v po řádku. 

 

 Vzhledem k tomu, že se už nikdo o slovo nehlásí, p rosím 

pana p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

18 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 
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Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

19. 

 

Návrh na schválení dodatku číslo 1 z řizovací listiny Školní 

jídelny, Praha 10, Vršovická 68/1492, p řísp ěvková organizace. 

 

 

 Jde o technický materiál, kde v dodatku se hovo ří o 

požadavku auditu, aby název organizace školní jídel ny byl ve 

stejném formátu jako ostatní. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Weinert. Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Mám spíše technickou poznámku. Pro č se to 

řeší dodatky, když je možné ve z řizovací listin ě zmínit jenom 

název a všechno ostatní z ůstává? Pak totiž budeme mít 

zřizovací listinu a spoustu dodatk ů místo toho, abychom m ěli 

jednu platnou listinu. 

 

 

 P ředsedající: Pane inženýre, na tento dotaz neumím 

odpov ědět, nicmén ě je tady n ěkdo, kdo by na tento dotaz 

odpov ědět dokázal? 
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 Pan Richter: Pokusím se odpov ědět slovy primátora Hude čka: 

„I to se m ůže stát“. (Oživení.) 

 

 

 P ředsedající: Lekl jsem se, že pan místostarosta mi 

odpoví. D ěkuji. (Oživení.) 

 

Pane inženýre, sta čí vám odpov ěď písemn ě? (Oživení.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím proto pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

19 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

20. 
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Návrh na schválení dodatku číslo 1 z řizovací listiny Mate řské 

školy U vršovického nádraží, Praha 10, Sámova 2a/15 29. 

 

 

 Materiál je stejný, pouze se jedná o jinou institu ci. Pane 

inženýre, i v tomto p řípad ě vám odpovíme. (Oživení.) 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

20 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  
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21. 

 

Návrh na zvýšení rozpo čtu pro rok 2013 p řevodem finan čních 

prost ředk ů z ú čtu dar ů. 

 

 

 V tomto materiálu p řijímáme dar, pokud se rozhodneme ho 

přijmout, od Komunistické strany Čech a Moravy. 

 

 Jedná se o částku 8 tisíc korun na povod ňové škody. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu. (Nikdo se nehlásí. ) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

21 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 (Výsledek hlasování nebyl uveden, nicmén ě návrh byl 

schválen.) 

 

 D ěkujeme Komunistické stran ě Čech a Moravy za dar a tento 

návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  
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22. 

 

Návrh na úpravu závazných limit ů stanovených LDN Vršovice, 

p.o., v rozpo čtu pro rok 2013. 

 

 

 Tento materiál p řináší na jednání zastupitelstva první 

místostarosta pan Ing. Vladimír Novák, kterému tímt o p ředávám 

slovo.  

 

 

 Pan Novák: Děkuji, pane starosto. 

 

 Dobrý den, pane starosto, dobrý den, dámy a pánové , 

projednávaný bod se týká zvýšení limit ů pro mzdové prost ředky 

pro naši Lé čebnu dlouhodob ě nemocných, kdy pan ředitel uzav řel 

dohodu s ú řadem práce v rámci ve řejn ě prosp ěšných prací. 

 

 Tento dodatek nebude mít vliv na vyšší náklady, pr otože 

čerpané mzdy budou uhrazeny ze státního rozpo čtu a Evropského 

sociálního fondu. D ěkuji.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

22 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Přistoupíme k projednávání dalšího bodu 

schváleného programu, který p ředkládá pan kolega Richter a 

kterému p ředávám slovo. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. 

 

 Jedná se o bod po řadové číslo 

 

23. 

 

Návrh na poskytnutí p římé adresné finan ční podpory za období 

04 – 06/2013 z d ůvodu jednostranného zvýšení nájemného z bytu. 

 

 

 Jsou to dva materiály po sob ě, které jsou shodné, liší se 

pouze v m ěsících. 

 

 V tomto p řípad ě je to materiál, který p ředkládám v souladu 

s koncepcí m ěstské části pro řešení d ůsledk ů jednostranného 

zvýšení nájemného z byt ů a tato p římá finan ční podpora je 

vlastn ě jedním z t ěch nástroj ů, které používáme, a jsme tém ěř 
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jediní, tak, jak postupuje deregulace, aby se naši obyvatelé 

nedostávali do sociální pasti tím, že platí nájem a  následn ě 

mají problém s tím, aby vyšli se zbylými finan čními prost ředky 

a dostali se, jak mi napovídá pan kolega Š ťastný, do sociální 

pasti. 

 

 Za období dubna až června 2013 podalo žádost 5 žadatel ů a 

všichni splnili stanovené podmínky, takže tento tis k se t ěchto 

pěti žadatel ů týká a navrhuje se v n ěm přiznat jim podporu. 

Děkuji. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

23 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán o je bod 

pořadové číslo  

 

24. 

 

Návrh na poskytnutí p římé adresné finan ční podpory za období 

27 – 09/2013 z d ůvodu jednostranného zvýšení nájemného z bytu. 

 

 

 V tomto materiálu se jedná o totéž co v materiálu 

předchozím, ale za období 7. – 9. m ěsíce 2013, kdy žadatelé 

byli t ři a všichni splnili dané podmínky. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

24 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán o je bod 

pořadové číslo  

 

25. 

 

Návrh na prominutí pohledávek. 

 

 

 Jde o dv ě pohledávky: 

 

-  v prvním p řípad ě se jedná o pohledávku za nájem z bytu ve 

výši 250 tisíc korun, kdy pan ********* tvrdí, že b yt 

cht ěl p ředat již v roce 2011, žádné doklady o tom ovšem 

neexistují,takže pohledávka bude vymáhána soudn ě; 

-  ve druhém p řípad ě se jedná o žádost o prominutí poplatku 

z prodlení ve výši 134 414,- korun. Tyto poplatky v znikly 

z d ůvodu neplacení nájemného v letech 2010 – 2012, 

jistina dluhu byla uhrazena až po za řazení p ředmětného 

bytu do privatizace. 

 

Jak si m ůžete všimnout, rada navrhuje, aby tento návrh na 

prominutí pohledávky nebyl schválen, takže zde je n avrhováno 

usnesení „neschvaluje“. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

25 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 K dalšímu bodu programu si dovolím p ředat slovo paní 

Mgr.Cabrnochové, která jej p ředkládá. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji. Tento materiál je uveden pod 

bodem po řadové číslo  

 

26. 

 

Návrh na schválení Smlouvy o bezúplatném p řevodu nemovitostí, 

a to pozemk ů parcelní číslo 2585/16 a parcelní číslo 2585/24, 

vše v katastrálním území Strašnice, z majetku České republiky 

– Ú řadu pro zastupování státu ve v ěcech majetkových do 

vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, správy m ěstské části Praha 

10. 

 

 

 Je to materiál, kterým se tu zabýváme jit delší do bu. Rada 

městské části v listopadu letošního roku vyslovila souhlas s e 

smlouvou o bezúplatném p řevodu. 
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 Pozemky, jejichž využití se týká ostatní plochy či zele ň 

nebo plocha zastav ěná a nádvo ří, tvo ří tém ěř 200 m2. 

 

 Na t ěchto pozemcích se tedy nachází zele ň v zástavb ě 

obytných dom ů, na kterou navazuje sídlištní zele ň, která je ve 

správ ě městské části. 

 

 Řádná údržba ve řejné zelen ě je zde provád ěna a financována 

městskou částí a tudíž sjednocení správy pozemk ů v této 

oblasti a zachování ve řejné zelen ě je v zájmu m ěstské části 

Praha 10. 

 

 Odbor životního prost ředí a dopravy proto doporu čil 

orgán ům městské části souhlasit s bezúplatným p řevodem 

pozemků. 

 

 Zastupitelstvo m ěstské části se k tomu v kv ětnu roku 2012 

vyslovilo také pozitivn ě,  

 

-  stejn ě tak rada hlavního m ěsta schválila bezúplatný 

převod a  

-  Úřad pro zastupování státu ve v ěcech majetkových 

vypracoval smlouvu, kterou vám p ředkládáme ke schválení. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji a otevírám diskusi k tomuto 

materiálu.  

 

Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

26 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

27. 

 

Informace o pr ůběhu rekonstrukce staré vršovické radnice. 

 

 

 Prosím pana místostarostu Richtera, aby tento mate riál 

uvedl. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Telegraficky. 

 

 Toto dílo bylo dokon čeno v termínech stanovených smlouvou, 

Domov spokojeného stá ří byl odpovídajícím zp ůsobem p řevzat. 
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 Kolauda ční řízení práv ě probíhá, do dubna 2014 je povolen 

zkušební provoz. 

 

 Dne 8. 12. jste jist ě všichni obdrželi pozvánky, prob ěhl 

Den otev řených dve ří, který byl pro obrovský zájem našich 

občanů zopakován dne 10. 12. 2013. 

 

 Ohlasy našich obyvatel jsou naprosto fantastické a  velmi 

pozitivní. 

 

 K tomu, abychom mohli finalizovat smluvní vztahy, rada 

navrhuje uzav ření dodatku číslo 5 ke smlouv ě o dílo, na 

základ ě kterého dojde ke snížení ceny, a to o 5 501 521,- 

korun. Fakticky jde o do řešení víceprací, ale p ředevším mén ě 

prací. 

 

 Pokud jde o tuto částku, provedené práce byly posouzeny 

dvěma posudky soudních znalc ů a z toho práv ě vyplývá toto 

snížení ceny. 

 

 Zastupitelstvo historicky schválilo zám ěr využití objektu 

pro poskytování sociálních služeb. 

 

 Pro informaci po rekonstrukci vršovického záme čku bude 

k dispozici 

 

-  75 l ůžek, s ohledem na pot řeby našich ob čanů bude Domov 

spokojeného stá ří využit,  

-  z toho jako domov pro seniory s kapacitou 38 l ůžek a 

-  domov se zvláštním režimem s kapacitou 38 l ůžek. 

 

Jsou to služby, o které je velký zájem, protože naš e 

populace stárne a my nemáme jiné prostory, kde bych om tyto 

kapacity navýšili. 
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 V tuto chvíli probíhají ješt ě výb ěrová řízení na dodávku 

interiér ů a plánované zahájení plného provozu záme čku bude 

v dubnu 2014. 

 

 Co se týká ob řadní sín ě, m ěla by za čít fungovat v prvním 

čtvrtletí roku 2014. 

 

 Pro informaci chci ješt ě zopakovat, že Záme ček nebude 

pouze domovem spokojeného stá ří, ale jde též o nejvýznamn ější 

památku naší m ěstské části, o památku, která je zapsána jako 

památkov ě chrán ěná, takže i tato složitost m ěla samoz řejm ě 

dopad na čas a cenu, ale to, co je p ředloženo dnes, je 

fakticky další dílo z úspor, které se poda řilo realizovat. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Do rozpravy se p řihlásilo n ěkolik ob čanů a 

první z nich je pan *********. 

 

 Fantomasi, co nám dneska povíš?  

 

 

 Pan ********* : Vidím, že už jsem známý pod p řezdívkou 

Fantomas. 

 

 

 P ředsedající: Musím to zastupitel ům vysv ětlit. 

 

 

 Pan ********* : Já bych se cht ěl nejd říve omluvit za to, že 

jsem p říliš intenzivn ě řval, ale prosím, když se … … 
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 P ředsedající: Pane *********, nejd říve bych vysv ětlil toho 

Fantomase, aby to všichni v ěděli. 

 

 Pan ********* : Já to m ůžu klidn ě vysv ětlit sám, ale jestli 

chcete, tak to vysv ětlete. 

 

 

 P ředsedající: Tento člov ěk, protože nemá co na práci, 

chodí po slušných rodinách, hází do kastlík ů anonymní dopisy, 

které podpisuje jako „Fantomas“. 

 

 Kdyby se vám náhodou stalo, že dostanete dopis s p odpisem 

„Fantomas“, je od tohoto pána. D ěkuji. 

 

 

 Pan ********* : Vidím, že to pan starosta uvedl na pravou 

míru, takže mu d ěkuji, nicmén ě cht ěl bych se zmínit o Záme čku, 

udělat jakousi rekapitulaci toho, jak probíhala jeho o prava.  

 

 Vzhledem k tomu, že opakování je matka moudrosti, nejd říve 

bych řekl, že Záme ček m ěl vlastn ě p ůvodn ě sloužit jako hotel, 

ale protože pan hoteliér ********* nesehnal peníze,  rozhodlo 

se, že se z toho vybuduje Domov spokojeného stá ří a p ůvodní 

cena m ěla činit 320 milion ů korun. 

 

 Zajímavé na tom je to, že jako objednatel nefiguro vala 

městská část, p řestože to m ěla financovat, ale Vršovický 

zámeček, v podstat ě soukromá akciová spole čnost, a to zcela 

nelogicky. 

 

 To si z řejm ě městská část uv ědomila a asi za dva m ěsíce 

podepsala novou smlouvu, kde už objednatelem byla P raha 10. 

 

 To bylo sou částí prvního dodatku.  
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 Následoval druhý dodatek, kde se cena upravila na 327 

milion ů. To se, p ředpokládám, z řejm ě stále ješt ě uvažovalo o 

hotelu. 

 

 Ve t řetím dodatku došlo ke zm ěně smlouvy a kone čně se 

Zámeček za čal p řebudovávat na Domov spokojeného stá ří, firma 

Maslák dodala opravený projekt a cena se zredukoval a na 295 

milion ů korun. 

 

 Následoval čtvrtý dodatek, kde se jednalo o prodloužení 

smlouvy do 30. 5. 2013 z d ůvodu p řerušení prací kv ůli 

památká řům. 

 

 Následoval pátý dodatek, který obsahoval úpravu ce ny, to 

jsme už v prosinci 2012, a to na 288 milion ů, což znamenalo 

snížení o dalších 7 milion ů korun. 

 

 Tam se také jednalo o úpravu nového p ředpolí a nový termín 

ukon čení prací do 30. 9. 2013. 

 

 Skute čné p ředání, jak jsem se do četl, bylo 18. 10. 2013, 

ale nevím, jestli je to pravda.  

 

 Kone čně šestý dodatek obsahuje zmi ňovanou úsporu 5,5 

milion ů korun a kone čnou cenu 282 milion ů korun. 

 

 V n ějakých podkladech jsem se do četl, že se bude n ěco 

vracet firm ě In Orce (?), kde také figuruje bývalý pan 

hoteliér *********.  

 

 Nevím, jestli je to pravda, a pokud ano, jaká část se mu 

bude vracet jako n ějaké „zádržné“. Ptám se, jestli by mi na to 

mohl pan starosta odpov ědět, sta čí mi to písemn ě.  
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 D ěkuji vám za pozornost.  

 

 

 P ředsedající: Fantomasi, ur čit ě.  

 

 Dále je do rozpravy p řihlášen pan ************** z hnutí 

Ano, který není ob čanem Prahy 10, takže budeme muset hlasovat 

o tom, zda m ůže vystoupit.  

 

 Dávám proto hlasovat o tom, zda tento pán m ůže na našem 

dnešním jednání vystoupit. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 (Šum v sále, dohadování o tom, na jaké téma.) 

 

 (Výsledek hlasování uveden nebyl, návrh nebyl p řijat.) 

 

 Neschváleno. 

 

 Prosím proto, aby se slova ujala paní *********. P rosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý ve čer! Sice by m ě zajímalo, jakou 

přezdívkou byste nejrad ěji po častoval m ě (oživení), ale 

domnívám se, že je zcela nep řijatelné takto oslovovat ob čana, 

který je ke své m ěstské části natolik loajální, že se zajímá. 

(Šum v sále.) 

 

 Ke starému vršovickému Záme čku bych ráda zd ůraznila, že to 

lidi opravdu nesmírn ě zajímalo. Hodina a p ůl dlouhá fronta, 

kterou jsem si vystála, abych mohla vid ět vnit řek, byla pro 
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většinu lidí korunována čekáním pod n ěčím, co p řipomíná 

autobusové nádraží. 

 

 Myslím, že je dobré se zamyslet nad tím, jestli se  má 

dělat tak velký projekt. V podstat ě celková cena, kterou jsme 

slyšeli, je cena, za kterou by se dala postavit nov á radnice. 

To je p řece obrovská v ěc, takovéhle peníze musí být p řece 

investovány v souladu s celou tou lokalitou, takže to, co se 

tady snažím neustále říkat, op ět podpo řím citátem z Karla 

Čapka: 

 

 „Malé pom ěry nevznikají tím, že máme malá m ěsta, nýbrž 

tím, že jsme v nich neradi.“ 

 

 Abychom tudíž v Praze 10 byli co nejradši a aby zd ejší 

poměry nebyly malé, ale adekvátní páté nebo šesté nejv ětší 

obci v České republice, myslím si, že projekt typu Záme ček je 

přece pot řeba zapojit do souvislostí t řeba s Galerií 10, která 

je poblíž, nebo kinem Vzlet a s dalšími objekty pob líž, které 

může m ěstská část ovliv ňovat, s celou situací dané lokality. 

 

 Není tam, aspo ň co já vím zpracován žádný strategický plán 

rozvoje starých Vršovic. 

 

 Op ět je to dáno tím, že nejsou dostupné informace. 

Podklady, které máte vy, my nemáme, a čkoliv si vás platíme 

z našich daní. 

 

 Pokud jde o to, jak se tady jedná s ob čany, když došlo 

k tomu, že v novinách bylo otišt ěno pozvání na 1. prosince na 

otev ření Záme čku a následn ě byl termín zm ěněn, potom místo 

jednoduché omluvy „Nestihli jsme, Den otev řených dve ří bude o 

týden pozd ěji“, místo jednoduchého omluvení se lidé, kte ří 

toho 1. prosince p řišli, jenom slyšeli „co tady d ěláte?“ 
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 Paní, která mi o tom vypráv ěla, naprosto nechápala, jak na 

ni „vyjela“ ostraha. 

 

 P řece by nebyl takový problém vylepit tam aspo ň n ěkolik 

plakát ů a na webu umístit omluvu „Termín byl zm ěněn“. 

 

 Jde o to, že tato zm ěna termínu prob ěhla tiše, aby si toho 

někdo nevšiml. Domnívám se, že to je symbol toho, jak  jsou 

tady bráni ob čané, a to je škoda, protože lokální ctižádost 

potom p řestává existovat. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Já vám také d ěkuji. Jako poslední z ob čanů 

je p řihlášena paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobré odpoledne! Cht ěla jsem se zeptat na 

více v ěcí, ale n ěkteré z nich jsem vlastn ě už pochytila 

z p ředchozích p řísp ěvk ů, n ěco mn ě řekl pan Bc. Pecánek, a to 

ohledn ě parkovišt ě, které je pod Záme čkem. 

 

 Nevím, pro č tam toto parkovišt ě je, protože další 

parkovišt ě je ješt ě naho ře, tady vlastn ě zabírá kus silnice. 

 

 Dále bych cht ěla v ědět, pro č se tam zúžila ulice pro 

pr ůjezd automobil ů a musí se jet po kolejišti. 

 

 Op ět pan Bc. Pecánek mn ě sd ělil, že to je kv ůli tomu, 

abychom jako automobilisté v této části zpomalili. Já se t řeba 

přizp ůsobím, ale zdá se mi to být trochu nelogické. 

 

 Dále jsem se dozv ěděla, že celý tento objekt bude vlastn ě 

provozovat m ěstská část Praha 10, ale nedozv ěděla jsem se 
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přesn ě částku, za kterou byla tato rekonstrukce uskute čněna, 

pouze dv ě slevy, které tam byly p řiznány.  

 

 Tato sleva se mi zdá být podm ěrn ě nízká, protože když se 

například loni opravovala st řecha, sundala se v dob ě, kdy 

začalo pršet a sn ěžit a trvalo p ěkně dlouhou dobu, než se 

přikryla, takže si myslím, že tam vznikly i n ějaké další 

škody. Byla bych proto ráda, kdybyste mi to mohli z odpov ědět. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Dostanete písemnou odpov ěď. 

 

 

 Paní ********* : Pro č písemnou? Vždy ť snad víte, kolik to 

stálo, ne? 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí pan kolega 

Weinert. Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Cht ěl jsem mluvit o n ěčem jiném, nicmén ě 

jenom malou poznámku k tomu, že posunutí termínu pr ohlídky 

nebylo provedeno asi dost tiše, protože tam byla fr onta cca 2 

kilometry. 

 

 Jinak bych m ěl technický dotaz, jestli o slevu, která byla 

nyní p řiznána, bude celková cena snížena a zaplatí se jim bez 

této slevy, nebo jestli se jim už zaplatilo, protož e objekt 

byl zkolaudován a p řevzat, a oni nám ji následn ě vrátí. 

Děkuji.  
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 P ředsedající: O slovo se hlásí pan Boris Š ťastný. Prosím. 

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji. Cht ěl bych jenom reagovat k tématice 

Zámečku. 

 

 Dostali jsme krásné pohlednice a jedna z nich práv ě 

ukazuje, jak vypadal vršovický Záme ček d říve a jak vypadá 

dnes. 

 

 Jsem moc rád tomu, že m ěstská část byla v minulosti 

ochotna p řistoupit ke zm ěně konceptu sm ěrem k sociálním 

službám. Myslím si, že to bylo velmi dob ře a že trend, který 

se snažíme razit, tzn. že nehledáme využití pro bud ovu, ale 

hledáme využití a místa pro služby, je podle mého n ázoru 

správný. 

 

 Městská část k této koncepci nep řistoupila tak, že neví, 

co má d ělat s tím kterým objektem, ale že má požadavky od 

občanů, má ur čitou vizi a práv ě pro tuto vizi hledá konkrétní 

místo ve svém majetku, které by mohla zušlechtit a tomu 

uzp ůsobit, což je správný p řístup. 

 

 Druhou poznámku mám k tomu, že jsem nehlasoval o 

vystoupení pana kolegy, který se hlásí ke hnutí Ano .  

 

Ne proto, že bych ho necht ěl podpo řit, ale pokud se 

přihlásíte, pane kolego, jako ob čan Prahy 10 pop řípad ě majitel 

nemovitosti v Praze 10 tak, jak ukládá Jednací řád, velice rád 

bych to podpo řil. Zástupci hnutí Ano zatím do zastupitelstva 

městské části Praha 10 zvoleni nebyli, v nadcházejících 

volbách tomu tak možná bude, a já už jako nestraník  tomu budu 

ur čit ě rád (oživení) … … 
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 P ředsedající: Máte tady námluvy. 

 

 

 Pan Š ťastný: … … nicmén ě to podporuji. Byl bych velice 

rád, abyste vystoupil a řekl, co chcete (oživení trvá), ale 

přihlaste se, prosím vás, jako ob čan Prahy 10, protože jinak 

to Jednací řád neumož ňuje. Je to dobrá rada a pak si t řeba 

popovídáme dál. D ěkuji. (Oživení zesílilo.) 

 

 

 P ředsedající: Pane Š ťastný, pane Š ťastný. 

 

 O slovo se hlásí kolega Lojík. Prosím. 

 

 

 Pan Lojík: Mám spíše technickou poznámku.  

 

 Mám informace o tom, že ne všechna okna v Záme čku jsou 

funk ční, že ne všechna jdou dob ře otev řít. Chci se proto 

zeptat, jak tuto reklamaci nebo vadu projektu budet e řešit, 

jestli ji budete reklamovat, nebo bych čekal n ějakou další 

slevu, protože si myslím, že tak drahá záležitost, kterou jsme 

tady zaplatili, by m ěla mít, když už nic jiného, tak aspo ň 

všechna okna funk ční. D ěkuji. (Šum v sále, potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Pane Narov če, pane Narov če (slovo bylo 

uděleno panu Lojíkovi, ale z řejm ě pan Narovec tuto informaci 

předal), já vás vezmu do Záme čku a vy to hned prozradíte. 

(Oživení.) 

 

 Je to pravda, dv ě okna nejdou otev řít a my je budeme muset 

oto čit tak, aby otvírat šla. 
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 Dámy a pánové, nevidím nikoho dalšího, kdo by se h lásil do 

rozpravy, takže bych k tomuto materiálu cht ěl říct poslední 

slovo. 

 

 Myslím si, že kolaudací a v ůbec onou sobotou, kdy opravdu 

přišlo více než t ři tisíce lidí na Den otev řených dve ří, došlo 

k pr ůlomovému okamžiku Prahy 10. 

 

 V pr ůběhu podzimu jsem mluvil o Čapkov ě vile jako o 

pr ůlomovém hlasování vás, zastupitel ů, potom tím, že jsme 

zkolaudovali a ve své podstat ě v pr ůběhu prvního čtvrtletí 

příštího roku zprovozníme vršovický Záme ček, jde o další 

událost a omluvte m ě, že to tak řeknu, píšeme tady d ějiny, a 

to dobré d ějiny. 

 

 Zámeček je dnes opravdu dominantou, dostal se tam, kde m ěl 

být, a chci opravit pana *********, který se spletl . Řešení 

Zámečku si vytklo už první zastupitelstvo po revoluci a pak 

každé další zastupitelstvo od té doby m ělo n ějaký zám ěr a 

zájem Záme ček řešit, až toto zastupitelstvo tuto záležitost 

vy řešilo, a já vám chci za to pod ěkovat. 

 

 Pov ězme si up římně. I vaše práce je na tomto díle znát. Vy 

jste vzali zodpov ědnost do svých rukou, vy jste posouvali 

jednotlivé kroky p ři rekonstrukci a Záme ček se povedl. Opravdu 

se povedl. D ěkuji vám. 

 

 Pane p ředsedo návrhové komise, prosím, p ředložte návrh 

usnesení k tomuto materiálu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

27 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 Další bod uvede kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dalším bodem schváleného programu je 

bod po řadové číslo 

 

28. 

 

Informace o řešení d ůsledk ů smluvního vztahu se spole čností 

Key Investments, a.s., na základ ě smlouvy o obhospoda řování 

investi čních nástroj ů. 

 

 

 Vzhledem k tomu, že jde o složitou právní problema tiku a 

nerad bych v úvodním slov ě podal n ějaký zavád ějící výklad, 

požádal bych pana Mgr. Eksteina, aby ho tlumo čil. D ěkuji.  

 

 

 Pan Ekstein: Ješt ě jednou dobrý den! Pokusím se vás ve 

stru čnosti provést pom ěrn ě složitou problematikou. 
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 Vidíte, že tento materiál je pom ěrn ě objemný, protože se 

snažíme podávat úpln ě komplexní informace podle toho, jak 

městská část činí jednotlivé kroky. 

 

 Pokusím se sv ůj výklad rozd ělit do n ěkolika oblastí. 

 

První je trestní řízení, které bylo vyvoláno vlastn ě tím, 

že m ěstská část podala t ři trestní oznámení na podez ření ze 

spáchání trestných čin ů. 

 

Dne 18. 3. tohoto roku došlo k zahájení trestního s tíhání 

celkem t ří osob p ůsobících ve statutárních orgánech Key 

Investments. 

 

 Všichni obvin ění toto usnesení o zahájení trestního 

stíhání napadli stížností, ty však po ur čitém čase dozorující 

státní zastupitelství zamítlo. 

 

 V sou časné dob ě dle našich informací probíhají výslechy 

ješt ě asi 30 sv ědků a dopln ění znaleckých posudk ů. Proto 

časový horizont do řešení této problematiky lze jenom st ěží 

odhadnout.  

 

 Městská část v trestním řízení vystupuje jako poškozený a 

bude v rámci tohoto trestního řízení uplat ňovat nárok na 

náhradu škody. 

 

 Co se týká insolventního řízení v ůči Key Investments, 

městská část z vlastní iniciativy p řihlásila pohledávku ve 

výši 216 milion ů korun, následn ě byl inicia ční žalobou 

uplatn ěn p ředmětný nárok u soudu. 

 

 Řízení u soudu dosud probíhá. Zásadní informace je, že 

insolventní správce podal odp ůr čí žalobu v ůči m ěstské části 
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Praha 13, kterou se domáhá vrácení vyplacené částky ve výši 

106 milion ů do majetkové podstaty Key Investments. 

 

 Do p ředmětného insolventního řízení se jako ú častník 

řízení p řihlásilo rovn ěž státní zastupitelství.  

 

 Další problematikou, o které bych vás cht ěl informovat, je 

problematika E Side Property. 

 

 Tato spole čnost zaplatila výnosy z dluhopis ů jak za rok 

2012, tak za rok 2013, pokaždé ve výši 5,3 milion ů korun. 

V sou časné dob ě probíhá pouze soudní spor o úhradu´úrok ů z 

prodlení za to, že v lo ňském roce zaplatili tyto výnosy pozd ě. 

 

 V červenci tohoto roku jsme se dov ěděli, že E Side vložil 

Arénu Eden do majetku své dce řiné spole čnosti, ale nebyli jsme 

o této transakci v čas informováni, ani nám jako významnému 

věřiteli nebylo sd ěleno, jaké máme záruky, že se naše pozice 

jako v ěřitele nezhoršuje. Proto jsme podali žalobu a požáda li 

soud o vydání p ředběžného opat ření. Soud p ředběžné opat ření 

vydal a naší žádosti vyhov ěl.  

 

 V sou časné dob ě probíhá rovn ěž snaha o smírné řešení této 

situace, ovšem m ěstská část jednozna čně požaduje, aby nám byly 

předloženy dostate čné záruky, že se naše pozice nezhorší. 

Minimum, které požadujeme, je, aby E Side vydal ru čitelské 

prohlášení. 

 

 Zatím jsme od nich obdrželi p říslib, že takové ru čitelské 

prohlášení vydají ve chvíli, kdy posoudí právní dop ady na 

ostatní v ěřitele. Zatím jsme ho neobdrželi, tudíž na podané 

žalob ě městská část trvá.  
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 Pokud jde o výplatu dluhopis ů Sincom, které jsou ve výši 

zhruba 1,37 milionu korun, proti této spole čnosti bylo 31. 10. 

zahájeno insolventní řízení a kompletn ě jsme naši pohledávku 

v tomto insolventním řízení p řihlásili.  

 

 Poslední problematikou je problematika výplaty dlu hopis ů 

Via Chem. 

 

 Ke 30. 9. jsme m ěli od spole čnosti Via Chem obdržet částku 

v hodnot ě zhruba 100 milion ů korun jako jistinu dluhopis ů a 

jejich úrokový výnos. Žádnou platbu jsme neobdrželi , pouze 

jsme ke konci zá ří tohoto roku obdrželi dopis Via Chemu, ve 

kterém nás informují, že jejich hospodá řská situace je sice 

dobrá, ale jejich aktuální aktiva jim neumož ňují, aby je 

převedli na likvidní prost ředky. Tudíž nezaplatili a tvrdí, že 

zaplatit ani nemohou.  

 

 Dne 10. 10 se na m ěstskou část prost řednictvím Price 

Waterhouse Coopers obrátila spole čnost Taliatella Belgique 

jako významný držitel dluhopis ů. Dokladují, že drží dluhopisy 

zhruba za 350 milion ů. Tato spole čnost projevila zájem 

koordinovat konstruktivní řešení nastalé situace. 

 

 V reakci na návrh této spole čnosti prob ěhlo n ěkolik 

jednání i za ú časti spole čnosti Via Chem, ze kterých 

vyplynulo, že tato spole čnost pravd ěpodobn ě ve shod ě s Via 

Chemem preferuje vým ěnu našich splatných dluhopis ů za nov ě 

emitované dluhopisy s p ětiletou splatností i se čty řměsí čním 

ro čním výnosem v pom ěru 1 : 1. 

 

 Toto řešení zd ůvod ňují tím, že byl vytvo řen stabiliza ční 

plán, který by m ěl umožnit, aby se finan ční situace Via Chemu 

stabilizovala do roku 2017, kdy by tato spole čnost m ěla být 

schopná postupn ě zahájit splácení emitovaných dluhopis ů. 
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 Kompletní podklady, které by umožnily posoudit tot o 

navrhované řešení nebo jakékoliv jiné řešení, které by 

potenciáln ě mohli navrhovat smírnou cestou, nám dosud nebyla 

předložena. P ředkládají díl čí podklady, které samoz řejm ě 

posuzujeme, ale ke komplexnosti a kompletnosti to z atím má 

stále pom ěrn ě daleko. 

 

 Za čátkem listopadu tohoto roku podali dva z držitel ů 

dluhopis ů proti Via Chemu insolventní návrh. V reakci na tut o 

skute čnost podala m ěstská část insolventní návrh rovn ěž. Soud 

bohužel insolventní návrh odmítl, naopak vyhlásil n a majetek 

spole čnosti Via Chem moratorium ú činné do 19. 2. 2014. 

 

 Ú čelem tohoto moratoria ze zákona je p řekonání stavu 

úpadku, ve kterém se dlužník nachází, kdy v tomto o bdobí 

vlastn ě nelze rozhodnout o úpadku spole čnosti.  

 

 Do insolventního řízení se ovšem obdobn ě jako v p řípad ě 

Key Investments jako ú častník p řihlásilo státní zastupi-

telství.  

 

 V sou časné dob ě se dle našich informací zpracovává 

znalecký posudek hodnoty Via Chemu, dále by m ěla prob ěhnout 

sch ůzka s bankami ohledn ě p řípadného zajišt ění nov ě 

emitovaných dluhopis ů či p řípadného prodloužení splatnosti 

evidované pohledávky. 

 

 Možnosti řešení jsou v tuto chvíli v zásad ě následující: 

 

-  výměna dluhopis ů, k čemuž podklady nemáme, ale v každém 

případ ě bychom požadovali jejich zajišt ění, 

-  prodloužení splatnosti pohledávky, kdy op ět by bylo nutné 

zajišt ění, 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

144  

-  řízená reorganizace spole čnosti anebo 

-  konkurs na základ ě vyvolaného úpadku spole čnosti, to vše 

ovšem s termínem až n ěkdy ve druhé polovin ě února tak, 

jak bylo vyhlášeno moratorium. 

 

Požadované podklady zatím kompletn ě nemáme a ty, které 

máme, posuzujeme a o dalších možnostech řešení, až budeme mít 

veškeré kompletní podklady. Doufám, že na nejbližší m zasedání 

zastupitelstva tak budou p ředloženy k rozhodnutí zastupi-

telstvu. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za úvodní slovo a otevírám 

diskusi.  

 

 O slovo se hlásí paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Jdu sem s velkou nad ějí, že kone čně snad 

dostanu aspo ň n ějakou odpov ěď. Zatím se mi tém ěř žádné 

nedostalo. 

 

 Musím jenom konstatovat, že bohužel podklady 

k projednávání řešení d ůsledk ů smluvního vztahu se spole čností 

Key Investments nejsou prost ě nám, ob čanům k dispozici, ale 

ono to možná až tak zase úpln ě nevadí, protože bych jim asi 

fakticky úpln ě nerozum ěla. 

 

 Mám proto jako laik naprosto jednoduché otázky:  

 

1)  Je skute čně šance, že Praha 10 n ěco dostane? 

2)  Kolik nás stojí právní zastupování v této v ěci? 

3)  Která právní kancelá ř nás jako Prahu 10 zastupuje?  
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Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí pan Nepevný. 

Prosím.  

 

 

 Pan Nepevný: Dobrý den vespolek! Mám dv ě dopl ňující otázky 

na pana Mgr. Eksteina: 

 

1)  Bavili jsme se tady o insolventním moratoriu, které  bylo 

vyhlášeno zhruba do 20. února. Ptám se proto, jestl i 

spole čnost Via Chem si m ůže toto insolventní moratorium 

prodlužovat, tzn. znovu prodloužit o t ři m ěsíce, potom 

znovu apod. Nejsem specialista, a proto se ptám na tuto 

„možnost“ pro m ěstskou část a pro nás všechny asi 

nevýhodnou. 

2)  Byla tu zmi ňována spole čnost Taliatella Belgique v tom 

smyslu, že má být údajn ě vlastníkem dluhopis ů za zhruba 

250 milion ů. Máme ov ěřeno, že skute čně je vlastníkem a 

držitelem, že do toho vztahu m ůže jako jeden z hlavních 

věřitel ů Via Chemu mluvit nebo vstupovat? 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Uzavírám diskusi a prosím pana Mgr. 

Eksteina, zda chce k t ěmto dotaz ům vystoupit a podat p římou 

odpov ěď. (Ano.)  

 

Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan Ekstein. K první otázce. Kdybychom si mysleli, že 

nemáme vůbec žádnou šanci vymoci finan ční prost ředky m ěstské 

části, pak bychom tímto zp ůsobem v ůbec nepostupovali.  
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 Jaké jsou finan ční náklady?  

 

 To v tuto chvíli nevím, ale na tuto otázku odpovím e 

písemn ě. 

 

 Pokud jde o moratorium, soud ho m ůže prodloužit na žádost 

dlužníka ješt ě o jeden m ěsíc, takže v tomto p řípad ě se tato 

lh ůta m ůže prodloužit ješt ě do b řezna. 

 

 Pokud jde o spole čnost Taliatella, vystupuje v souladu i 

s tvrzeními Via Chemu a deklaruje toto držení dluho pis ů. My 

jsme to nijak dále neov ěřovali, protože v danou chvíli to pro 

nás není zcela zásadní. Pro nás je zásadní tuto sit uaci 

vy řešit pokud možno v koordinaci s ostatními v ěřiteli, protože 

potom je naše pozice siln ější, ale abych v tuto chvíli mohl ze 

sta procent říct, že drží dluhopisy za 350 milion ů, to neumím. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. S technickou poznámkou se hlásí pan 

Narovec. 

 

 

 Pan Narovec: Ješt ě jsem cht ěl pana Mgr. Eksteina 

upozornit, zda nezapomn ěl odpov ědět na otázku, která právní 

kancelá ř městskou část Praha 10 zastupuje, jestli on sám nebo 

sama městská část. D ěkuji. 

 

 

 Pan Ekstein: Omlouvám se. Je to Advokátní kancelá ř Felix, 

která zastupuje m ěstskou část v externích p řípadech na základ ě 

výsledk ů výb ěrového řízení.  
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 P ředsedající: Děkuji. Nyní požádám pana p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto 

materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

28 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

29. 

 

Plán činnosti kontrolního výboru zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 na první pololetí 2014. 

 

 

 Tento materiál p ředkládá paní Ing. Jana Čunátová. Prosím, 

máte slovo. 
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 Paní Čunátová: Vážení zastupitelé, vážená rado, materiál, 

který máte p řed sebou, se týká kontrolní činnosti plánované na 

první pololetí roku 2014. 

 

 Tento materiál není dogma, ale je to materiál otev řený a 

je možno ho v pr ůběhu roku dopl ňovat nejen podle pot řeb 

zastupitelstva, jehož je to kontrolní výbor, ale i rady a 

potažmo i pot řeb ob čanů.  

 

 Budeme se zabývat samoz řejm ě i Gutovkou, která tady byla 

před chvílí z řad ob čanů zmi ňována, takže na lednovém zasedání 

kontrolního výboru to bude kontrolnímu výboru p ředneseno a 

bude to tam zapracováno. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Z řad ob čanů se o slovo hlásí paní 

*********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Řekla bych, že vzhledem k tomu, že nejsou 

pro nás, ob čany, k dispozici podklady, p řesn ě nevím, paní 

Čunátová, co chcete kontrolovat, protože jestli jsem  p řesn ě 

poslouchala, zmínila jste jednu konkrétní záležitos t, a to 

Gutovku, dále nevím co jiného. 

 

 Cht ěla bych proto kontrolnímu výboru n ěco navrhnout, ale 

nevím, jestli to ve svém plánu máte či nikoliv, takže vás 

prosím, jestli byste mi hned na mikrofon mohla říct, jestli 

to, co chci navrhnout, v plánu zahrnuto máte. 

 

 Byla bych ráda, kdyby se kontrolní výbor zam ěřil na 

kontrolu pln ění usnesení zastupitelstva, což je, jak jsem se 

dočetla, výslovn ě jedna z jemu sv ěřených funkcí ze zákona. 
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 Konkrétn ě mám na mysli, jestli byste mohli zkontrolovat 

všechna usnesení, která se týkají bodu „Zpracování alternativ 

vytvo ření vhodných prostor pro fungování Ú řadu m ěstské části“. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Slovo má první místostarosta pan Ing. Novák. 

Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo, pane starosto. Chci se zeptat 

předsedkyn ě kontrolního výboru, jestli byl tento plán ve 

výboru schválen jednomysln ě. 

 

 

 Paní Čunátová: Mohu říci, že jsem zatím nedostala jedinou 

připomínku k tomuto plánu kontrolní činnosti, ale pokud máte 

nějaké dopln ění nebo byste byl rád, aby se v n ěm něco 

doplnilo, prosím, abyste to uvedl. 

 

 

 Pan Novák: Ne, nechci nic dopl ňovat, jenom se domnívám, že 

toto je tak nosná oblast činnosti našeho zastupitelstva, že m ě 

zajímá, jestli všichni členové tento plán podpo řili. Nic víc, 

nic mí ň. 

 

 

 Paní Čunátová: Ano, m ůžu říci, že podpo řili. 

 

 Ješt ě bych s dovolením hned te ď odpov ěděla také paní 

*********. (Prosím.) 

 



P10-005232/2014 

Zveřejn ěna je upravená verze dokumentu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti rozsahu 
zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních 
údaj ů 

150  

 V ěci, které jsou projednávány v zastupitelstvu, jsou i na 

jednání kontrolního výboru, a pokud n ěkteré z nich pro nás 

vyplývají, samoz řejm ě se jimi zabýváme. 

 

 Pokud by paní ********* cht ěla, m ůže se jednání 

kontrolního výboru ú častnit, jsme otev řený kontrolní výbor. 

Navíc m ůžu říct, že bod, který zde žádala s tím, aby byl do 

plánu činnosti zapracován, bude za řazen jako druhý a bude 

řešen ve spolupráci se vznikající komisí. 

 

 

 P ředsedající: Dobře. Pochopil jsem, že paní Čunátová bere 

jednání zastupitelstva jako impuls k další své činnosti. 

Děkuji.  

 

 Prosím pana p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

29 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  3 se hlasování zdrželi. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je 

materiál, který jsme na za čátku operativn ě za řadili na dnešní 

jednání zastupitelstva, a proto má slovo paní Mgr. 

Cabrnochová. Prosím. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto.  

 

 P ředkládám zde ctihodnému zastupitelstvu další materi ál, 

který byl do programu dnešního zasedání za řazen jako bod 

pořadové číslo  

 

30. 

 

Harmonogram činnost odd ělení koncepce a rozvoje pro rok 2013 a 

2014. 

 

 

 Jedná se o koncep ční materiál, ve kterém jsme nastínili 

rozvoj m ěstské části a jeho ve řejných prostranství pro tato 

léta. 

 

 Část v ěcí je už rozpracovaná, n ěkteré se budou realizovat 

v následujících letech. 

 

 Tento materiál je uspo řádán do tabulky, ve které jsou 

uvedeny názvy probíhajících nebo plánovaných projek t ů 

s popisem a up řesn ěním lokality. Dále je tam p ři člen ěna 

priorita, jakou tento projekt má. 

 

 Do té doby, než bude zpracován generel pro ve řejné 

prostory, je toto koncep ční materiál pro rozvoj ve řejného 

prostranství v Praze 10. 
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 Můžete se podívat, že generel pro ve řejné prostory tam 

zaujímá čelné postavení, dále je pro nás pom ěrn ě prioritním 

projektem  

 

-  revitalizace Moskevské ulice, 

-  dále n ěkolik prostranství na Zahradním M ěst ě, a ť už je to 

Cíl nebo prostranství okolo nákupního centra Kv ět. 

 

Dále se chceme v ěnovat nap říklad tramvajové zastávce na 

Pr ůběžné nebo plácku ve Vršovicích mezi ulicemi Žitomírs ká a 

Mexická. 

 

 Je to koncep ční materiál a p ředkládám vám ho. Prosím, 

můžete se ptát. 

 

 

 P ředsedající: Tímto otevírám diskusi k tomuto materiálu. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Nevidím nikoho jak z řad zastupitel ů, tak z řad ob čanů. 

Prosím proto pana p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu. Prosím. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

30 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  pro hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 Tím se dostáváme do záv ěre čné fáze dnešního zasedání 

zastupitelstva, a to k bodu po řadové číslo 

 

31. 

 

Dotazy a informace člen ů zastupitelstva. 

 

 

 Kolegyn ě, kolegové, kdo z vás se hlásí o slovo v tomto 

bodu?  

 

 Hlásí se pan Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Pane starosto, já se chci zeptat na n ěco 

jiného.  

 

 Z ve řejných zdroj ů jsem se dozv ěděl, že došlo k vým ěně 

ředitele Prahy 10-Majetkové. P řipadá mi, že to p řed námi tém ěř 

tajíte. Jsem členem majetkové komise a dovídám se o tom 

z internetu a z novin, ne od vás. 

 

 Čekal bych, že se nový pan ředitel p řijde p ředstavit 

stejn ě jako ten bývalý, kterému to také ješt ě nedošlo. K této 

výměně mám proto na vás n ěkolik dotaz ů. 
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-  Jakým zp ůsobem byl nový ředitel vybírán a kdo ho vybral? 

-  Pro č skon čil bývalý pan ředitel? 

-  Pro č nebylo nové výb ěrové řízení na nového ředitele 

stejn ě jako u toho p ředešlého? 

 

Jenom pro ostatní, aby si ud ělali p ředstavu, novým 

ředitelem je pan Tomáš Vacek. 

 

 Opravdu nevím kdo a jak ho vybíral, ale po jeho pr áci v 

Obecním dom ě je podez ření, že se  

 

-  v Obecním dom ě ztratil majetek za více než 30 milion ů 

korun,  

-  za jeho p ůsobení došlo k opravdu prudkému zvýšení 

nakupovaných služeb, jako p říklad m ůžu uvést informa ční 

systém, který se tam za jeho p ůsobení po řídil za milion 

korun s m ěsí čním poplatkem dalších sto tisíc, p ři čemž po 

jeho odchodu a po vým ěně vedení se po řídilo to samé za 70 

tisíc s m ěsí čním poplatkem 10 tisíc, 

-  k tomu navíc da ňový ú četní servis, který stál 175 tisíc 

měsí čně, te ď nov ě stojí 35 tisíc m ěsí čně, 

-  a aby si kolegové zastupitelé ud ělali p ředstavu, tak než 

tam pan Vacek za čal p ůsobit, bylo to n ěkdy v roce 2006, 

Obecní d ům nakupoval služby ve výši 50 milion ů korun, 

v roce 2011, kdy vrcholila tamní činnost pana Vacka, už 

se služby nakupovaly za 105 milion ů. 

 

Kladu si otázku, jestli my takového člov ěka, aby se staral 

o majetek Prahy 10, opravdu chceme. 

 

 

 P ředsedající: Dobře. Abych vám dokázal dob ře odpov ědět, 

myslím, že stojí za to poprosit nyní pana tajemníka , protože 

on nejmén ě na jednu polovinu vašich otázek dokáže odpov ědět.  
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Jde o to, jak se pan Vacek dostal do funkce, pokud to 

řeknu zjednodušen ě, a pak bych požádal pana Mgr. Vacka, který 

je v tomto sále p řítomen, aby dokázal objasnit další v ěci, 

protože opravdu a č k tomu m ůžu mít sv ůj názor, bude lepší, 

když se obhájí sám, respektive a ť obhájí svou práci. 

 

 Nejprve proto prosím o vyjád ření pana tajemníka. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji. Já ur čit ě pana ředitele obhajovat 

nebudu, od toho je on sám, navíc sedí v tomto sále.  V programu 

k tomu nebyl za řazen žádný bod, pane zastupiteli, takže t ěžko 

se tady až dosud mohl p ředstavit. Od toho máme práv ě bod 

„Různé“. 

 

 Pokud jde o to, kdo ho vybral, je to tak, jak uklá dá 

zákon. Ředitele vybíralo p ředstavenstvo, jehož jsem p ředsedou, 

a to na základ ě toho, že ho pov ěřila valná hromada, která je 

nejvyšším orgánem jakékoliv akciové spole čnosti, a ta vyzvala 

představenstvo. P ředstavenstvo vybralo pana ředitele z řad 

zaměstnanc ů Ú řadu.  

 

Nebylo to otev řené výb ěrové řízení, protože na to v tu 

chvíli nebyl čas, nás trochu „vypekl“ bývalý pan ředitel, 

který bez jakýchkoliv náznak ů p ředem p řišel a cht ěl tuto svou 

činnost ukon čit, takže jsme se s ním rozešli v rámci dohody. 

 

 Tolik k první části vašich dotaz ů. 

 

 Druhou část z řejm ě vysv ětlí pan ředitel, já se k tomu 

vyjád řím jenom obecn ě. 
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 Jsem fascinován informacemi, které se vždy do čteme 

z ve řejných zdroj ů. To, co n ěkterý noviná ř napíše, je vždy 

„velmi kvalitní“. 

 

 Já znám verzi pana ředitele, protože jsem se ho na to ptal 

také, ale chápu, že ji neznáte, nicmén ě toto o čer ňování lidí, 

kdy jsou jim dávána na čelo stigmata, která nesnáším a 

nechápu, protože už p řesn ě vím, co se stane, až jednou odejdu 

odtud já.  

 

 Mě tady 12 let všechny organizace v České republice 

plácají po zádech, sbírám jedno ocen ění za druhým, ale 

předpokládám, že až se za mnou zav řou dve ře, bude to trvat 

měsíc, dva, než na m ě za čnou vytahovat s prominutím podobné 

nesmysly, které jste tady odprezentoval. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: Pan starosta mi p ředal řízení, takže bych 

možná poprosil pana ředitele, protože vím, že cht ěl sám 

vystoupit v bodu „R ůzné“, a te ď se to asi hodí.  

 

 Jestli dovolíte, aby vás p ředběhl, dámy a pánové 

zastupitelé a zastupitelky, pan ředitel Vacek má slovo. 

Prosím. 

 

 

 Pan Vacek: Děkuji za slovo. Dobrý ve čer, dámy a pánové! 

 

 Jsem rád, že mám p říležitost v tomto bodu vystoupit, i 

když, jak říkal pana místostarosta, moje vystoupení plánováno 

nebylo, nicmén ě nejsem slepý ani hluchý, takže jsem tyto ataky 

zaregistroval, a proto bych k tomu cht ěl n ěco velice krátce 

říct. 
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 V ůbec se nebráním n ějaké konstruktivní kritice, nicmén ě 

dnes slyším hodnocení mého p ětiletého p ůsobení ve funkci 

ředitele Obecního domu a jsem mírn ě znepokojen ne z toho, že 

se oprávn ěně obáváte toho, že pokud by byla pravda to, co 

říkáte, že by Majetková Prahy 10 byla vedena špatn ě, ale jsem 

trochu smutný z toho, že netuším z jakých zdroj ů čerpáte. 

 

 Proto jsem si na toto jednání zastupitelstva vzal výro ční 

zprávy Obecního domu.  

 

 Nic z toho, co uvádíte, není pravda. Veškeré infor mace, 

nevím, z jakého zdroje čerpáte, se rozcházejí s tím, co je 

uvedeno ve výro čních zprávách.  

 

Po mém nástupu do Obecného domu jsem z plánovaného zisku 

800 tisíc korun utržil zisk v hodnot ě 12 milion ů korun. P řitom 

neustále slýchám, že po mém nástupu byl Obecní d ům ztrátový. 

Není to pravda. 

 

 Za celou dobu Obecní d ům nevykazoval ztrátu z hospodá řské 

činnosti. První dva roky jsme byli ziskoví a p řestože jsme 

utržili 17 milion ů korun a 5 milion ů jsme investovali do 

obnovy Obecního domu, na rezervní fond oprav jsme u ložili 12 

milion ů korun. Z mého pohledu to není špatné hospoda ření. 

 

 Když jsem Obecní d ům opoušt ěl, na ú čt ě Obecního domu bylo 

50 milion ů korun, které jsme z naší činnosti generovali. 

 

 Nezlobím se za to na vás, protože bych m ěl také 

pochybnosti, nicmén ě cht ěl bych znát vaše zdroje. Já za své 

působení takové informace nemám. 

 

 Zazn ělo tady, že služby IT stály sto tisíc m ěsí čně. Já vám 

řeknu, kolik stály. 29 tisíc. 
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 Pokud tedy nové vedení nyní uzav řelo smlouvu na 70 tisíc, 

pak je to více než dvojnásobek a nejsem to já, kdo by se m ěl 

styd ět, ale z řejm ě n ěkdo jiný. 

 

 D ěkuji vám za pozornost.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dalším p řihlášeným do rozpravy je 

kolega Šnajdr. Prosím. 

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové! Mrzí m ě, že pan 

starosta vyhodnotil nevinný komentá ř mého kolegy v Novinách 

Prahy 10 jako nenávistný a tak vám slibuji, že budu  pokra čovat 

v radostném a nekonfronta čním duchu. (Oživení.) Mám totiž pro 

vás dobré zprávy, a t ěch není nikdy dost. Zprávy o tom, jak 

městská část Praha 10 m ůže ušet řit stovky milion ů korun. 

 

 P řiznám se, že se nám zdálo, že variantu rekonstrukce  

stávající radnice vedení m ěstské části nebralo a nebere p říliš 

vážn ě. Už jenom proto, že za rok a p ůl či dva, nevím p řesn ě, 

co se o tomto tématu na zastupitelstvu bavíme, neby l nikdo 

z m ěstské části schopen p ředložit studii, která by tyto 

náklady vy číslila. A protože máme smí řlivý p ředváno ční čas, 

pevn ě v ěřím, že to není zlý úmysl ani neschopnost, ale že je  

to pouze nedbalost. 

 

 TOP 09 jako konstruktivní opozice tuto studii zaji stila, a 

to hned ve čty řech variantách s tím, že nejlevn ější varianta 

bez p řístavby, tzn. rekonstrukce stávající radnice, je ce nov ě 

na 300 milionech korun, nejdražší varianta s velkor ysou 

přístavbou, kde bude velké množství komer čních ploch, m ůže 

stát 620 milion ů korun. 
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 S dobrými zprávami jsem neskon čil. V této studii je 

vy řešeno i parkování, a to velmi zajímavým zp ůsobem. 

 

 Nevím, jestli víte, že pod sto metr ů vzdáleným Tescem je 

zazd ěné t řetí patro, které není využíváno, a Tesco p řemýšlí o 

tom, že toto t řetí patro, kde je 500 parkovacích míst, 

probourá. To znamená, že pokud podle nových p ředpis ů musí nov ě 

zkolaudovaná nebo zrekonstruovaná budova disponovat  ur čitými 

parkovacími místy, pak ve t řetím podzemním pat ře Tesca je 500 

nepoužívaných parkovacích míst. 

 

 P ředpokládám, že stále platí slova pana místostarosty  

Richtera o tom, že je konstruktivním návrh ům opozice vždy 

naklon ěn, a proto bych byl velmi pot ěšen, kdyby s panem 

starostou Zoufalíkem a celou radou vzali na v ědomí, že tato 

studie existuje, a konfrontovali ji s nabídkami, kt eré dostala 

městská část na základ ě nedávno uzav řeného výb ěrového řízení.  

 

 Očekáváme seriozní diskusi o plánovaném po čtu ú ředník ů 

radnice v p říštích letech, rozsahu její činnosti sm ěrem 

k ob čanům a z toho vyplývající velikosti a ceny této radnic e. 

 

 P řeji klidné a ni čím nerušené váno ční svátky. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Budu pokra čovat v řízení, pane 

místostarosto. 

 

Slovo má pan Vinš. Prosím. 
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 Pan Vinš: Děkuji, pane starosto. TOP 09 m ě asi nebude mít 

rádo, ale navázal bych na pana tajemníka v souvislo sti s tím, 

co říkal kolega Narovec. 

 

 Je zajímavé, že v médiích existuje podez ření, že nový pan 

ředitel Vacek n ěco ud ělal a že si není jist, jestli má hlídat 

majetek Prahy 10. 

 

 Cht ěl bych TOP 09 upozornit, že majetek celé Prahy řídí 

rada, která je z v ětší části obvin ěna, takže ne, že tam 

existuje podez ření, ale je obvin ěna a p řitom řídí všechen 

majetek v Praze, a to je pom ěrn ě zásadn ější skute čnost.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se znovu hlásí pan Narovec. 

Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Nejd říve budu reagovat na kolegu Vinše. Te ď 

se tady bavíme o Praze 10 nebo o hlavním m ěst ě? 

 

 Ješt ě chci reagovat na vystoupení pane ředitele, protože o 

některých v ěcech, které zmi ňoval, jsem v ůbec nemluvil. 

 

 Mluvil nap říklad o tom, že Obecní d ům byl potom ztrátový. 

To nevím, to jsem v ůbec ne říkal. 

 

 Ptal se m ě, odkud jsem čerpal informace. M ůžu ho 

ubezpe čit, že jsem je čerpal práv ě ze stejných auditorských 

zpráv, které jsou voln ě ke stažení. 

 

 Pokud jde o mou poznámku ohledn ě zdvojnásobení nákupu 

služeb, vychází p řesn ě z auditorských zpráv z roku 2006 a 
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2011, takže si klidn ě můžeme sednout a tato čísla si ukázat, 

v tom není v ůbec žádný problém.  

 

 Ješt ě jsem koleg ům zastupitel ům cht ěl prozradit jednu 

informaci, čímž reaguji na vystoupení pana tajemníka. 

 

 P řipadá mi divné, nevím, jestli to nebylo náhodou ú čelové, 

že pan nový ředitel byl vybrán p řesn ě po m ěsíci a p ůl poté, co 

se vlastn ě stal zam ěstnancem m ěstské části Praha 10.  

 

Opakuji, že mi to p řipadá takové podez řelé, to znamená 

znovu ú čelové. Pokud už jsme jednou p řed lety d ělali výb ěrové 

řízení, pro č jsme si to nezopakovali? 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí paní Čunátová. 

Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Jestli dovolíte, řekla bych ráda pár slov. 

 

 Cht ěla jsem jenom požádat kolegy zastupitele, a nejen j e, 

také ob čany. Musíte mi prominout, ale „stará škola“ je pro mě 

srde ční záležitost. Nedokáži si p ředstavit, že by pat řila 

někomu jinému než Praze 10 a jejím ob čanům. 

 

 Za to, že jsem se nep řesn ě vyjád řila k vlastnictví, se 

omlouvám panu Lojíkovi. Bylo tomu tak práv ě na základ ě toho, 

že jsem patriotka této oblasti. 

 

 Cht ěla bych proto požádat v prvé řadě paní místostarostku, 

aby ihned, jakmile za čne nové jednání o této záležitosti, a ť 

už tak či onak, tato budova, která je také dominantou, i kd yž 

není ješt ě kulturní památkou, do toho byla v prvé řadě také 
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zahrnuta, aby ob čané v ěděli, že jsme ji necht ěli nechat 

zbourat jako Be čvářovu vilu, která nám bohužel odešla do 

nenávratna. 

 

 D ěkuji za trp ělivost a cht ěla bych vás požádat, abychom se 

k tomu znovu vrátili v roce 2014 a kone čně n ějak o tom 

rozhodli.  

 

 Jinak všem p řeji krásné Vánoce a hodn ě zdraví do nového 

roku. 

 

 

 P ředsedající: Paní Čunátová, d ěkuji za váš p řísp ěvek. 

 

 Slovo má kolega Richter. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Zapojím se také do této diskuse, ale 

možná, že na za čátku to atmosféru Vánoc trochu naruší. 

 

 Budu reagovat na kolegu Narovce, který používá slo va 

„ú čelové“, „podez řelé“, a všichni ml čí. 

 

 Když jsem řekl, že mi p řijde podez řelé, že TOP 09 na Praze 

10 chce „odsv ěřit“ n ějakou budovu, aby ji TOP 09 na magistrátu 

mohlo pronajmout soukromé firm ě, tak tady na m ě pok řikovali, a 

to mn ě p řijde zvláštní. Nicmén ě dob ře. 

 

 Vznášíte tady n ějaká obvin ění ve vztahu ke konkrétní 

osob ě. Omlouvám se vám, ale mn ě to opravdu p řijde jako 

absolutní „chucpe“. 

 

 Rychlou otázku a rychlou odpov ěď a prosím, budu 

pokra čovat. 
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 Pane řediteli Vacku, jste v této v ěci obvin ěn policií? 

(Ne.) Dob ře. 

 

 Byl jste n ěkdy v této záležitosti podávat vysv ětlení na 

policii? (Ne.) D ěkuji. 

 

 Pane Narov če, říkáte tady panu Vinšovi a moralizujete ho, 

že se má držet Prahy 10, a my tady na Praze 10 prob íráme 

Obecní d ům? Tak dob ře. Já se tedy zase budu bavit tak, jako vy 

se bavíte o organizaci, která s námi nemá nic spole čného. 

 

 Pan ředitel Vacek nikdy nebyl na policii, ani není obvin ěn 

a váš primátor za TOP 09 p ůjde k soudu, protože je obvin ěn 

z hospodá řského zlo činu, který možná spáchal v souvislosti 

s výkonem své funkce. 

 

 Te ď se vás ptám, m ůžete mi odpov ědět písemn ě, prosím p ěkně 

písemn ě, jestli m ůžu poprosit: má takovýto obvin ěný primátor 

řídit hlavní m ěsto Prahu? 

 

 Je pravda, že se na magistrátu n ěco stalo v souvislosti 

s obvin ěním tohoto pana primátora? Myslím tím pana primátor a 

Hudečka za TOP 09. 

 

 Než budete říkat takovéto poznámky, zame ťte si p řed 

vlastním prahem a odpov ězte mi, jestli má pan primátor Hude ček 

řídit hlavní m ěsto, když je v takovéto situaci. A pak se 

poj ďme bavit o tom, jestli jste n ěco n ěkde zaslechl, nebo jste 

se o n ěčem do četl, a potom já budu ten první, který bude stát 

s vámi na barikádách a p řípadn ě odvolávat kohokoliv nebo ho 

moralizovat. D ěkuji vám. 
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 Pan Narovec: Já vám m ůžu odpov ědět okamžit ě. 

 

 

 Pan Richter: Já to chci písemn ě. 

 

 

 Pan Richter: Ze mě to nedostanete, pane místostarosto. 

Jestli máte zájem, odpovím vám hned. 

 

 

 P ředsedající: Máte tudíž možnost odpov ědět prost řednictvím 

technické poznámky. 

 

 

 Pan Narrovec: Pane místostarosto, odpovím vám hned. Na to, 

jestli má nebo nemá být primátorem, by m ělo rozhodnout 

zastupitelstvo hlavního m ěsta, vám mohu odpov ědět jenom 

takhle. 

 

 Co se týká toho, že jsem tady n ěkoho obvi ňoval, to jste 

špatn ě pochopil. Já jsem neobvi ňoval pana ředitele, já jsem 

obvi ňoval radu a vedení radnice z toho podez řelého výb ěru, ne 

pana Vacka. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí paní 

Cabrnochová. Prosím. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. 

 

 Cht ěla jsem reagovat na vystoupení paní kolegyn ě Čunátové, 

které leží „stará škola“ ve Strašnicích i ten prost or okolo na 

srdci. 
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 Z participace, která probíhala kv ůli p řípadné stavb ě nové 

radnice na Strašnické, vzešly n ěkteré požadavky, které 

oddělení koncepce a rozvoje bude samoz řejm ě zapracovávat do 

dalšího využití, a ť tam radnice bude či nikoliv. Samoz řejm ě se 

s tím po čítá. „Stará škola“ vždy byla sou částí tohoto projektu 

tak, aby nedošla úhony. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se znovu hlásí pan Šnajdr. 

Prosím. 

 

 

 Pan Šnajdr:  Dobrý den! Cht ěl bych reagovat na vystoupení 

pana místostarosty. 

 

 To, že na Magistrátu hlavního m ěsta Prahy vypadávají 

kostlivci ze sk říní z doby Pavla Béma a možná, že nep říliš 

zkušený Tomáš Hude ček je neumí dostate čně řešit, je možné, ale 

byl bych velice nerad, abyste, pane místostarosto, na tyto 

skute čnosti zapomínal, protože si myslím, že podpora ODS 

v Praze b ěhem jednoho období, kdy vám klesla na mén ě než 

polovinu, je p ředevším dílo Pavla Béma a jeho rady. 

 

 Pokud chcete takto úto čně vystupovat, pak bych byl rád, 

abyste si vzpomn ěl na tyto v ěci. D ěkuji vám. 

 

 

 P ředsedající: Já jako nezávislý m ůžu říct, že máte pravdu 

(oživení), že je opravdu problém v minulosti, ale t a je n ěkde 

daleko. Já si pamatuji jiného primátora za ODS, kte rý to 

všechno pokazil. 

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Weinert. Prosím. 
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 Pan Weinert: Mám jenom jednu poznámku k tomu, že říkáte, 

že tato rada, p ředstavenstvo nebo kdokoliv vybral ředitele 

Majetkové netransparentním zp ůsobem apod. 

 

 Uv ědomte si však, kdo p řevzal vedení Obecního domu. Ve 

vedení Obecního domu je nyní pan *********, který j e velmi 

spjatý s TOPkou, všichni to víme, jsou s ní kamarád i. 

 

 Ptám se proto, pro č op ět nem ěříte stejným metrem tady ani 

v Praze? 

 

 

 P ředsedající: Znovu se hlásí kolega Richter. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Pane kolego, já jsem p řece úto čit 

neza čal. Na za čátku jsem řekl, že mi vadí, já ty informaci 

nemám, takže nevím, jestli jsou nebo nejsou podlože né, když 

někdo za čne používat zprávy o tom, že n ěkde jinde se špatn ě 

hospoda ří a dehonestuje člov ěka, o kterém nic neví a o jeho 

práci také ne. 

 

 Nezlobte se na m ě, ale primátor Hude ček i rada p řevzali 

obvin ění za své rozhodnutí z roku 2012, takže ur čit ě ne za 

nějakou minulost, abychom si rozum ěli. Tak to v roce 2012 m ěli 

udělat správn ě a nebyli by asi obvin ěni. 

 

 Já nevím, t řeba to ud ělali správn ě. A v tom je ten rozdíl, 

protože já ctím presumpci neviny. Nikdy jsem na zas tupitelstvu 

hlavního m ěsta Prahy, když jsem byl zastupitel, nevyzval 

jediného obvin ěného člena vaší TOP 09, aby odstoupil, protože 

já toto ctím, takže nikdy jsem tam v tomto duchu ne vystupoval. 

A to je to, co m ě mrzí, to je to, co sem nechci vnášet. Nikdy 
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bych to neud ělal, kdybyste neza čali vy s úpln ě jinými, 

nepodloženými nesmysly. 

 

 Jestli říkáte, že n ěkdo, manažer, který X let vede 

několika desetihlavý kolektiv v organizaci, která spr avuje 

obrovský majetek, je špatný, protože prost ě řeknete „bagr“ a 

vysypete n ějaká čísla, pak toto mi nevyhovuje. Já chci vid ět 

práci takového člov ěka, pokud n ěkde je n ějaký problém, pak to 

chci v ědět, ale chci to mít podložené a ne „jedna paní 

povídala“, a pak se o tom m ůžeme samoz řejm ě bavit. 

 

 Já to vlastn ě chápu, že te ď za čínáte hrát politiku, 

protože vám te če do bot. Kdybych m ěl obvin ěného primátora, tak 

jsem také s „nervama hotovej“. D ěkuji. (oživení, šum v sále). 

 

 

 P ředsedající: O slovo se už pot řetí hlásí pan Narovec. 

 

 

 Pan Narovec: Pane místostarosto, já jsem nikoho nevyzval 

k odstoupení, panebože. 

 

 

 Pan Richter: Pane kolego, omlouvám se, ale o vašem 

vystoupení musíme hlasovat.  

 

 

 P ředsedající: Je to tak, takže kdo je pro, aby pan kolega 

Narovec vystoupil pot řetí.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování. 
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-  pro hlasovalo 21 zastupitel ů, 

-  1 nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. 

 

Návrh byl schválen. D ěkuji. Pane kolego, máte slovo. 

 

 

 Pan Narovec: Pane místostarosto, znovu opakuji. Já jsem 

nikoho nevyzýval, aby odstoupil, já jsem znovu ve s vé 

technické poznámce p řipomn ěl, že jsem neobvi ňoval pana Vacka, 

ale radu a vedení m ěstské části. 

 

 Možná bych ješt ě pana tajemníka rád požádal o zodpov ězení 

jednoho dotazu, a to ze kterých zam ěstnanc ů městské části bylo 

pro funkci ředitele vybíráno.  

 

 

 P ředsedající: Domnívám se, že tato informace by m ěla být 

podána písemn ě. (Já ji mohu podat.) 

 

 Dob ře, pane tajemníku, ale p ředtím se s technickou 

poznámkou hlásí pan místostarosta. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Vy jste nikoho nevyzval, ale o černil, což je 

něco „šíleného“. 

 

 

 P ředsedající: Další technická. 

 

 

 Technická: Pane tajemníku, umíte odpov ědět? 
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 Pan Slavík: Řekl bych, že umím odpov ědět skoro vždy. 

(Oživení, potlesk.) Já si to pamatuji velmi dob ře. 

 

 Návrhy byly z řad zam ěstnanc ů nebo ú ředník ů majetko-

právního odboru, a to proto, že činnost Majetkové-Praha 10 

a.s., se z 90 % týká tohoto odboru. 

 

 Byli to 3 pánové, a to 

 

-  Mgr. Vacek, 

-  Mgr. Jan ů a  

-  Mgr. Stan ěk. 

 

Pokud chcete znát jejich pracovní za řazení,  

 

-  Mgr. Stan ěk je vedoucí odd ělení legislativn ě právního, 

-  Mgr. Jan ů je vedoucí odd ělení ve řejných zakázek a 

-  Mgr. Vacek byl hlavním právníkem majetkoprávního od boru. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Přátelé, kon čím diskusi k tomuto bodu, 

nicmén ě ješt ě bych jako starosta dodal, že tak, jak jsem vás 

trochu zavedl do zákoutí Fantomase a člov ěka, který obchází 

slušné rodiny, doplnil bych malou vsuvku k tomuto b odu a 

k diskusi o panu řediteli Vackovi. 

 

 Noviná ři mn ě dnes čist ě náhodou v celém pr ůběhu 

zastupitelstva píší SMS, volají mn ě a ptají se na pana Mgr. 

Vacka, prost ě čist ě náhodou se o n ěj za čínají zajímat. 

 

 Je vid ět, že tato souhra je náhodná a už si dovedu 

představit jednotlivé noviná ře, kte ří se ptají, pro č se tak 

dokáží ptát. Pane Narov če, d ěkuji.  
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 P řistoupíme k dalšímu bodu schváleného programu, kter ým je 

bod po řadové číslo  

 

33. 

 

Různé. 

 

 

 Do tohoto bodu je 10 p řihlášeno ob čanů. 

 

 Jako prvního prosím pana Fantomase ********* (oživ ení, 

šum), aby se ujal slova. (Není p řítomen.) 

 

 Prosím proto pana *********, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan ********* : Vážení p řítomní! Jak už bylo řečeno, 

dobrých zpráv není nikdy dost a snad jenom proto, ž e jich je 

jako šafránu. 

 

 Jako p ředseda SVJ Holandská 1328 nemohu nevid ět, že z řejm ě 

mnohé byty na Praze 10 se privatizují či jinak realizují 

jinými než pr ůhlednými cestami, obávám se, že nelegálními, a 

to p řesto, že se m ěstská část Praha 10 mnohými medializovanými 

akcemi snaží o image řádného hospodá ře nejen s bytovým fondem. 

 

 Jak jinak lze vysv ětlit, že jen v našem SVJ, kde je 

pouhých 16 bytových jednotek, lze hned u 4 byt ů doložit 

problematické hospoda ření s t ěmito byty, což je 25 % byt ů jen 

u našeho SVJ. 
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 Obáváme se, že nejsme výjimkou, že podobné praktik y by 

bylo možné zjistit i u dalších SVJ na Praze 10. Mal ý exkurs. 

 

 Z prvního bytu byl p řed t řemi roky bezproblémový mladý 

nájemník s rodinou vyst ěhován do náhradního bytu v jiném dom ě 

a nebyla mu umožn ěna již zapo čatá privatizace jeho bytu poté, 

kdy se ohradil proti chyb ě prohlášení vlastníka. Ohradil se 

proti zapo čítání balkonu, který nem ěl, protože byt je 

v p řízemí. 

 

 Byt je již t ři roky prázdný, dodnes ho nenajdeme nikde 

v seznamech prodej ů byt ů. 

 

 U dalšího bytu oprávn ěný nájemce zem řel v pr ůběhu zapo čaté 

privatizace. Prost řednictvím angažované realitní kancelá ře a 

bílého kon ě byl byt obratem p řeprodán. 

 

 T řetí byt, soudn ě vyklizený po neplati či, byl 

prost řednictvím dalšího bílého kon ě prodán v privatizaci a 

dnes jsou z tohoto  bytu kancelá ře, kde sídlí dv ě firmy, což 

je v rozporu s využíváním bytového fondu.  

 

 U čtvrtého bytu, soudn ě uvoln ěném po neplati či, jsme si 

jako SVJ vynutili po více než roce snažení vyklizen í tohoto 

opušt ěného bytu, nebo ť hrozila epidemie a bez roušky se do 

bytu nedalo vstoupit.  

 

 K našemu p řekvapení byl tento byt v listopadu 2013 za řazen 

do výb ěrového řízení nájemních byt ů p řesto, že je 

v privatizovaném dom ě, kde by všechny byty m ěly mít v reáln ě 

dohledné dob ě konkrétní vlastníky.  

 

 Dnes tady zazn ělo, že m ěstská část p řece nebude udržovat 

nájemní byty v prodaných domech, že je to pro ní ne ekonomické. 
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Tím městská část Praha 10 prodlužuje agonii vztahu m ěstské 

části k jednotlivým SVJ, nebo ť není p řipravena na úlohu 

vlastníka bytu v rámci SVJ. Od po čátku zápasí se základní 

povinností vlastníka, tj. hradit v řádném termínu p ředepsané 

poplatky. Více se po ní ani nechce a ani toto neumí  zajistit. 

 

 Nyní, kdy to m ěstské části Praha 10 z řejm ě p řerostlo p řes 

hlavu, problém řeší prost řednicím privátní firmy místo toho, 

aby se snažila urychlit dokon čeni privatizace jednotlivých 

byt ů.  

 

 P řípad tohoto bytu však ukazuje ješt ě na jeden aspekt. 

Dosud jsem se domníval, že program bydlení je zejmé na 

programem sociálním a ne zást ěrkou pro nepr ůhledné hospoda ření 

s byty. Pokud si na ve řejných zdrojích vylustrujete p ředsedu 

představenstva programu bydlení.as, jist ě dojdete k podobným 

záv ěr ům. 

 

 Z t ěchto d ůvod ů se dotazuji:  

 

-  pro č nebyl posledn ě uvád ěný byt nabídnut prost řednictvím 

elektronické aukce k prodeji a v rozporu se Zásadam i 

privatizace byl za řazen do výb ěrového řízení 32 nájemních 

byt ů v rámci programu bydlení? 

-  kde jsou zve řejn ěny výsledky výb ěrového řízení 32 

nájemních byt ů z listopadu 2013? 

 

Na internetu to nenajdete, po opakovaných dotazech na 

czech pointu Prahy 10 mi s lítostí oznámili, že a ť hledají jak 

hledají, nenacházejí.  

 

-  Kdy bude privatizován byt již t ři roky prázdný, na n ěmž 

neváznou žádné závazky minulého nájemce a je zp ůsobilý 

k okamžitému využívání? V tomto byt ě mohl t ři roky n ěkdo 
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bydlet. Místo toho tam Praha 10 platí poplatky za u žívání 

bytu v prázdném byt ě. 

-  Konečně se ptám, kdo je odpov ědný za nestandardní, snad i 

nezákonné postupy realizace výše uvedených byt ů. 

 

Přeji vám všem p říjemné váno ční svátky. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Bude odpov ězeno. 

 

 Další p řihlášenou je paní *********. Prosím. (Není 

přítomna.) 

 

 Prosím proto, aby se slova ujal pan *********. 

 

 

 Pan ********* : Dobrý den! D ěkuji za slovo. 

 

 Cht ěl bych reagovat na to, že na zastupitelstvu pan 

Richter s velkými gesty prohlásil, že bojuje za par k ve 

Strašnicích. 

 

 Zajímavé na tom je, že pan Richter bojuje za pozem ek, 

který jsem koupil v roce 2007 a já se na konci roku  2013 tady 

na zastupitelstvu dozvím, že bojuje za park. 

 

 Myslím si, že pokud chcete vybudovat park na pozem ku, 

který vám nepat ří, m ěl byste se nejd říve domluvit s majitelem 

tohoto pozemku, nicmén ě pan Richter se z řejm ě se mnou domluvit 

necht ěl, protože ani neodpov ěděl na mou písemnou žádost o 

sch ůzku. P ředpokládám proto, že mi z řejm ě cht ěl p řipravit 

nějaké p řekvapení. 
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 Chci říct, že kdyby opravdu cht ěl tenkrát park na tomto 

pozemku, v ůbec by nemusel bojovat. Souhlasil bych s ním a 

věřím, že bychom ur čit ě našli n ějakou cestu, jak se domluvit, 

ale te ď už je samoz řejm ě trochu pozd ě. 

 

 Další zajímavá informace, kterou bych tady te ď cht ěl říct 

všem ob čanům Prahy 10, je, že poté, co jsem tento pozemek 

v roce 2007 koupil, rada m ěstské části Praha 10 podala žádost 

o zm ěnu územního plánu, aby se z pozemku, který je stave bní, 

stal pozemek se zelení a parkem. Možná, že práv ě toto bylo 

myšleno jako boj za park. 

 

 Tenkrát byl starostou pan Lipovský a protože p říprava 

takovéto žádosti trvá asi tak p ět minut, pak si také nemyslím, 

že to byl n ějaký zvláštní, velký boj. Zajímavé však je, a to 

je to, co chci zd ůraznit, že kdyby tato žádost nebyla 

magistrátem v roce 2012 zamítnuta, musela by m ěstská část 

Praha 10 ze zákona zaplatit ztrátu v hodnot ě tohoto pozemku, 

což činí zhruba 40 milion ů korun. 

 

 Navíc bych se mohl jako developer soudit o ušlý zi sk na 

tomto pozemku a d ůležité je, že p řesto by na tomto pozemku 

žádný park nebyl, protože bych byl stále majitelem a vstup na 

pozemek bych musel povolit.  

 

 Tím chci říct, že tímto nešikovným krokem ze strany 

radních by nakonec ob čané Prahy 10 museli zaplatit n ěkolik 

desítek milion ů korun úpln ě zbyte čně. To je vše. 

 

 Jenom toto jsem cht ěl všem říct a zárove ň dodávám, že když 

tady slyším, že m ěstská část za n ěco bojuje, m ěli bychom být 

velmi opatrní. D ěkuji. (Potlesk.) 
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 P ředsedající: Slovo má paní *********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Chci pod ěkovat panu Vávrovi, který byl ze 

zastupitel ů jediný, který mi odpov ěděl na m ůj mail jako 

odpov ěď na interpelaci pana místostarosty Richtera, a prot ože 

se to tady nese v zábavném duchu, tak bych v tom mo žná cht ěla 

pokra čovat. 

 

 Pánovi z hnutí Ano nebylo dovoleno promluvit. Neví m, 

jestli je to úpln ě demokratické, když máme starostu, který se 

tvá ří jako nezávislý a p řitom kandidoval za paní Bobošíkovou. 

 

 Koukám, že jste si ješt ě nechal ceduli od voleb, a já, 

která jsem ob čanka, se údajn ě podle místostarosty Richtera 

tvá řím jako ob čanka, takže bu ďme k sob ě tolerantn ější. 

 

 P řeji vám moc hezké svátky a v novém roce hodn ě tolerance 

a pochopení pro ob čany, které zastupujete. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkujeme. Další p řihlášenou je paní 

*********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Začala bych technickou poznámkou. 

 

 Mám dojem, pana starosto, že jste p řesko čil jeden bod 

programu, a to „Podání zastupitelstvu“. Podle progr amu je to 

bod číslo 31 a te ď jsme u bodu 32. 

 

 P řiznám se, že jsem m ěla dnes také na záv ěr p řipravený 

nějaký pozitivní proslov, ale musím si ho bohužel nec hat na 

jindy. 
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 Cht ěla bych zhodnotit to, co se tady dnes d ělo. Jestli 

jsem pozorn ě poslouchala všechno to, co jste tady 

projednávali, pak jste v podstat ě tém ěř v ůbec neodpov ěděli na 

žádný dotaz ob čanů. 

 

 Opravdu m ě zaráží, jak chcete dál rozhodovat o budoucím 

sídlu radnice, když v ůbec nevyslechnete d ůvody, pro č ob čané 

rezignovali v komisi pro výb ěr sídla radnice. Tomu skute čně 

nerozumím. 

 

 Ješt ě tady nebyla zmín ěna jedna d ůležitá v ěc, která se 

týká toho, že tuto rezignaci podali nejenom ob čané, a já 

zopakuji d ůvod pro č. Protože komise se prost ě p ůl roku nesešla 

a již p ůl roku se nijak nepodílí na p řípravách podklad ů 

k jednotlivým variantám. 

 

 Rezignovali tudíž nejen ob čané, ale rezignoval i odborný 

mediátor, takže by m ě zajímalo, jak to budete dál řešit. 

 

 Já to nemám p řipraveno, ale chci říct, že a č se neshodneme 

v n ějakých zásadních v ěcech, já jsem si prost ě Prahu 10 

vybrala jako sv ůj domov, já tady prost ě chci žít a není mi 

jedno, jak nás zastupujete. A to, že totáln ě ignorujete 

jakékoliv naše dotazy, neodpovíte, to prost ě pro m ě n ěco 

znamená. 

 

 Na záv ěr bych cht ěla poprosit, jestli bych mohla od pana 

starosty dostat ujišt ění, že na všechny mé dotazy, které jsem 

dnes položila, dostanu alespo ň písemnou odpov ěď. Já vás 

skute čně nechci zahlcovat 106kami. D ěkuji. 
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 P ředsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále p řihlásil pan 

*********. Prosím. 

 

 

 Pan ********* : Dobré odpoledne, dámy a pánové! Možná jste 

byli p řekvapeni tím, že jsem dnes nehovo řil, ale byl jsem 

pracovn ě vytížen, takže jsem se nesta čil dostate čně p řipravit. 

Budu stru čný. 

 

 Je mi tady z toho opravdu up římně smutno. Je to otázka 

kultury. Te ď jsem získal více jak ro ční zkušenost s mnoha 

z vás a vím, že komunikace nefunguje nejenom mezi o bčany a 

zastupitelstvem, ale i vámi navzájem, a v jednotliv ých 

politických stranách funguje snad nejh ůře. Je to b ěh na 

dlouhou tra ť. My se k tomu snažíme p řisp ět, i když se vám 

t řeba nelíbí jak, ale snažíme se p řisp ět ke kultivaci 

prost ředí na Praze 10. 

 

 Z tohoto d ůvodu po dohod ě s M ěstskou knihovnou Praha 10 a 

Městskou knihovnou hlavního m ěsta Praha jsme pro p říští rok 

připravili sérii diskusí k odborným témat ům, která se nás 

všech na Praze 10 týkají. Budou to tzv. „Diskusní čtvrtky“ 

v Domě čtení v Ruské ulici. Všichni jste dostali informace.  

 

 Snažili jsme se komunikovat s vedením radnice, aby chom to 

pojali v n ějaké shod ě, bohužel zatím jsme nem ěli p říležitost 

se v této debat ě posunout. Byli bychom velmi rádi, kdybyste se 

na tyto diskuse dostavili vy, ale t řeba i ú ředníci, protože 

budeme diskutovat taková témata, jako je  

 

-  rozpo čet Prahy 10, 

-  Vila Karla Čapka, což bude první diskuse, která prob ěhne 

v lednu,  
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a to vždy t řetí čtvrtek v m ěsíci. Pozvali jsme takové 

odborníky, jako je Ing. arch. ******* atd., takže v ás všechny 

srde čně zveme. Bude to prost ě otev řená debata, kam m ůže p řijít 

každý s jakýmkoliv názorem. 

 

 Budeme rádi, když tuto záležitost nebudete bojkoto vat. 

Můžete nás tam kritizovat, m ůžete říkat jiné názory, cokoliv, 

stejn ě tak ob čané, nebude to jakkoliv uzav řené. 

 

 Doufám, že se dostaví víc lidí, než když t řeba po řádáme 

dobrovolnický úklid. Všechny vás zveme. „Zažít m ěsto jinak“ 

bylo našt ěstí p řed volbami, takže ú čast byla pom ěrn ě veliká. 

 

 Poslední moje poznámka. 

 

 Nerozumím, pane starosto, pro č zrovna vy v politické 

situaci, v jaké se nacházíte, kohokoliv tady urážít e. Myslím  

si … … 

 

 

 P ředsedající: Koho jsem urazil? 

 

 

 Pan ********* : Já opravdu nevím, pane starosto, nerozumím 

tomu, odpov ězte si sám, ale zdá se mi, že zrovna vy. Koho vy 

dnes zastupujete, pane starosto, na tomto plénu?  

 

 

 P ředsedající: Třeba vás. 

 

 

 Pan ********* : Mě? Já jsem vás nevolil ani jako 

příslušníka ODS, ani jako nezávislého v Hnutí paní Bo bošíkové. 

(Děkuji.) 
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 Bylo by tak snadné se strefovat, ale nebudu to d ělat, 

nicmén ě nerozumím tomu, pro č urážíte ostatní zrovna vy?  

 

Děkuji za pozornost a p řeji všem p ěkné Vánoce, zejména 

lidem dobré v ůle. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Slovo má paní *********. Prosím.  

 

 

 Paní ********* : Mám takový váno ční informa ční vstup o 

proluce, jak jinak, že? 

 

 Of record jsem se cht ěla zeptat, jestli n ěkdo z vás se o 

to n ějak zajímal, jestli dostal n ějaké informace t řeba 

z Ú řadu, jestli prob ěhly n ějaké vnit řní informace o tom, jak 

si po roce jednání, konzultacích, spolupráci s pane m ********* 

a s vámi, s m ěstskou částí, stojíme. 

 

 Vím o n ěkolika, ale nikdo jiný se nehlásí, takže mám d ůvod 

tady být, tudíž je to fajn. 

 

 Spousta lidí ví, nebo si pamatuje, že 4 roky Start  

Vršovice vyvíjí n ějakým zp ůsobem aktivity kolem Trží čku, které 

se snaží zkultivovat a využít k prosp ěchu všech místních 

občanů. Máme pro n ě vizi místa, které bude moci využívat 

každý, nejenom n ěkte ří, jak tady padají n ějaké takové podivné 

zákulisní řeči. 

 

 Zárove ň je to rok, co jsme vstoupili do intenzivní práce, 

která byla „umožn ěna“, ale vlastn ě vychází z kupní smlouvy, 

která byla uzav řena tém ěř p řed rokem, 4. 2., na pozemky 
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v proluce, které koupil pan *********, který tady p řed chvílí 

vystoupil.  

 

 Od tohoto okamžiku se vlastn ě rozb ěhla intenzivní práce, 

která trvá už rok, kdy jsme jako lidé, kte ří se starají o 

Trží ček a vlastn ě zušlecht ění celého okolí Vršovic, vyjád řili 

oponenturu v ůči projektu Magnolia Carnea, aby byly odstran ěny 

některé problematické aspekty stavby, které by oživen í a 

užívání prostoru Trží čku a bezprost ředního okolí nep řisp ěly. 

 

 Tyto problematické aspekty ukázaly výsledky partic ipace, 

která vlastn ě byla sou částí smlouvy, kterou jste schválili. 

 

 Participace znamená, že lidé hodnotili kvalitu toh oto 

prost ředí proluky a Trží čku a vyjad řovali se k tomu, jaká by 

měla být jeho budoucnost. To byl takový t říměsí ční maratón, o 

kterém ví nejvíc Start Vršovice, protože do toho vl ožil 

nejvíce energie  

 

Nevím, jestli n ěkdo vid ěl výsledky, ale jsou voln ě 

dostupné na www. naturesystem.cz nebo na webu Start u Vršovice, 

ale doporu čuji si je p řečíst, protože je to vlastn ě slovo 

občanů z bezprost řední blízkosti proluky, kte ří svými slovy, 

lidsky a velmi konkrétn ě mluví o tom, jak na n ě tato proluka 

působí a jak by ji cht ěli využívat. 

 

 Následn ě poté, co byl vypracován tento dokument, pan 

********* m ěl za úkol zapracovat tyto výsledky do svého 

projektu. Ze za čátku nám tato práce úpln ě neodsejpala, 

vyrobili jsme t ři varianty, které jsme zamítli a vy řadili.  

 

Ve druhém kole pan ********* vyrobil nejd říve další t ři 

varianty, následn ě celkem 13 variant. 
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 Bohužel varianty 11 a 13, které svým zp ůsobem 

nepochopiteln ě vlastn ě p ředstavují shodu všech t ří stran, tzn. 

jak 

 

-  občanské iniciativy, 

-  tak pana *********, 

-  tak vlastn ě i zástupc ů městské části, kterými myslím 

především odborníky z odboru rozvoje a koncepce … … 

 

 

 P ředsedající: Omlouvám se, ale p řekra čujete čas. Promi ňte. 

 

 

 Paní ********* : Je to takový váno ční informa ční … … 

 

 

 P ředsedající: Nicmén ě p řekra čujete čas. 

 

 

 ´Pan ********* : … … nezávazný … … 

 

 Ješt ě bych to rychle shrnula. 

 

 Prost ě máme dv ě varianty, které se všem líbí. 

 

 

 P ředsedající: Prost ě p řekra čujete čas, tak promi ňte, ale  

nikoho bych v tomto sále neurážel a byl bych velice  rád, 

abychom dodržovali n ějakou normu. 

 

 Opakuji, že nechci nikoho urážet a tím říkám: konec 

vystoupení. D ěkuji. 

 

 Prosím, aby se slova ujala paní *********. 
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 Paní ********* : Nedostala jsem se k point ě, kterou jsem 

nyní cht ěla říct. 

 

 

 P ředsedající: Promi ňte, to je t řeba problém Pavla Béma, 

který na zastupitelstvu hlavního m ěsta Prahy t ři minuty 

vypráv ěl o historii n ěčeho a nedostal se k point ě. 

 

 Postoupíme dál. Slovo má paní *********. 

 

 

 Paní ********* : Za t ři m ěsíce se projekt dostane zp ět 

k tomuto zastupitelstvu a já bych ráda upozornila n a dv ě v ěci. 

Na to, že  

 

-  varianta, která bude p ředložena, bude znamenat 

konsensuální řešení, čímž by se m ělo všem ulevit. Bude to 

prost ě řešení, které bude vyhovovat všem stranám. Tento 

trend je už takto nastoupen a potvrdil ho vlastn ě i pan 

Zoufalík na naší pond ělní neformální sch ůzce. Záleží mu 

na tom, aby konsensuální řešení vzniklo a tak paní 

Cabrnochová, která byla vlastn ě garantkou tohoto jednání, 

… … 

 

 

Pan Richter: Můžu vás poprosit? My jsme si tady ur čili 

nějaká pravidla, a te ď nekonfronta čně vás chci o n ěco 

poprosit. 

 

 Nemůžete nám sv ůj p řísp ěvek dát písemn ě, protože je 

dlouhý, vidím, že máte n ěkolik stránek, takže my si to 

přečteme. Vy už pokra čujete šestou minutu. 
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 Paní ********* : ********* mi v ěnovala t ři minuty. 

 

 

 Pan Richter: ********* vám žádné t ři minuty dát nem ůže. 

Nezlobte se, ale takhle to nefunguje. 

 

 Opakuji, dejte nám to písemn ě, my se tím opravdu budeme 

zabývat. 

 

 

 Paní ********* : Já jsem vás ješt ě cht ěla záv ěrem upozornit 

na zm ěnu zastavovacích podmínek, které byly sou částí kupní 

smlouvy, a která bude sou částí p řipravovaného návrhu.  

 

 

 Paní Kleslová: Pane starosto, vy to tady ne řídíte. 

 

 

 Paní ********* : Děkuji za pozornost.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Jako poslední bude hovo řit paní 

*********. Prosím. 

 

 

 Paní ********* : Dobrý ve čer! Nechápu, že mi už b ěží čas, 

přitom jsem ješt ě nestihla sem dojít, takže tomu nerozumím. 

Nevím, jestli tomu tak nebylo i s *********. 

 

 Záv ěrem dnešního zastupitelstva bych cht ěla jenom říct, že 

jsem tady Karla Čapka necitovala pro nic za nic a ráda bych se 

vrátila i k tématu prodeje Vily Karla Čapka. 
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 V podstat ě jde o to, že jsme si, obrazn ě řečeno, koupili 

barák, p řitom nevíme, kolik nás bude stát jeho provoz, jak t o 

bude fungovat. Už je to p ůl roku a v ůbec nevíme, s jakými 

odborníky se jedná, nevíme v ůbec nic. Jediné, co víme, je, že 

jsme to už za dva miliony oslavili. P řijde vám to normální?  

 

 

 P ředsedající: Paní *********, prosím vás, v listopadu jsme 

přepsali d ům na nás … … 

 

 

 Paní ********* : Prosím vás, nep řerušujte m ě. 

 

 

 P ředsedající: … … takže to znamená, ´že jeden m ěsíc 

vlastníme d ům. 

 

 

 Paní ********* : Dále vy jste tato jednání zahájili už 

v lét ě. 

 

 Měli jsme spolu pom ěrn ě rozumnou sch ůzku, pane starosto, 

za to jsem byla ráda, ale nep řišla v ůbec žádná reakce na náš 

věcný e-mail, snažili jsme se o v ěcné jednání a místo toho 

mlčení. 

 

 To je p řesn ě to, s čím se tady ob čan setkává, p řesn ě to, 

co my, kte ří se snažíme p řispívat svým kouskem ke zlepšování 

života na Praze, zažíváme. Prost ě nic, nekomunikace. 

 

 Stejn ě tak, myslím si, si lze vykládat i nechu ť v ůči 

diskusím. Opravdu se domníváme, že platforma t ěchto 

zastupitelstev je n ějakým zp ůsobem prokletá. 
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 Neustále se divíte, že je vám n ěco podsouváno. Čemu se 

divit, když nemáme podklady, informace, nevíme nic?  Proto 

chceme skute čně diskutovat na nezávislé p ůdě Městské knihovny, 

protože si myslíme, že to je jediná šance, jak tent o 

začarovaný kruh prolomit. Pokud tam nikdo nebude chodi t, bude 

to op ět p řesn ě ona nekomunikace, která zp ůsobuje, pro č tato 

země nefunguje. 

 

 To, že byla koupena vila a okamžit ě se dalo 600 tisíc na 

divadelní p ředstavení v Divadle Strašnická, statisíce na 

programy v Gutovce, celkem to stálo 2 miliony, nepo važuji za 

něco, co se m ůže dít, aniž by ve řejnost byla informována o 

podstatných v ěcech, a na to se, prosím, ptám a chci písemnou 

odpov ěď. 

 

-  S jakými odborníky se o režimování vily jedná, 

-  s jakými odborníky se jedná o tom, co se s celým tí mto 

objektem, s celou zahradou, s úžasn ě zachovaným bytem ze 

30. let v ůbec dá podniknout? 

 

To je p řece n ěco, kdy už jste toto rozmýšlení a 

diskutování s odborníky m ěli mít zahájeno p řed koupí, takže 

nechápu, pro č se divíte, že se na to ptám te ď, když už více 

než p ůl roku to je veliké téma, zásadní téma Prahy 10. 

 

 Ješt ě k tématu Karla Čapka si dovolím ocitovat záv ěre čný 

citát: 

 

 „Demokracie, vládnutí, po řádek a to všechno je kolektivní 

dílo.“ 

 

 Je to kolektivní dílo, my všichni máme sv ůj díl 

odpov ědnosti. (Potlesk.) 
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 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Vinš. 

Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Původn ě jsem necht ěl reagovat na žádné 

vystoupení ob čanů v bod ě „R ůzné“, ale musím říct, že bych 

možná rád navázal na citát Karla Čapka, kterým te ď své 

vystoupení zakon čila paní *********. 

 

 Nevím, jestli je tu ješt ě pan *********. (Je.) Cht ěl bych 

mu proto říct, že to, co tady p ředvedl, je nebety čná drzost. 

(Oživení.) 

 

 Možná je vám to k smíchu, pane *********, nezlobte  se na 

mě, ale na rozdíl od vás pana starostu Zoufalíka voli lo 

v Praze 10 n ěkolik tisíc lidí. Proto tady mluví, a proto tady 

může vystupovat. Kdo volil vás? Jak to v ůbec m ůžete říct? 

 

 A jak zní p řesn ě na záv ěr citát. Demokracie? Ano, máme 

zastupitelskou demokracii. 

 

 Pane *********, možná se to n ěkomu nelíbí, mn ě také ne. 

Znám jiné formy vládnutí, které by se mn ě líbily víc, ale nic 

lepšího zatím nikdo nevymyslel, tak ji prost ě máme. 

 

 Jestli máte n ějaký jiný návrh, m ůžete ho p řednést, ale nic 

jiného není. 

 

 

 Pan ********* : Vás jsem se dotkl? 

 

 

 Pan Vinš: Ne, m ě jste se nedotkl. Vy jste se dotknul … … 
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 (Pan ********* mimo mikrofon.) 

 

… … nechte m ě mluvit, já jsem vás také nep řerušoval, pane 

*********. Tady je p řesn ě vid ět rozdíl mezi námi. 

 

 (Reakce pana ********* mimo mikrofon.) 

 

 Vy jste napadl pana starostu, za koho tady mluví, jak m ůže 

něco takového říct. A já vám p řesn ě říkám, za koho tady mluví, 

a má to zdokladované. Podívejte se na volby.cz. 

 

 (Op ět poznámka mimo mikrofon. 

 

 

 Pan Richter: To se týká pana starosty, takže p řebírám 

řízení sch ůze. 

 

 Vážený pane *********, nevstupujte do toho, máte b ýt 

přihlášen, my vám do řeči také neská čeme, to skute čně není 

důstojné tohoto zastupitelstva. 

 

 Pane Vinši, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Opakuji, že se m ůžete podívat, je to 

zdokladované. 

 

 Pana starostu volilo n ěkolik tisíc lidí na rozdíl od vás. 

Nikdo vás nevolil, vy jste volbami neprošel. 

 

 My se tady snažíme chovat se k vám slušn ě, ale to, co 

předvádíte a to, co jste řekl panu starostovi, je opravdu 

drzost. 
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 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Richter. 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Na záv ěr své řeči bych cht ěl také uvést citát 

od Karla Čapka, který se sem možná bude hodit: 

 

 „Kritizovat, to znamená usv ědčit autora, že to ned ělá tak, 

jak bych to d ělal já, kdybych to um ěl.“ 

 

 Krásné Vánoce! (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Přátelé, musím ješt ě doplnit dva resty: 

 

-  první z nich je, že nebyl schválen ov ěřovatel dnešního 

jednání. Navrhuji proto pana Vinše (oživení) a paní  

Ji řinu Vondrákovou; 

-  druhý je ten, že paní ********* m ěla pravdu, opravdu jsme 

přesko čili  

 

 

bod po řadové číslo  

 

32. 

 

Podání zastupitelstva m ěstské části. 

 

 

 Otevírám proto dodate čně projednávání tohoto bodu 

programu.  

 

 Má n ěkdo n ějaké podání? (Nikdo. 
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 Dovolte mi, abych ukon čil dnešní zasedání zastupitelstva 

městské části. 

 

Dámy a pánové,  

 

 za sebe a za vedení radnice bych cht ěl všem pop řát š ťastné 

a veselé Vánoce, hodn ě klidu, a ť ten adventní čas je trochu 

jiný než to dnešní zastupitelstvo a p ředevším a ť rok 2014, 

který nás za chvíli čeká, byl p řinejmenším stejn ě tak úsp ěšný 

jako ten letošní. 

 

 D ěkuji mnohokrát. (Potlesk.) 

 

 (Jednání ukon čeno v 18.20 hodin.) 

 


